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تدوام فعالیت ضدروحانی در كمتر از یكسال مانده به پایان دولت؛

 مدیرانی كه منتظر دوران »پسا روحانی« هستند! 

با پایان اردیبهشت ماه و اتمام دو ماه ابتدایی سال كه حسب عادت كاری فعالان اقتصادی به دید و بازدیدهای نوروزی و 
مذاكرات غیررسمی برای مزمزه كردن حال و هوای اقتصاد و سیاست و. می گذرد، فعالیت های اقتصادی قاعدتا باید رنگ و 
بوی جدی تری به خود می گرفت و وارد مرحله جدیدی می شد اما ... در سال 95 اما به نظر می رسد تكرار این رویه هر ساله 
با موانعی مواجه است كه ناگزیر تفاوت هایی را به دنبال دارد؛ در یک تحلیل كلی چهار چالش محوری را می توان پیش روی 
فعالیت های اقتصادی در 10 ماه باقی مانده از سال جاری برشمرد:  مشكلات درآمدی دولت در قالب خشكسالی منابع مالی،  
تلاطم های سیاسی مخصوص آخرین سال فعالیت دولت یازدهم،  ادامه مشكلات بر سر راه اجرای كامل برجام خصوصا در حوزه 

بانكی،  تشدید اختلافات میان بخش واقعی و غیرواقعی اقتصاد ایران ...

منتخب اول مردم تهران رئیس مركز پژوهش های مجلس می شود

پُست پیشنهادی لاریجانی به عارف

از دست اندازهای برجام  تا كارشكنی های سیاسی

تیم اقتصادی دولت 
چقدر موفق بوده است؟

زمان واریز یارانه خردادماه

اكبر تركان:

جامعه روحانیت مبارز از روحانی 
حمایت خواهد كرد

 10 سال طول می كشد تا به 84 برگردیم    آن همه پول نفت را به جای ذخیره خوردند

 بعید است حاج قاسم كاندیدا شود     احمدی نژاد غیرقابل پیش بینی است
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روزنامه صبح ایران

 رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی كشور رفتار آن دسته از مدیران دولتی را كه از 
روزنه های قانونی استفاده كرده و پاداش های چند ده میلیونی می گیرند را ظلم به دولت 

دانست و گفت دولت در برابر این افراد از كیان و حیثیت خود محافظت می كند.
محمد باقر نوبخت، همچنین از مردم عذرخواهی كرده و از اصلاح قانون مدیریت 
خدمات كشوری و بستن روزنه های قانونی خبر داد كه دیگر به موجب آن دریافت 
پاداش های چند ده میلیونی توسط مدیران بانكی و بیمه ای میسر نخواهد شد. محمد باقر 
نوبخت، درباره ی قوانینی كه به موجب آن دریافت های چند ده میلیونی برخی مدیران 

بیمه و بانک، پرداخت شده است، اظهار كرد: هیچیک از قوانین و مقرراتی كه 
طبق آن، این حقوق های بالا پرداخت شده است، مصوب دولت یازدهم 

نبوده است. او ادامه داد: در واقع قانون مدیریت خدمات كشوری، قانون 
برنامه پنجم و سوم و... كه این روزنه های دریافت های بالا به موجب آنها 
ایجاد شده است، همه مصوب دولت های قبل است و نكته اینجاست 
كه ممكن است این مدیران در سال های قبل نیز چنین درآمدهایی 

داشتند ولی اكنون كه سال پایانی دولت یازدهم است ...

محمد باقر نوبخت: 

 اجازه  نمی دهیم دولت را بدنام کنند
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 مردمی بودن رمز موفقیت روحانیت  است
حجت الاسلام والمسلمین ناطق نوری:

در نظر دارد نسبت برگزاری مزایده عمومی با مشخصات و شرایط كلی ذیل اقدام نماید. 
موضوع مزایده : 

واگذاری موقت امتیاز حق بهره برداری عوارضی میدان بزرگ شهید رجایی ، تعدادی بازار مایحتاج و 
میوه و تره بار و كیوسک مطابق جدول ذیل به متقاضیان واجد الشرایط.

تضمین شركت در مزایده: 
به صورت ضمانت نامه بانكی ، یا واریز وجه نقد به حساب سپرده سازمان، نزد بانک انصار شعبه مركزی 

به شماره 351082491518231 به نام سازمان میادین میوه و تره بارشهرداری قم انجام گیرد.
محل دریافت اسناد و مشخصات مزایده: متقاضیان می توانند از تاریخ 95/03/22 تا پایان وقت اداری 
مورخه 95/04/05 با ارائه اسناد و سوابق كاری مرتبط به واحد درآمد سازمان واقع در جاده قدیم قم- 
تهران، روبروی بهشت معصومه )س( -  بلوار شهید رجایی، میدان میوه و تره بار شهید رجایی- جنب 
بانک ملی - ساختمان اداری سازمان میادین مراجعه نموده و اسناد مزایده را دریافت نمایند تلفن تماس 

 .36641174
مهلت تحویل اسناد و ارائه پیشنهادات : تا پایان وقت اداری 95/04/06 می بایست تحویل دبیر خانه 

سازمان میادین نمایند. 
متقاضیان بایستی :

- ارائه سپرده مزایده طی فیش پرداختی الزامی است .
- سازمان در رد یا قبول پیشنهادات مختار می باشد .                                                                     
- هزینه انتشار آگهی به عهده برنده مزایده می باشد.                                                                       

- سایر اطلاعات  شرایط مزایده در اسناد و مدارک درج شده است. 

سازمان میادین میوه و تره بار 
و ساماندهی مشاغل شهری قم

روابط عمومی سازمان میادین شهرداری قم

آگهی مزایده )نوبت دوم(

مناقصه گزار:  شركت شهرک های صنعتی استان قم

نشانی مناقصه گزار: قم ، بلوار شهید صدوقی،  بلوار شهید عطاران ،  نبش كوچه 

شماره 4 پلاك 36 تلفن 32919200-025 نمابر 025-32919204

موضوع: ارائه خدمات آتش نشانی در شهرك صنعتی قنوات

محل اجرای كار: شهرك صنعتی قنوات واقع در كیلومتر 2 اتوبان قم گرمسار

نوع و مبلغ تضمین شركت در مناقصه: 140.000.000 ریال در قالب واریز وجه به 

شماره حساب جاری سیبا 2175673502000 یا ضمانت نامه های معتبر یا اوراق 

مشاركت بر اساس آیین نامه تضمین معاملات دولتی.

حدنصاب لازم برای بازگشایی پاكت ها: حضور 3 مناقصه گر می باشد.

مهلت خرید اسناد: از تاریخ 1395/03/25 تا مورخ 1395/04/02 می باشد.

آخرین مهلت تسلیم پیشنهادها: پایان وقت اداری مورخ 1395/04/19 می باشد.

زمان گشایش پاكت ها: ساعت 14.00 مورخ 1395/04/20 می باشد.

محل دریافت و تسلیم اسناد: دبیرخانه شركت به نشانی كارفرما

هزینه خرید اسناد: مبلغ 327.000 ریال می باشد كه باید به حساب جاری سیبا 

به شماره 2175673501002 نزد بانك ملی شعبه سمیه قم واریز گردد.

نوع مناقصه و شرایط مناقصه گران: مناقصه به صورت یك مرحله ای برگزار 

می گردد. مناقصه گر و یا مدیران آن باید حداقل یك سال تجربه و سابقه مفید در 

انجام فعالیت های آتش نشانی داشته باشند. ارائه مستندات این نوع سوابق الزامی 

است. همچنین پیمانكار بایستی دارای گواهی صلاحیت ایمنی باشند.

مدارك لازم برای خرید اسناد:

- نامه معرفی نماینده برای خرید اسناد

- ارائه فیش خرید اسناد

شركت شهرک های صنعتی استان قم

روابط عمومی شركت شهرک های صنعتی استان قم

آگهی مناقصه 95005 )نوبت دوم(
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انقلابی بودن و انقلابی ماندن
 لفظ »انقلاب« و »انقلابی« می تواند دو مفهوم متفاوت را 
به ذهن متبادر کند. یک مفهوم منفی به معنی به هم ریختن 
اوضاع و انجام کارهای احساسی بدون داشتن پشتوانه فکری 
و آینده نگری؛ و یک مفهوم مثبت به معنی حرکت جهادی 
برای نیل به آرمانهای بلند انسانی و الهی.  انقلاب به معنی 

اول حرکتی است کور، بدون تعقل و دور اندیشی و تنها به انگیزه پاسخ به غلیانهای روحی 
و احساسی و خنک شدن دل و انتقام جویی. انقلاب به این معنی ماهیتی جز آشوب، غوغا، 
تخریب و در نهایت شکست و رسوایی ندارد؛ مانند حرکت رذیلانه کفار قریش که دستور 
هیاهو می دادند تا صدای پیامبر )ص( به گوش مردم نرسد »و قال الذین کفروا لا تسمعوا 
لهذا القرآن و الغوا فیه لعلکم تغلبون«؛ اما انقلاب در معنی دوم شوری است توأم با شعور 
و اقدامی است سنجیده به منظور تغییر وضع موجود برای ایجاد وضعیت مطلوب بر اساس 
آیه شریفه »انّ الله لا یغیر ما بقوم حتی یغیروا ما بانفسهم«. در این نوع انقلاب، ارزشها 
فراموش نمی شود زیرا اساسا برای حاکمیت ارزشها انقلاب صورت گرفته است. انقلابی 
که ۳۷ سال پیش در ایران به وقوع پیوست حرکتی هدفدار با آرمانهای قرآنی به رهبری 
یک فقیه حکیم و دور  اندیش بود. پسوند این انقلاب واژه »اسلامی« است که جامع همه 
ارزشهای انسانی و الهی است؛ و اگر برای اختصار، کلمه اسلامی گفته نشود قطعا منظور 
گویندگان و نویسندگان در عرف جامعه ما همان اسلامی بودن است. بر این اساس وقتی 
رهبر معظم انقلاب که خود از پیشگامان نهضت امام و از زمره با سابقه ترین و آشناترین 
افراد به اصول و فروع انقلاب است در سخنانشان توصیه به انقلابی بودن می کنند قطعا به 
همه لوازم و ابعاد آن نظر دارند. افرادی که اهل نماز و روزه و عبودیت پروردگار و معتقد به 
مبانی دینی نباشند هرچند به ظاهر دم از انقلاب و انقلابی بودن بزنند تخصصا از موضوع 
خطاب ایشان خارج اند. روی سخن معظم له با کسانی است که مقید به آداب دینی و معتقد 
به احکام شرعی و ملتزم به اصول انسانی هستند ولی برای حفظ اسلام و تعالی آن حاضر 
به پرداخت هزینه نیستند. راحت طلبی و احتیاطهای بیجا آنها را از هرگونه اقدام شجاعانه 
و تحرک انقلابی در جهت مقابله با دشمنان قسم خورده اسلام و کشور باز داشته است. 
اگر بر جامعه ای رخوت و سستی و انزوا و نا امیدی حاکم شد، مرگ آن جامعه فرا رسیده و 
برای نابودیش به هیچ دشمن خارجی نیازی نیست؛ و لذا هشدارهای رهبران فکری جامعه 
می تواند تجدید انگیزه کند و شور و شعور بیافریند و دشمنان را مأیوس و دوستان را دلگرم 
نماید. البته افرادی که سطحی می اندیشند، برخی با غرض و برخی بدون غرض، به ظواهر 
الفاظ تمسک می جویند تا هم برای خود از این نمد کلاهی بدوزند و هم عده ای وفادار به 
انقلاب و رهبری را مأیوس و منزوی کنند. کلام جامع حضرت آیت الله خامنه ای )مد ظله 
العالی( در سالگرد ارتحال حضرت امام خمینی )ره( بس واضح و روشنگر و ناظر به ابعاد 
مختلف شخصیت حضرت امام بود. ایشان قبل از انقلابی بودن امام دو صفت برجسته و در 
عین حال مغفول را از امام یاد کردند و بر »مؤمن« و »متعبد« بودن امام تأکید ویژه داشتند 
تا کسی و کسانی امام را فقط به انقلابی بودن نشناسند. البته با توجه به جریانات طوفانی 
منطقه و نگرانیهای موجود آنچه را که ضرورت امروز جامعه است یعنی انقلابی بودن و 
انقلابی ماندن را بیشتر شرح و بسط دادند و شرایط و اصول آن را، بخصوص برای آشنایی 
نسل جوان با اندیشه های انقلابی حضرت امام، تبیین و تشریح نمودند. آری امام از ویژگیها و 
فضائل متعددی در حد کمال برخوردار بود که در هر بعد می توانست الگوی مردم قرار گیرد. 
کمتر کسی را در تاریخ می توان یافت که همچون امام جامع اضداد باشد. گریه های شبانه 
و مناجاتهای او و شرح دعای سحر او بهترین ره توشه برای سالکان الی الله در ماه مبارک 
رمضان است، همانگونه که پیامهای آتشین او برای مبارزه با مستکبران و ایادی شرق و غرب 
مشعلی فروزان فرا راه همه انسانهای آزاده و حق طلب در سراسر گیتی است. نه روحیه 
انقلابی او مانع اشک و آه سحری بود و نه روحیه عاطفی ایشان سد راه خروش انقلابی. رمز 
جاودانگی امام در جامعیت اوست. حیات جاویدان اوکه به تعبیر ماندگار مقام معظم رهبری 
»امام خمینی یک حقیقت همیشه زنده است« نتیجه اخلاص، ایمان، تعبد، قیام برای خدا 
و ازجان گذشتن در راه نجات محرومین است. درود خداوند بر جان پاک او، سایه جانشین 

انقلابی و آگاه و وارسته او مستدام باد.

دادستان كل كشور: برای پیگیری حقوقی فاجعه منا

به دنبال طرح دعوا در دادگاه های 
عربستان هستیم

دادستان کل کشور با اشاره به وضعیت پیگیری های حقوقی فاجعه منا گفت: دنبال 
این موضوع هستیم که در یک محکمه بین المللی یا حداقل در دادگاه های خود عربستان 

سعودی طرح دعوا کنیم.
حجت الاسلام و المسلمین محمدجعفر منتظری در حاشیه بیست و نهمین جشن 
گلریزان حمایت از زندانیان نیازمند در جمع خبرنگاران درباره آخرین وضعیت تشکیل 
کمیته ای به دستور رئیس قوه قضائیه برای رسیدگی به وضعیت زندانیان زندان های استان 
تهران، اظهار کرد: این کمیته تشکیل شده و به سرعت نیز در حال انجام امور است، ان شاء 
الله در جلسه روز دوشنبه مسئولان عالی قضایی، نخستین بخش گزارش را خدمت رئیس 
دستگاه قضا ارائه می کنم. وی ابراز امیدواری کرد که در کمترین فرصت و زمان موجبات 
آزادی عده ای که مستحق آزادی هستند فراهم شود. منتظری اضافه کرد: در خصوص آن 
دسته از زندانیانی که به خاطر مبالغ ناچیز در زندان به سر می برند، باید کمک شود بویژه 
از سوی کسانی که برایشان مقدور است؛ زیرا عده ای از این ها به خاطر جرایم عمدی یا 
غیرعمدی نه چندان مهم و قابل گذشت در زندان به سر می برند. دادستان کل کشور درباره 
کارشکنی های عربستان برای اعزام ایرانیان به حج تمتع، اظهار کرد: متاسفانه طرف سعودی 
سدی برای حضور حجاج ایرانی در بیت الله الحرام شدند و امیدواریم که خداوند متعال شر 
آل سعود را به خودشان بازگرداند. منتظری تاکید کرد: طرف سعودی مطمئن باشد این 
روش برایش روش مطمئنی نخواهد بود و جواب مثبتی از این روش نخواهد گرفت زیرا با 
این اقدامات، جهان اسلام را بیش از پیش از خودشان متنفر می کنند. دادستان کل کشور 
در پاسخ به سئوال دیگری در خصوص آخرین وضعیت پیگیری های حقوقی فاجعه منا 
نیز گفت: دنبال این موضوع هستیم که ان شاء الله در یک محکمه بین المللی یا حداقل 
در دادگاه های خود عربستان سعودی طرح دعوا شود. منتظری در پاسخ به سئوال دیگری 
درباره نتایج نامه هایی که حجت الاسلام رئیسی در زمان تصدی بر دادستانی کل کشور به 
دادستان عربستان ارسال کرده بود، گفت: این موضوع را از وزارت امور خارجه جویا شوید. 
دادستان کل کشور همچنین درباره علت محرمانه بودن شعبه رسیدگی کننده به پرونده 
بابک زنجانی و اینکه سخنگوی قوه قضائیه گفته شعبه رسیدگی کننده محرمانه نیست، 

گفت: وکیل بابک زنجانی پیگیر موضوع است و ما مکمل فرمایشات آقای اژه ای نیستیم.

وزیر راه و شهرسازی؛

مسكن مهر فاجعه  بود
وزیر راه و شهرسازی گفت: طرح فاجعه آمیز مسکن مهر با وجود اینکه یکصدهزار 
میلیارد تومان هزینه به همراه داشت، اما در گزارش وزیر کشور اعلام شد حدود 19 میلیون 
بد مسکن در کشور وجود دارد و 9 میلیون نفر حاشیه نشین؛ البته وزارت راه و شهرسازی 
به تکمیل مسکن های مهر متعهد است و حدود 2 میلیون و 215 هزار پروژه را مورد 
رسیدگی قرار داده است. نکته دیگر اینکه 11۷ هزار واحد مسکن مهر فاقد متقاضی هستند 

که جای تأمل دارد.
عباس آخوندی در نشست علنی دیروزمجلس شورای اسلامی بیان کرد: در بخش 
مسکن، سوداگران در موضوعات تراکم فروشی و شهرفروشی جولان داده اند و مقررات در 
بخش مسکن خرید و فروش شده است. نمایندگان شهر مقدس مشهد اطلاع دارند که 
آیا اینگونه تخریب و ساخت و ساز در اطراف حرم مطهر قابل قبول است؟ در این رابطه 
۳00 پرونده غیرقانونی تشکیل شده است. وی تصریح کرد: بی توجهی به مسائل شهری 
باعث می شود که به حقوق شهروندی و انضباط شهری توجه کافی نشود. البته این نکته را 
نیز بیان کنم که با هزینه بالای شهرداری ها، دلیلی برای شهرفروشی وجود ندارد. به طور 
مثال با وجود میلیاردها تومان سرمایه گذاری در تهران، اما این شهر از هوای سالم در بیشتر 
روزها محروم است. وزیر راه و شهرسازی گفت: طرح فاجعه آمیز مسکن مهر با وجود اینکه 
یکصدهزار میلیارد تومان هزینه به همراه داشت، اما در گزارش وزیر کشور اعلام شد حدود 
19 میلیون بد مسکن در کشور وجود دارد و 9 میلیون نفر حاشیه نشین؛ البته وزارت راه و 
شهرسازی به تکمیل مسکن های مهر متعهد است و حدود 2 میلیون و 215 هزار پروژه را 
مورد رسیدگی قرار داده است. نکته دیگر اینکه 11۷ هزار واحد مسکن مهر فاقد متقاضی 

هستند که جای تأمل دارد. 
آخوندی افزود: وزارت راه و شهرسازی قصد دارد پروژه های مسکن مهر را تا پایان سال 
95 یا نهایتاً سال 96 به اتمام برساند و موضوعات دیگر اینکه ۳۷0 هزار واحد مسکن مهر 
فاقد انشعاب آب و 459 هزار فاقد انشعاب فاضلاب هستند که باید دولت در این رابطه تلاش 
کند. وی تصرح کرد: باید در زمینه خدمات روبنایی بیشتر کار شود و نباید فراموش و شود 
حجم بالای ساخت و سازی که در مسکن مهر انجام شد بدون لحاظ اندیشه ساخت مدرسه 

و مراکز بهداشتی بود و باید در این زمینه ها کار شود.

یک نماینده مجلس:

مجلس به موضوع استرداد خاوری ورود می كند
نماینده مردم آستارا در مجلس دهم گفت: کانادا به دلایل سیاسی تن به استرداد 

خاوری نمی دهد.
ولی داداشی در خصوص اظهارات وزیر دادگستری در خصوص عدم همکاری کانادا 
برای بازگرداندن محمود خاوری به ایران، اظهار داشت: دولت کانادا باید به قواعد و قوانین 
بین المللی پایبند باشد. نماینده مردم آستارا در مجلس شورای اسلامی بیان کرد: محمود 
خاوری متهم اختلاس ۳ هزار میلیاردی است و بر طبق قوانین بین المللی و سیاست های 
کیفری باید وی به ایران مسترد شود. داداشی گفت: نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
قطعا به موضوع استرداد محمود خاوری متهم اختلاس ۳ هزار میلیاردی خواهند پرداخت. 
وی افزود: کانادا به دلایل سیاسی که وجود دارد، تن به مسترد کردن خاوری نمی دهد. 

غربی ها به دلایل سیاسی بر علیه ایران کارشکنی می کنند.

ظریف : 

حل بحران سوریه از راه نظامی نخواهد بود
وزیر امور خارجه کشورمان اظهار کرد که نروژ امکانات و پیشرفت های زیادی در زمینه 

شیلات و نفت و گاز دارد.
محمد جواد ظریف در کنفرانس مطبوعاتی مشترک با همتای نروژی خود در پاسخ 
به ایسنا در رابطه با دورنمای همکاری های اقتصادی با طرف نروژی گفت: نروژ امکانات و 
پیشرفت های زیادی در زمینه شیلات نفت و گاز دارد که می توانیم از این دستاوردها بهره 
ببریم. همین طور می توانیم در همکاری های منطقه ای با یکدیگر تعامل داشته باشیم. وی 
گفت: حل بحران سوریه یک بعد نظامی خواهد داشت ولی حل آن از راه نظامی نخواهد 
بود بلکه از طریق سیاسی خواهد بود. ظریف هم چنین طرح چهار ماده ای ایران را برای حل 
بحران سوریه راه گشا دانست. وزیر امور خارجه کشورمان با اشاره به نقش نروژ در موضوع 
هسته ای و کمك های این کشور برای همکاری ایران و قزاقستان در مبادله اورانیوم طبیعی با 
غنی شده از نقش اسلو در به ثمر رسیدن مذاکرات هسته ای تشکر کرد. هم چنین دو طرف 
در این کنفرانس خبری به تشریح گفت وگوهای دوجانبه خود که در چارچوب روابط دو 

جانبه و همکاری ها در حوزه انرژی بود پرداختند.
رویارویی همه جانبه با تروریسم و افراط گرایی

ظریف در ادامه دیدارهای خود، با خانم اونیک هویتفلد رییس کمیسیون سیاست 
خارجی و دفاعی پارلمان نروژ دیدار کرد. محمد جواد ظریف در این دیدار با تشکر از 
نقش مثبت نروژ در اجرای بخشی از توافقات برجام )تبادل اورانیوم طبیعی و غنی شده( و 
برشمردن زمینه های متعدد گسترش روابط دو کشور در مرحله پسابرجام، ابراز امیدواری 
کرد روابط دو کشور در همه زمینه ها گسترش یابد. رئیس پارلمان نروژ با اشاره به نتایج 
مثبت دیدار اخیر هیات پارلمانی نروژ از ایران، از گسترش روابط دو کشور در مرحله جدید 
استقبال کرد. طرفین در این ملاقات در خصوص تحولات منطقه ای، بحران سوریه، 
رویارویی همه جانبه با افراط گرایی و تروریسم، حقوق بشر و همچنین نظام انتخاباتی و ساز 
و کارهای پارلمانی دو کشور تبادل نظر کردند. محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه در ادامه 
دیدارهای خود در اوسلو با بوندویک »و« کوره ویلوک »نخست وزیران سابق نروژ در محل 
اقامت خود دیدار کرد. در این ملاقات در خصوص روابط خارجی ایران در مرحله پسابرجام و 
همکاری های دو کشور گفت و گو و رایزنی شد. وزیر امور خارجه با اشاره به سابقه همکاری 
مقامات سابق دو کشور در زمینه پی گیری طرح های ارائه شده از سوی روسای جمهوری 
اسلامی ایران در زمینه« گفت و گوی تمدن ها »و« جهان عاری از خشونت ابراز امیدواری 
کرد روابط و همکاری های دو کشور در زمینه های دوجانبه و بین المللی در مرحله فعلی 
گسترش یابد. ظریف همچنین به برخی سئوالات نخست وزیران سابق نروژ در خصوص 
نظام انتخاباتی و پارلمانی ایران و آخرین تحولات منطقه ای و بین المللی و سیاست خارجی 

جمهوری اسلامی پاسخ داد. 

روابط عمومی قرارگاه حمزه سیدالشهداء )ع( سپاه اعلام كرد:

انهدام یک تیم پنج نفره 
گروهک تروریستی پژاک

روابط عمومی قرارگاه حمزه سیدالشهداء )ع( نیروی زمینی سپاه از انهدام یک تیم پنج 
نفره گروهک تروریستی پژاک در شمال غرب کشور خبر داد.

روابط عمومی قرارگاه حمزه سیدالشهداء )ع( نیروی زمینی سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی در اطلاعیه ای اعلام کرد: یک تیم پنج نفره گروهک تروریستی پژاک در شمال 
غرب کشور و در منطقه عمومی سردشت که در یک عملیات دقیق اطلاعاتی، شناسایی و 
در دام رزمندگان قرار گاه حمزه سیدالشهداء )ع( نیروی زمینی سپاه گرفتار آمدند، منهدم 
و پنج عضو آن به هلاکت رسیدند. این اطلاعیه با اشاره به اینکه مقادیر قابل توجهی سلاح، 
مهمات و مدارک از این تیم تروریستی به دست رزمندگان سپاه اسلام افتاده است می 
افزاید: تروریست های معدوم همان عاملین شهادت دو تن از بسیجیان بومی شهرستان 
مرزی سردشت در اردیبهشت ماه سال جاری و نیز شهادت یک مهندس بسیجی مربوط به 
اجرای طرح های سازندگی و محرومیت زدایی سپاه در این منطقه بودند. در اطلاعیه روابط 
عمومی قرارگاه حمزه سیدالشهداء )ع( نیروی زمینی سپاه تأکید شده است: مردم غیور و 
انقلابی، رزمندگان سپاه اسلام و بسیجیان بومی منطقه با هوشیاری کامل مراقب تحرکات 
عوامل وابسته به استکبار جهانی و دشمنان انقلاب و نظام اسلامی بوده و با هرگونه اقدام 

ضد امنیتی برخورد قاطع خواهند داشت. 

یک نماینده مجلس:

مجلس پشتیبان دولت است
نماینده مردم بستان آباد در مجلس شورای اسلامی بر لزوم وحدت، انسجام و پرهیز از 

حاشیه سازی تاکید کرد و گفت: مجلس پشتیبان رئیس جمهوری و هیات دولت است.
محمد وحدتی در نطق میان دستور خود در نشست علنی روز دوشنبه مجلس شورای 
اسلامی افزود: با توجه به تاکیدات رهبر معظم انقلاب اسلامی بر حفظ اقتدار مجلس و 
اهمیت نقش نظارتی آن که تضمین کننده سلامت اقتصاد کشور برای پایان دادن به 
انتظارات مردم در جهت تامین معیشت و از بین بردن بیکاری است، رسالت ما نمایندگان 
ایجاد همدلی، وحدت، انسجام و پرهیز از مسائل حاشیه ای جهت پرداختن به مشکلات 
اصلی جامعه است. وی ادامه داد: این انسجام و همدلی زمانی اهمیت می یابد که در اوضاع 
آشفته کنونی جهان، دشمن مترصد فرصتی برای ضربه زدن به جمهوری اسلامی است. 
نماینده مردم بستان آباد در مجلس با بیان اینکه مجلس پشتیبان رییس جمهوری و هیات 
دولت است، گفت: امیدواریم دولت در جهت حفظ اقتدار ملی، تامین معیشت مردم، ریشه 
کن کردن بیکاری و مفاسد اجتماعی و مبارزه با رانت خواری قدم بردارد و در این راستا 
برنامه زمان بندی شده وزارت خانه ها را به اطلاع مردم و نمایندگان برساند. وحدتی ادامه داد: 
همچنین از دولت می خواهیم میزان بدهی های خود را با آمار و ارقام شفاف و زمان بندی 
پرداخت آنها به مجلس ارائه کند. وی اضافه کرد: پیشنهاد می کنم کمیته ای مرکب از قوای 
سه گانه تشکیل شود تا یک قیام انقلابی را برای مبارزه با مفاسد اقتصادی جهت تحقق 

بخشیدن به برنامه های اقتصاد مقاومتی سامان دهد.

رئیس مركز پژوهش های مجلس

پست پیشنهادی لاریجانی به عارف
نماینده مردم اردکان در مجلس شورای اسلامی گفت: تمایل هیات رییسه و رییس 

مجلس در مورد ریاست مرکز پژوهش های مجلس با عارف است.
محمدرضا تابش در مورد انتخاب رییس مرکز پژوهش های مجلس گفت: آقای عارف 
خودشان تمایلی ندارند که منصب و مسوولیتی را در مجلس قبول کنند، ولی اعتقاد من 
و بسیاری از اعضای فراکسیون امید بر این است که ریاست مرکز پژوهش های مجلس 
متناسب با شان و شخصیت آقای عارف است. وی با تاکید بر این که عارف تا به حال 
پاسخش برای تصدی پست ریاست مرکز پژوهش های مجلس منفی بوده است، اظهار 
داشت: البته آقای عارف یک ویژگی که دارد این است که تابع نظر اکثریت است، اگر همه 
به این نتیجه برسند که عارف باید مسند را بر عهده بگیرد، وی قبول خواهد کرد. تابش 
گفت: البته هیات رییسه و رییس مجلس ابراز تمایل کرده اند که عارف به عنوان ریاست 
مرکز پژوهش های مجلس مطرح شود. نماینده مردم اردکان در مجلس شورای اسلامی 
تاکید کرد: هیچ صحبت رسمی در مورد تصدی مسوولیت مرکز پژوهش ها با هر دو طرف 
)جلالی و عارف( نشده و بیشتر تعارفات ادبی و اخلاقی بوده است. تابش اظهار داشت: آقای 
جلالی بسیار مودبانه اظهار موضع کرده و من از ایشان ممنونم، موضع گیری آقای جلالی 
سیاست مدارانه و مودبانه بود. وی گفت: از منظر سیاسی تصور می کنم نظر آقای لاریجانی 

به این است که عارف ریاست مرکز پژوهش ها را قبول کند.

سهیلا جلودارزاده:

نامزد ریاست فراكسیون زنان نمی شوم
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر این که قصد ندارد برای 
ریاست فراکسیون زنان و خانواده نامزد شود، گفت: سعی می کنم مشاور خوبی برای اعضای 

این فراکسیون باشم.
سهیلا جلودارزاده افزود: با توجه به حضور زنان با دیدگاه های مختلف در این فراکسیون 
مسوولیت ها باید تقسیم شود. وی با بیان این که قصد ندارد عضو هیات رئیسه فراکسیون 
زنان و خانواده مجلس دهم هم شود، اظهار داشت: من به مجلس آمده ام، کار کنم و برای 

سمت نیامده ام، دیگر زنان عضو هم برای ریاست این فراکسیون نامزد خواهند شد.
عضو فراکسیون زنان و خانواده مجلس دهم تاکید کرد: به احتمال زیاد ریاست این 
فراکسیون به صورت دوره ای خواهد بود و شاید یک دوره بنده رئیس فراکسیون شوم ولی 
در سال اول نامزد نمی شوم. جلودارزاده دلیل نامزد نشدنش در این دوره را چرخش نخبگان 
عنوان کرد و گفت: نمایندگان زن این گونه بیشتر با مسئولیت های مجلس آشنا می شوند.

علاءالدین بروجردی:

نامزد ریاست كمیسیون امنیت ملی می شوم
علاءالدین بروجردی نماینده مردم بروجرد در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر این که 
وی و مصطفی کواکبیان نامزدهای ریاست این کمیسیون هستند، گفت: کاظم جلالی برای 

ریاست این کمیسیون نامزد نمی شود.
بروجردی که در سه دوره گذشته ریاست کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی را 
برعهده داشت در پاسخ به این سوال که آیا برای ریاست این کمیسیون در مجلس دهم 
نامزد می شود؟ اظهارداشت: نظر جمع دوستان از جمله کاظم جلالی برای ریاست این 

کمیسیون بر اینجانب است. 
وی افزود: کاظم جلالی مشوق من برای نامزدی ریاست کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس است و من جلالی را رفیق می دانم نه رقیب. نماینده مردم بروجرد 
در مجلس شورای اسلامی در پاسخ به این سوال که به غیر از وی، فرد دیگری هم نامزد 
ریاست این کمیسیون می شود؟ گفت: به احتمال زیاد کواکبیان هم علاقه مند به نامزدی 

برای ریاست این کمیسیون است.

یادداشت

اخبــار

رئیس دفتر بازرسی مقام معظم رهبری، 
را  )ص(  اسلام  گرامی  پیامبر  موفقیت  رمز 
حکومت بر دل های مردم دانست و گفت: رمز 

موفقیت روحانیت در مردمی بودن آنان است.
اکبر  علی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
ناطق نوری شامگاه یکشنبه در آیین دهمین 
یثربی  الله سیدمهدی  آیت  ارتحال  سالگرد 
نماینده ولی فقیه و امام جمعه فقید کاشان، 
اظهار کرد: پیامبر اسلام )ص( در مرتجع ترین 
و عقب مانده ترین جامعه مبعوث شدند و از 
کسانی که چوب و بت ها را می پرستیدند، 
مسلمان ساختند و به این روش بر قلب ها و 
دل ها حکومت کردند. بگفته وی پیوند مردم 
با روحانیت شیعه و عالمان دینی ناگسستنی 
است چون روحانیت بر قلب ها حکومت می 

کند. وی با بیان این که در طول تاریخ جناح های زیادی 
افزود:  اند،  داشته  روحانیت  علیه  فراوانی  های  دشمنی 
متحدین، مرتجعین، متحجرین و روشنفکران غرب زده 
تحت تاثیر تبلیغات دوران تفتیش عقاید در اروپا علیه علم 
و دانش دشمنی داشته اند. عضو مجمع تشخیص مصلحت 
و  ها  کنیسه  حاکمیت  دوران  در  کرد:  خاطرنشان  نظام 
کلیساها حرکت های ضدعلم، فهم و درک و دانش بدست 
عالمان مسیحی و رهبران کلیساها آغاز شده بود. به گفته 
وی بسیاری از دانشمندان از جمله مشهورترین آنان گالیله را 
به جرم داشتن نظریه علمی محاکمه و کشتند. ناطق نوری 
تصریح کرد: متاسفانه این نظریه به سمت شرق نیز آمد و 
روشنفکران ما که وابسته به غرب بودند همین الگوها را بدون 
تحقیق و بررسی دینی پذیرفتند و بر نظریه علما و روحانیت 
تاختند. بگفته وی گروه دیگر شرقی ها، کمونیست ها و توده 
ای ها بودند که دین را افیون ملت و علما و اندیشمندان دینی 

را مرتجع و واپسگرا می دانستند. رئیس دفتر بازرسی مقام 
معظم رهبری اظهار کرد: گروه دیگری از دشمنان روحانیت، 
سلاطین، پادشاهان، حاکمان جور و سمتگر و همچنین 
خوانین و قلدرها در مناطق مختلف بودند که به مردم زور 
می گفتند. وی تصریح کرد: آخرین این سلاطین در تاریخ 
معاصر رضاخان بود که خواست ریشه روحانیت را بزند، عمامه 
و عبا و روضه وعزاداری امام حسین )ع( را تعطیل کرد که 
مردم شیعه ایران در آن دوران مخفیانه با هدایت روحانیت 
شبها در زیرزمین ها به روضه داری می پرداختند. ناطق نوری 
با بیان این که روحانیت درطول تاریخ با همه این دشمنی 
ها موفق عمل کرده است، گفت: با همه این مخالفت ها و 
دشمنی ها، روحانیت و علما بر دل ها و قلب های مردم حاکم 
شدند. وی همچنین تاکید کرد: همان عواملی که باعث شد 
مبارزه با روحانیت شکل بگیرد در واقع باعث بقای شیعه در 
جهان شد. ناطق نوری، رمز موفقیت روحانیت را مردمی و 
خوش خلق بودن، فخر نفروختن و تواضع بیان کرد و گفت: 

به همین دلیل آنان بر دل ها حکومت می 
کنند. وی با گرامیداشت یاد و خاطره شهید 
آیت الله سیدحسن مدرس افزود: این روحانی، 
شجاع، عالم دینی، مجاهد، مبارز، بی اعتنا به 
دنیا و زاهد مقابل رضاشاه خائن ایستاد و فریاد 
زد.وی تصریح کرد: از جمله شخصیت هایی 
که امام راحل از آنان الگو گرفتند، شهید آیت 
الله مدرس و آیت الله شاه آبادی بود. ناطق 
نوری یادآور شد: علما و روحانیت در روستاها با 
زندگی ساده مقابل زورگویی خوانین ایستادند 
و از حق روستاییان مظلوم دفاع می کردند. 
وی تاکید کرد: روحانیت شیعه همچنین در 
دفاع از دین مبین اسلام مقابل توده ای ها و 
کمونیست ها ایستادگی و مقاومت کردند. وی 
گفت: مردم ایران با این که چه پیش از انقلاب 
و چه پس از آن هر روز شهید و جانباز تقدیم انقلاب می 
کردند اما دست از امام راحل برنداشتند چون امام بر قلب ها 
حکومت می کرد. وی تصریح کرد: برخی خانواده شهدا سه 
یا چهار شهید تقدیم نظام مقدس جمهوری اسلامی کردند و 
نه تنها هیچگاه از امام راحل گله نداشتند، بلکه مادران شهدا 
پیام می دادند که امام مبادا احساس غربت کنی. عضو مجمع 
تشخیص مصلحت نظام همچنین تصریح کرد: رهبر معظم 
انقلاب نیز در طول 2۷ سالی که رهبری انقلاب را عهده دار 
شده اند جدای از مردم نیستند و شبها با خانواده معظم شهدا 
دیدار می کنند. ناطق نوری افزود: حضرت آیت الله خامنه ای 
با شروع جنگ تحمیلی لباس رزم پوشیدند و با شهید چمران 
جنگهای نامنظم را علیه دشمن شروع کردند. رئیس دفتر 
بازرسی مقام معظم رهبری با اشاره به آیاتی از قرآن کریم 
گفت: هر عالمی که ایمان به خدا و عمل صالح داشته باشد 

خدا محبت او را در دل مردم قرار می دهد.

دبیر کل حزب اسلامی ایران زمین گفت: مردم در انتخابات ریاست جمهوری دوازدهم 
گول تبلیغات پوپولیستی را نمی خورند.

 ابوالقاسم رئوفیان با اشاره به اینکه دولت در حوزه اقتصادی تمام توان خود را برای دست 
یابی به اهداف بر کار گرفت، اظهار کرد: متاسفانه دولت موفق نشد به وعده های خود در 
عرصه ی اقتصاد جامعه عمل بپوشاند. وی با بیان این که دولت نتوانست نظریه برجام دو را در 
جامعه درونی کند تصریح کرد: دولت در اجرای برجام دو و به تبعیر بهتر، برنامه جامع اقدام 
مشترک دولت، ملت و بخش خصوصی بازماند. وی تاکید کرد:  اگر دولت بخواهد در رقابت 

انتخاباتی ریاست جمهوری سال 96 به توفیق 
دست یابد، باید وجه همت خود را به اجرای 
برجام داخلی، یعنی برنامه جامع اقدام مشترک 
دولت، ملت و بخش خصوصی بگذارد. رئوفیان 
با تاکید بر این که دولت باید نگاه واقع گرایانه 
فعالیت های  در  احزاب  مثبت  اثر گذاری  بر 
از  پس  گفت:  باشد  داشته  اجرایی  حوزه 
تاسیس قرارگاه اقتصاد مقاومتی و انتخاب آقای 
جهانگیری برای مدیریت کار، حزب اسلامی 
داشتن  دست  در  با  نامه ای  در  زمین  ایران 
مجموعه کارشناسی از نظر متخصصان برای 
قبول چند مورد از موضوعات قرارگاه اقتصاد 
رغم  علی  که  کرد  آمادگی  اعلام  مقاومتی 
استقبالی که صورت گرفت تا به حال جوابی 
تاکید  سیاسی  فعال  این  نکرده ایم.  دریافت 
کرد: دولت باید در یک سال باقی مانده برای 
انجام بسیاری از کارهای به زمین مانده تا تحقق 
ایران مقتدر در منطقه و بین الملل به لحاظ 
اقتصادی خیز بردارد. دبیر کل حزب اسلامی 
ایران زمین گفت: اگر آقای روحانی بخواهد به 
عنوان رئیس دولت دوازدهم به فعالیت خود 
ادامه دهد و به فصل برداشت دولت خود برسد، 

باید در زمان باقی مانده به موضوع اقتصاد و رسیدگی به وضعیت معیشت مردم توجه جدی 
داشته باشد. این فعال سیاسی با بیان این که دولت و شخص آقای روحانی راه سختی را پیش 
رو دارد اظهار کرد:  در میان اصلاح طلبان عده ای نسبت بر استمرار حیات اجرایی دولت یازدهم 
برای دور دوازدهم، تردید دارند و حتی ترجیح حضور آقای ظریف به جای روحانی درعرصه ی 

رقابت مطرح می شود.
وی با اشاره به مشهود بودن انشقاق در جبهه اصلاحات تصریح کرد: برای اولین بار است که 

در نظام جمهوری اسلامی موضوع یک دوره ای شدن کار یک دولت مطرح می شود.
که  این  به  اشاره  با  سیاسی  فعال  این 
اصولگرایان برای انتخابات ریاست جمهوری 
عرصه ی  به  توانمند  رقیبی  معرفی  دنبال 
رقابت ها هستند، اظهار کرد: اصولگرایان باید 
روش خود را نسبت به گذشته تغییر دهند و 
خطای استراتژیک گذشته را به هیچ عنوان 
نام  به  که  ندارند  تکرار  حق  و  نکنند  تکرار 

اصولگرایان دردایره محدود تصمیم بگیرند.
رئوفیان با اشاره به اینکه مردم در انتخابات 
مجلس به خصوص در پایتخت به خوبی جواب 
اصولگرایان  را دادند گفت: اگر اصولگرایان روش 
خود را اصلاح نکنند جواب محکم تری خواهند 
ایران زمین  اسلامی  دبیر کل حزب  گرفت. 
با تاکید بر این که اصولگرایان باید نسبت به 
معرفی گزینه ای که مورد حمایت قرار می دهند 
از  زمزمه حمایت  افزود:  باشند  داشته  دقت 
خواب  دوازدهم  دولت  برای  نژاد  احمدی 
باطل است و دور مردود به حساب می آید و 
هر شخصی که بخواهد با پشتوانه احمدی نژاد 
به صحنه آید نیز از مردم جواب رد می گیرد 
چرا که مردم دیگر گول تبلیغات پوپولیستی را 

نخواهند خورد.

حجت الاسلام والمسلمین ناطق نوری:

مردمی بودن رمز موفقیت روحانیت است

دبیر كل حزب اسلامی ایران زمین:

مردم گول تبلیغات پوپولیستی را نخواهند خورد

اخبار

محمد علی خسروی

معاون اول رییس جمهوری گفت: مدیران نباید در 
اتخاذ تصمیمات صحیح دچار تردید شوند و از اتخاذ برخی 

تصمیمات مهم و سرنوشت ساز واهمه داشته باشند.
 جلسه شورای عالی اجرای سیاست های کلی اصل 44 
ظهر دیروز )دوشنبه( به ریاست معاون اول رییس جمهوری 
برگزار شد.اسحاق جهانگیری در این نشست، با تاکید 
براینکه مدیران مسئولیت پذیرفته اند که تصمیمات سخت 
اتخاذ کنند، اظهار داشت: مدیران نباید در اتخاذ تصمیمات 
صحیح دچار تردید شوند و از اتخاذ برخی تصمیمات مهم 
و سرنوشت ساز واهمه داشته باشند؛ البته باید تصمیم 
گیری ها در چارچوب قانون باشد و بتوانیم از عملکرد خود 
دفاع کنیم.وی با تاکید براینکه بهبود فضای کسب و کار 
یکی از مهمترین عوامل در ایجاد رونق اقتصادی کشور 
است، گفت: از ابتدای دولت تدبیر و امید، بهبود فضای 
کسب و کار به عنوان یکی از اولویت ها مدنظر قرار گرفت و 
تلاش دولت این بوده است که فضای مناسبی برای کسب 
و کار فعالان اقتصادی و بخش خصوصی فراهم کند.معاون 
اول رییس جمهوری همچنین حذف 450 مجوز زائد و 
بهبود ۳4 پله ای شاخص فضای کسب و کار کشور در دو 

سال اخیر را نتیجه ای مثبت ارزیابی کرد و افزود: براساس 
گزارش دبیرخانه شورا، 561 مصوبه مخل فضای کسب 
و کار تاکنون شناسایی شده که لازم است روند حذف یا 
اصلاح این مصوبات با جدیت بیشتری پیگیری و هرچه 
سریعتر اصلاحات لازم در این زمینه انجام شود.وی با اشاره 
به اینکه شاخص تجارت فرامرزی کشور از وضعیت مناسبی 
برخوردار نیست، اظهار داشت: قابل قبول نیست که اراده 
ای در راس نظام به وجود آید اما به دلیل برخی کم کاری 
ها شاهد تحقق اهداف مورد نظر نباشیم. اینکه شاخص 
تجارت فرامرزی از وضعیت مناسبی برخوردار نیست، به 
هیج وجه قابل توجیه نیست زیرا توسعه صادرات یکی از 
اولویت های اصلی کشور است که در اقتصاد مقاومتی نیز بر 
آن تاکید ویژه شده است. دکتر جهانگیری ادامه داد: انتظار 
می رود اتاق بازرگانی خود را متولی فضای کسب و کار 
کشور بداند و از طریق مشورت با بخش خصوصی و فعالان 
اقتصادی، پیشنهادات مشخصی را در جهت بهبود فضای 

کسب و کار به دولت و مجلس شورای اسلامی ارائه دهد.
معاون اول رییس جمهور همچنین با اشاره به گزارش 
برخی  بودن  زمان بر  درخصوص  جلسه  در  شده  ارائه 

استعلامات و صدور مجوزهای مختلف برای فعالیت فعالان 
اقتصادی، خاطرنشان کرد: برای تسریع در صدور مجوزهای 
مختلف برای فعالیت بخش خصوصی، نباید به علت تخلف، 
بدهی مالیاتی و یا معوقات بانکی برخی افراد، روند صدور 

مجوز برای سایرین به تاخیر بیفتد. 
وزیر امور اقتصادی و دارایی نیز در این جلسه با تاکید 
بر اهمیت بهبود فضای کسب و کار برای فعالان اقتصادی، 
گفت: هر چقدر در این زمینه تعلل و کوتاهی شود، هزینه 
های آن بر فعالان اقتصادی و بخش خصوصی تحمیل 
می شود.علی طیب نیا افزود: باید در کنار حذف مجوزها 
و مقررات دست و پا گیر، بیشتر به دنبال تسهیل فرایند 
صدور مجوزهای مختلف باشیم تا هزینه ای که بر فعالان 
اقتصادی تحمیل می شود کاهش پیدا کند.رییس اتاق 
بازرگانی هم در این نشست با تاکید بر ضرورت بهبود 
فضای کسب و کار گفت: یکی از مهمترین محورهای 
اقتصاد مقاومتی، مردمی کردن اقتصاد است و اگر فضای 
کسب و کار اصلاح شود، شاهد مشارکت بیشتر و افزایش 
حضور مردم در اقتصاد و به تبع آن رونق اقتصاد کشور 

خواهیم بود.

معاون اول رئیس جمهور: 

مدیران از اتخاذ تصمیمات سرنوشت ساز واهمه نداشته باشند

 رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
کشور رفتار آن دسته از مدیران دولتی را که 
از روزنه های قانونی استفاده کرده و پاداش های 
چند ده میلیونی می گیرند را ظلم به دولت 
دانست و گفت دولت در برابر این افراد از کیان 

و حیثیت خود محافظت می کند.
محمد باقر نوبخت، همچنین از مردم 
عذرخواهی کرده و از اصلاح قانون مدیریت 
خدمات کشوری و بستن روزنه های قانونی 
به موجب آن دریافت  خبر داد که دیگر 
پاداش های چند ده میلیونی توسط مدیران 
بانکی و بیمه ای میسر نخواهد شد. محمد 
باقر نوبخت، درباره ی قوانینی که به موجب 
برخی  میلیونی  ده  چند  دریافت های  آن 
مدیران بیمه و بانک، پرداخت شده است، 
اظهار کرد: هیچیک از قوانین و مقرراتی 
که طبق آن، این حقوق های بالا پرداخت 
نبوده  یازدهم  دولت  مصوب  است،  شده 
است. او ادامه داد: در واقع قانون مدیریت 
خدمات کشوری، قانون برنامه پنجم و سوم 
و... که این روزنه های دریافت های بالا به 
موجب آنها ایجاد شده است، همه مصوب 
دولت های قبل است و نکته اینجاست که 
ممکن است این مدیران در سال های قبل 
نیز چنین درآمدهایی داشتند ولی اکنون 
که سال پایانی دولت یازدهم است، توجه 
و دقت بیشتری بر حقوق این مدیران شده 
است. همچنان که ممکن است تا انتخابات 
ریاست جمهوری آینده، از این موارد  ده ها 
مورد داشته باشیم. نوبخت درباره قوانین 
پرداخت حقوق و مزایا  موجود در زمینه 
چنین توضیح داد: قانون مدیریت خدمات 
کشوری، حقوق و مزایای کارکنان دولت را 
مشخص می کند. حقوق ومزایا از سه جزء 
فوق العاده  ثابت،  می شود، حقوق  تشکیل 

مستمر و غیر مستمر. جمع این سه بخش و 
با اضافه کار دریافتی فرد را تشکیل می دهداو 
و  حداقل  قانون  طبق  اکنون  کرد:  اضافه 
حداکثر حقوق مشخص شده ولی ممکن 
است برخی از دستگاه ها به خود اجازه دهند 
یا پاداش ها  از فوق العاده های غیر مستمر 
دریافت بیشتری داشته باشند. به این ترتیب 
که مثلا طبق قانون تجارت شرکت هایی که 
تابع قانون تجارت هستند به هیئت مدیره 
اجازه می دهند به میزان سود خالص پاداش 
دولت  دیگر  را  موارد  این   کنند.  دریافت 
تصویب نمی کند، بلکه مجوز آن از قانون به 
مجمع عمومی سازمان ها داده شده است. 
برای  یازدهم  اینکه دولت  بیان  با  نوبخت 
محدود کردن قوانین مربوط به این پرداخت 
مصوبه ای را در سال 9۳ داشته است، اظهار 
کرد: ما قانونی را تحت عنوان قانون تنظیم 
مقدار  سقف  حتی  که  کرده ایم  تصویب 
ناخالص دریافتی را هم تعیین کنیم. طبق 
این مصوبه حداکثر دریافتی نباید بیش از 
ده برابر کف باشد. با این توضیح تحت هیچ 
شرایطی نباید دریافتی بالای ده میلیون 
وجود داشته باشد. او ادامه داد: ولی متاسفانه 
به  کشوری  قانون خدمات  ماده 11۷  در 
اجازه داده شده که  از دستگاه ها  تعدادی 
مقررات خاصی داشته باشند. نوبخت بیان 
کرد: حدود یک سال است که روی قانون 
و  مدیریت خدمات کشوری کار کرده ایم 
آن را در مجلس دهم ارایه خواهیم کرد و 
انتظار داریم که این مجلس قانون خدمات 
کشوری را که اکنون به صورت آزمایشی اجرا 
می شود، اصلاح کند. سخنگوی دولت درباره 
قانون مدیریت خدمات کشوری گفت: در 
این قانون پرداخت ها ناعادلانه است. من بارها 
اعلام کرده ام که از نظر دولت نظام پرداخت 

غیر عادلانه است. اکنون همه تلاش دولت 
بر این است که تمامی راه های سوءاستفاده 
از قوانین و مقرراتی که از دولت پیش وجود 
داشته و دستگاه ها می توانستند طبق آن به 
تناسب برداشت ها و اختیاراتی که داشته اند 
دولت  ببندیم.  را  کرده اند  استفاده  آن  از 
علاقه مند به اجرای عدالت است. او همچنین 
تاکید کرد: آنچه باعث شد بانک ها و بیمه ها 
وبرخی شرکت ها پاداش هایی بدهند که خود 
ما نیز آن ها را قبول نداریم، مجوزات قانونی 
است که در قوانین مختلف به دستگاه ها داده 
قانون  شده است. ما زمانی تلاش کردیم 
هماهنگ نظام پرداخت داشته باشیم ولی 
دستگاه ها  یکی یکی جزو مستثنی ها قرار 
گرفتند و اکنون نیز به نظر ما منشاء قانونی 
که به برخی دستگاه ها اجازه داده است که 
استفاده کنند  این شکل  به  پاداش ها  از 
قانون مدیریت خدمات کشوری است که با 
همکاری های ما با مجلس دهم، ساماندهی 
قانون مدیریت خدمات کشوری در دستور 
این تبعیض ها  کار است و به موجب آن 
بر داشته خواهد شد. انتظار داریم به این 
ترتیب همه  گریزگاه های قانونی را ببندیم 
و بانک ها، بیمه ها و شرکت ها و... نتوانند از 
مقررات خاص پیروی کنند. او که دربرنامه 
گفت وگوی ویژه خبری شرکت کرده بود، 
در پاسخ به این سوال که زمان گزارش دهی 
دولت در این زمینه کی فرا می رسد، بیان 
هیئت  جلسه  در  و  امروز  همین  از  کرد: 
و  است  شده  آغاز  گزارش دهی  وزیران 
دستگاه ها هماهنگ شده اند. رئیس جمهور 
به وزرا ابلاغیه ای را داده اند که به موجب 
آن در حوزه های خود مداقه کنند و گزارش 
دهند. سازمان مدیریت و برنامه ریزی هم 
وظیفه کنترل دارد. رئیس سازمان مدیریت 

و برنامه ریزی با انتقاد از رفتار مدیران دولتی 
که پاداش های بالا دریافت می کنند، بیان 
و  صعوبت  با  دولت  کارکنان  اکنون  کرد: 
حداقل ها کار می کنند و آنگاه عده ای این 
حقوق های بالا را دریافت می کنند. حرف ما 
این است که فرض بر این باشد که اجازه 
شود.  داده  عده ای  به  ویژه  دریافت های 
شرایطی  در  می دهد  اجازه  آن ها  وجدان 
که برخی کارکنان دریافتی های ماهانه یک 
میلیون تومان دارند، از پاداش های چند صد 
میلیونی استفاده کنند؟ او ادامه داد:  دولت 
خود را موظف به پاسخگویی می داند. اکنون 
تمام همت ما این است که کشور را از رکود 
خارج کنیم و با همه مساعی برای بهبود رفاه 
جامعه کار می کنیم. هرگز اجازه نمی دهیم 
عده ای با چند مجوز خاص پاداش های بالا 
بگیرند وهمه دولت را بد نام کنند. دولت 
از کیان و حیثیت خود محافظت می کند. 
نوبخت همچنین بیان کرد: ممکن است 
عده ای بگویند که ما اگر در بخش خصوصی 
باشیم دریافتی بیشتر داریم، پاسخ ما به این 
افراد این است که ما از آن ها تشکر می کنیم 
بخش  در  بروند  که  می گوییم  آن ها  به  و 
دیگر کار کنند. اگر می خواهند با این دولت 
کار می کنند، مثل سایر همکاران ما باید 
شبانه روزی کار کنند و رفتار شفافی داشته 
باشند. رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
در پایان اظهار کرد: اینکه عده ای از برخی 
قانون به آن ها اجازه می دهد  مقرراتی که 
استفاده کرده و پرداخت ها و دریافت های این 
چنینی داشته باشند، ظلم به دولت است. ما از 
همه مردم و همکاران عذر خواهی می کنیم و 
مطمئنیم که با این اصلاح قانون که مجلس 
هم همکاری خواهد کرد برای تکرار این 

رفتارها در آینده پیشگیری خواهد شد.

محمد باقر نوبخت: 

 اجازه  نمی دهیم دولت را بدنام كنند

یک فعال سیاسی اصلاح طلب:

 مبارزه با فساد اداری 
به یک عزم ملی نیاز دارد

یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: مبارزه با فساد اداری به یک عزم ملی و همکاری 
همه قوا و همچنین حضور مردم نیاز دارد.

حجت الاسلام سید ناصر قوامی با اشاره به دستور رئیس جمهور به جهانگیری برای مقابله 
با مدیرانی که حقوق های میلیونی غیر قانونی گرفته اند، اظهار کرد: دستور رئیس جمهور به 
عنوان نفر دوم کشور بسیار مهم است. این دستور حتما باید اجرایی شود و نتیجه آن به آگاهی 
ملت برسد. وی در ادامه افزود: البته فساد اداری گسترده است و تنها با این دستور نمی توان 
نظام اداری کشور را اصلاح کرد. مبارزه با فساد اداری به یک عزم ملی نیاز دارد. تنها با یک 
دستور مشکل حل نمی شود، زیرا چند نفر دستگیر می شوند و بیشتر چهره های اصلی در 
امان می مانند. نمونه این موارد در سال های گذشته وجود داشته است و کسانی که به فساد 
متهم شدند اکنون ببینید کجا هستند. این نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به اینکه سازمان بازرسی اکنون به صورت کلیشه ای کار می کند تصریح کرد:  باید یک بازرسی 
دقیقی در کشور به وجود بیاید و افراد قانوندان به کار گرفته شوند تا با سوء استفاده از قانون 
مقابله کنند. این افراد باید پاک بوده و سابقه درگذشته نداشته باشند، باید محقق شود یک نفر 
چند مشاور می تواند داشته باشد  یا یک نفر چند جا می تواند مشاور باشد. در دولت قبل یک 
معاون وزیر 25 مشاور داشته که به هر کدامشان ماهی 5 میلیون حقوق می داده است. مجلس 

شورای اسلامی در این زمینه باید ورود کند و قوانین شفاهی وضع کند.



3 اقتصادی
سه شنبه  بیست وپنجم خرداد 1395 -  سال نوزدهم  - شماره 4025

آخرین نرخطلا د ر ایران 

4,539,000یک مثقال طلا

1,047,800یک گرم طلای 18

آخرین نرخانواع سکه

10,320,000سکه بهار آزاد ی

10,330,000سکه امامی

5,150,000نیم سکه

2,700,000ربع  سکه

1,800,000سکه یک گرمی

قیمت   نمایندگینام خود رو

 37,000,000 206 تیپ 5

EF7 43,000,000  دنا با موتور 

GLX 405 28,800,000 پژو 

SLX 405 30,700,000 پژو 

ELX 40,200,000 پژو پارس 

 35,300,000 پژو پارس سال

E2 90 38,500,000 تند ر 

LX 32,900,000 رانا 

TU5 33,300,000رانا 

 30,300,000 سمند LX سال

EF7 30,300,000 سمند 

ELX 35,800,000 سورن 

قیمت  نمایندگینام خود رو

300 z 52,000,000 زوتی 

EX151 17,420,000سایپا کارا

 20,600,000 سایپا 111

SE 132 20,200,000 سایپا 

SE 141 18,500,000 سایپا 

 20,100,000 سایپا 131



قیمت   نمایندگینام خود رو

315 MVM 40,500,000 

 MVM 46,000,000 550 دنده ای

X33 62,000,000 تیگو 

دبیر انجمن صنایع قند و شکر خبر داد:

 رکورد شکنی مجدد در تولید قندوشکر
قند و شکر جزو محصولاتی است که به گفته دبیر انجمن صنفی صنایع قند و شکر با 
کمترین نوسان قیمت و بهترین شرایط تولید طی سال های اخیر مواجه بوده که با ادامه 

این وضعیت کشور تا چهار سال آینده به مرز خودکفایی می رسد.
بهمن دانایی اظهار کرد: طی دو سال گذشته فرآیند تولید یک روند صعودی داشته 
است به گونه ای که تولید شکر در سال 1۳92 به یک میلیون و 122 هزار تن رسید و در 
سال گذشته از مرز 1.5 میلیون تن عبور کرد که در تاریخ 120 ساله صنعت قند سابقه 

نداشته است.
وی با اشاره به این که در افق چشم انداز توسعه 1404 به خودکفایی در صنعت قند و 
شکر اشاره شده است و علی رغم بروز مشکلات متعدد در سال های دولت گذشته، به نظر 
می رسد با ادامه ی این روند تا چهار سال آینده به خودکفایی کامل خواهیم رسید، افزود: 
پیش از این بالاترین رکورد تولید قند به سال 1۳۸5 با یک میلیون و 2۷4 هزار تن باز 
می گردد که البته در سال های بعدی با بی تدبیری هایی که در دولت گذشته صورت گرفت، 
میزان تولید به حدود 550 هزار تن کاهش پیدا کرد، اما در سال های بعدی و با روی کار 
آمدن دولت یازدهم روند بهبود پیدا کرد و پییش بینی می شود در سال جاری میزان تولید 

قند و شکر به بیش از 1.6 میلیون تن برسد.
موجودی كافی انبارها و مجوز واردات برای تولید كنندگان

دبیر انجمن صنفی صنایع قند و شکر با بیان این که هم اکنون در صنعت قند و شکر به 
ضریب خودکفایی ۷0 درصدی رسیده ایم، ادامه داد: هم اکنون موجودی انبارهای کشور 
کافی به نظر می رسد؛ به گونه ای که در ابتدای خرداد ماه امسال 5۸1 هزار تن گزارش شده 
بود و امسال 4۸0 هزار تن مجوز واردات از سوی وزارت جهاد کشاورزی صادر می شود 
که تنها به تولید کنندگان و کارخانه های قند و شکر و براساس میانگین تولید سه سال 
گذشته آنها تعلق می گیرد.  دانایی گفت: اختصاص مجوز واردات قند و شکر به کارخانه ها 
و تولید کنندگان با دو هدف صورت گرفته است تا بتوان ضمن قطع  کردن دست دلالان از 
واردات اگر منافعی هم در آن وجود دارد به جیب تولید کنندگان و مردم برود تا دلالان و 
واسطه ها. براین اساس مابه التفاوتی واردات از تولید کنندگان اخذ نمی شود و به جای بخشی 

از طلب آنها تهاتر می شود.

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک 
قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون 
مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در 

پرونده به شرح آراء ذیل تایید نموده اند.
1- رأی شماره 139560330001003231 مربوط به پرونده کلاسه 
1391114430002015146آقای/ خانماحمد علی صادقی بچه آباد 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 108/28 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11061و11062 -اصلی واقع در 
بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از صندوق ذخیره علوی .

پرونده  به  مربوط   139460330001026168 شماره  رأی   -2
رئیس  محمد  خانم  آقای/  کلاسه 1391114430001006521 
میرزایی فرزند زین العابدین  6دانگ یک باب ساختمان  بمساحت 
197/29 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 1/65 -اصلی واقع 
در بخش4 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از محسن موسی 

زاده قمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003548  رأی   -3
محمود  خانم   / آقای   1391114430001002669 کلاسه 
ابراهیمی فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 293/82 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10626 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004245  رأی   -4
کلاسه 1392114430001000952 آقای / خانم نعمت اله هاشم 
آقائی فرزند عباس6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 2829/39 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 35/107 -اصلی واقع در بخش4 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  رأی شماره 139560330001003044    -5
کلاسه 1392114430001002802 آقای / خانم سید مصطفی 
باب ساختمان  یک  عباس6دانگ  فرزند سید  زاده مسگر  صادق 
بمساحت 205 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10636 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  رأی شماره 139560330001002818    -6
کلاسه 1391114430001003282 آقای / خانم محمد محمدی 
فرزند عبداله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 88/38 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11186/1 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری عادی مع الواسطه از وراث عباس سزاوار.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004511  رأی   -7
کلاسه 1391114430001006058 آقای / خانم مهدی باباخانلو 
فرزند علیرضا6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 140/30 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10930 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  رأی شماره 139560330001004444    -8
مرتضی  خانم   / آقای   1392114430001000310 کلاسه 
کاظمی فرزند رضا6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 168 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10616 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005344  رأی   -9
علی  محمد  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001008913 
بمساحت  ساختمان  باب  یک  ابوالقاسم 6دانگ  فرزند  مشرفیان 
181/26 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی باقیمانده 10447 
-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از محمد 

تکیه.
به پرونده  10- رأی شماره 139560330001003144 مربوط 
کلاسه 1392114430001000884 آقای / خانم رقیه سلیمانی 
بزچلوئی فرزند غلامحسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
111/33 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11004 -اصلی 
واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از محمد اهلی 

بیدگلی.
به پرونده  11- رأی شماره 139560330001003741 مربوط 
کلاسه 1392114430001002233 آقای / خانم احمد نجار سلیقه 
فرزند علی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 186/40 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10533/9 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  12- رأی شماره 139560330001001261 مربوط 
کلاسه 1391114430001008769 آقای / خانم محمد صبر آزما 
فرزند علی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 136/47 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10273 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002110  13-رأی 
عباس  سید  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001005367 
رفیعی پور علوی علویجه فرزند سید حیدر6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 50 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10435 -اصلی 
واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از حسین غفاری 

احدی از وراث جعفر غفاری.
14-  رأی شماره 139560330001002497 مربوط به پرونده 
تافتانی  / خانم عفت  آقای  کلاسه 1392114430001001166 
فرزند عبداله 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 43/70 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10473 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 
قم خریداری عادی مع الواسطه از محمود مغاری احدی از وراث علی 

محمد مغاری.
پرونده  به  15- رأی شماره 139460330001025869 مربوط 
کلاسه 1391114430001005357 آقای / خانم جعفر فلاح اصل 
فرزند علی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 240 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11232 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 
خریداری عادی از محمد حسین آزادگان احدی از وراث بتول عصاری.

پرونده  به  مربوط   139460330001020376 شماره  16-رأی 
کلاسه 1391114430001008882 آقای / خانم محمد خداپرست 
باب  یک  از 6دانگ  مشاع  رمضانعلی 3دانگ  فرزند  گوشلوندانی 
ساختمان بمساحت 69/31 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 
10473/9 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع 

الواسطه از زهرا نایب کریم .
به پرونده  17- رأی شماره 139460330001020375 مربوط 
کلاسه 1391114430001008883 آقای / خانم رقیه مهیار فرزند 
رمضانعلی 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
69/31 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10473/9 -اصلی 
واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از زهرا نایب 

کریم .
پرونده  به  18- رأی شماره 139560330001005346 مربوط 
کلاسه 1392114430001003266 آقای / خانم مصطفی سلیمانی 
فرزند علی اصغر 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 184/80 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11004 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از ابوالقاسم صفائی موحد .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004690  19-رأی 
کلاسه 1394114430001000242 آقای / خانم رضا زند فرزند 
حبیب اله 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 110 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10924 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001020429  20- رأی 
کلاسه 1391114430001003454 آقای / خانم غفار یاوری فرزند 
رحمت اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 60 متر مربع بر روی 
قسمتی از پلاک ثبتی 11243 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی مع الواسطه از غلامرضا ولی.
پرونده  به  مربوط   139460330001026016 شماره  21- رأی 
کلاسه 1392114430001000054 آقای / خانم محمود هاتفی 
فرزند احمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 168/50 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11227 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003648  22- رأی 
کلاسه 1392114430001001032 آقای / خانم محمد تقی محمد 
زاده فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 98/41 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10534 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از خانم آغا اسحاقی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004480  23- رأی 
کلاسه 1393114430001000768 آقای / خانم محمود ایرانی 
فرزند احمد 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 157/50 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10456 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.

پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001022231  24- رأی 
کلاسه 1391114430001006802 آقای / خانم احمد بحرینی 
فرزند علی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 132/10 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10821 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004818  25- رأی 
کلاسه 1391114430001009804 آقای / خانم کبری گلی فرزند 
حسین 2دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 60/46 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 3274/1 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004817  26- رأی 
کلاسه 1391114430001009805 آقای / خانم مرتضی تقی زاده 
تکیه فرزند محمد4دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
60/46 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 3274/1 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002607  27- رأی 
کلاسه 1391114430001007543 آقای / خانم میثم کاشانی 
فرزند محمد1/5دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10247 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002610  28- رأی 
کلاسه 1391114430001007544 آقای / خانم مهدی طالبی 
فرزند عباس1دانگ مشاع از6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10247 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002611  29- رأی 
/ خانم سیده فاطمه  آقای  کلاسه 1391114430001007545 
باب  یک  از 6دانگ  مشاع  دانگ  احمدنیم  سید  فرزند  محسنی 
ساختمان بمساحت 208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

10247 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002612  30- رأی 
اشعری  زهره  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001007546 
ساختمان  باب  یک  6دانگ  از  مشاع  75/.دانگ  ابوالقاسم  فرزند 
بمساحت 208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10247 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002613  31- رأی 
احمد  سید  خانم   / آقای   1391114430001007547 کلاسه 
محسنی فرزند سید علی1/5دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10247 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002615  32- رأی 
محمد  سید  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001007548 
باب  از 6دانگ یک  مشاع  دانگ  احمد75/.  فرزند سید  محسنی 
ساختمان بمساحت 208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

10247 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004441  33- رأی 
/ خانم سید محمود  آقای  کلاسه 1391114430001004274 
مسعودی علوی فرزند سید تقی 4دانگ مشاع از 6دانگ یک باب 
ساختمان بمساحت 121/99 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

10616 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004439  34- رأی 
کلاسه 1394114430001000019 آقای / خانم کبرا زمانی فرزند 
جعفر2دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 121/99 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10616 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004812  35- رأی 
ادیم  محمود  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001008032 
فرزند رضا6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 61/75 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10487/14 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری عادی مع الواسطه از ابراهیم زراعت پیشه .
پرونده  به  مربوط   139460330001026006 شماره  36- رأی 
کلاسه 1391114430002012916 آقای / خانم حسین بختیاری 
زاده فرزند علی محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 129/60 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10435 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از عباس کلهر.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005249  37- رأی 
قمی پور  رضا  خانم   / آقای  کلاسه 1392114430001002480 
فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 84/40 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10284 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002586  38- رأی 
کلاسه 1392114430001000900 آقای / خانم نوروز موسوی 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 80/11 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11191 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 
قم خریداری عادی مع الواسطه از محمد ولی احدی از وراث غلامرضا 

ولی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002927  39- رأی 
کلاسه 1392114430001000288 آقای / خانم صدیقه طالبی 
نتاج دیو کلائی فرزند ابوطالب 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
65/04 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10289 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025970  40- رأی 
کلاسه 1392114430001002380 آقای / خانم احترام السادات 
نیکونیا فرزند سید حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
170/07 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10275 -اصلی 

واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005841  41- رأی 
محمد  یار  خانم   / آقای   1394114430001001068 کلاسه 
باب  یک  از 6دانگ  مشاع  میرزا محمد1/5دانگ  فرزند  سلیمانی 
ساختمان بمساحت 162 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

10971 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005840  42- رأی 
کلاسه 1394114430001001069 آقای / خانم مصطفی کمالو 
فرزند محمد1/5دانگ مشاع از6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
162 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10971 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005838  43- رأی 
کلاسه 1394114430001001070 آقای / خانم حسین محمدی 
فرزند رضا3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 162 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10971 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002894  44- رأی 
/ خانم سید حسین  آقای  کلاسه 1391114430001003456 
ابراهیمی مطلق فرزند سید علی محمد6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 174/79 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11525 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003305  45- رأی 
معصومه  خانم   / آقای   1391114430001003521 کلاسه 
کوچکیان فرزند حیدر3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان 
ثبتی  پلاک  از  قسمتی  روی  بر  مربع  متر   130/64 بمساحت 
11134/3/9 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.

پرونده  به  مربوط   139560330001003306 شماره  46- رأی 
کلاسه 1391114430001003510 آقای / خانم علی زندی نیا 
فرزند حسین3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
130/64 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11134/3/9 -اصلی 

واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025673  47- رأی 
کلاسه 1392114430001002723 آقای / خانم فاطمه لطیفیان 
فرزند حسین1دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
100 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 220و221و222فرعی 

از 280 -اصلی واقع در بخش5 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025675  48- رأی 
کلاسه 1392114430001002724 آقای / خانم علی شریعتی 
فرزند حسن5دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 100 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 220و221و222فرعی از 280 

-اصلی واقع در بخش5 ثبت قم خریداری سند رسمی.

پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003282  49- رأی 
کلاسه 1391114430001005967 آقای / خانم حسین زینلی 
فرزند علی محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 60/96 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10250/18/36 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001023953  50- رأی 
کلاسه 1391114430001009379 آقای / خانم فاطمه السادات 
طباطبائی قمی فرزند سید محمد جواد 6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 246 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10586 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004384  51- رأی 
کلاسه 1392114430001002722 آقای / خانم عباسعلی یزدی 
فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 151/50 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10817/3 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025407  52- رأی 
زندیه  / خانم عیسی  آقای  کلاسه 1391114430001007671 
فرزند قدمعلی 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 110/25 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10936/2 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001023663  53- رأی 
نظری  اصغر  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001002357 
فردوئی فرزند فرامرز 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 159/04 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11004 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001023661  54- رأی 
کلاسه 1393114430001001397 آقای / خانم اعظم شکارچی 
فرزند علی اصغر 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
159/04 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11004 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002753  55- رأی 
کلاسه 1391114430001005308 آقای / خانم حمید حمیدپور 
فرزند مهدی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 116/50 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11198/1 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری عادی مع الواسطه از سید احمد رضوی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003958  56- رأی 
کلاسه 1391114430001007478 آقای / خانم عباس احمدی 
فرزند خلیل اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 140 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10437 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 
خریداری عادی مع الواسطه از احمد نظری احدی از وراث عباس نظر.

پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001026042  57- رأی 
مهابادی  / خانم رضا  آقای  کلاسه 1391114430001010082 
فرزند ولی اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 89/20 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11180/1/26 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003660  58- رأی 
کلاسه 1391114430001004903 آقای / خانم اسمعیل سنگ 
تراشان فرزند ابوالقاسم 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 112/23 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10379/4 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004525  59- رأی 
کلاسه 1392114430001003506 آقای / خانم مجید نوروزی 
فرزند عبداله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 140 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10453/2 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004802  60- رأی 
کلاسه 1392114430001003202 آقای / خانم سید محمد هادی 
امامی فرزند سید حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 390/55 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10701/46 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004084  61- رأی 
کلاسه 1391114430001008846 آقای / خانم رفعت سادات 
ظهیرالدینی فرزند سید علی اکبر 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
60 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 586فرعی از باقیمانده 

11512 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003853  62- رأی 
کلاسه 1393114430001000852 آقای / خانم اسمعیل نیساری 
ساختمان  باب  یک  از 6دانگ  مشاع  حسن3دانگ  فرزند  مقدم 
بمساحت 150 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی باقیمانده 

10250/18 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003850  63- رأی 
منصوره  خانم   / آقای   1393114430001000853 کلاسه 
صحراگرد قمی فرزند محمد رضا3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب 
ساختمان بمساحت 150 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 
باقیمانده10250/18 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند 

رسمی.
پرونده  به  مربوط   64- رأی شماره 139560330001002467 
کلاسه 1391114430001004318 آقای / خانم محمد بهشتی 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 144 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11395/40 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی. 
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003272  65- رأی 
کلاسه 1391114430001006068 آقای / خانم جواد فلاحیان 
فرزند شعبانعلی 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 152/50 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11561 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط   66- رأی شماره 139560330001004658 
کلاسه 1394114430001001246 آقای / خانم علی آبائی فرزند 
حشمت اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 150 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11152/1 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط   139560330001004716 شماره  67- رأی 
یوسف  زهره  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001009413 
ساختمان  باب  یک  از 6دانگ  مشاع  باقر 3دانگ  فرزند  حیدری 
بمساحت 66/85 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10467 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004715  68- رأی 
کلاسه 1391114430001009412 آقای / خانم حسین پاینده 
فرزند رضا3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 66/85 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10467 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط   139560330001003022 شماره  69- رأی 
کلاسه 1392114430001003441 آقای / خانم شرکت ایران ارقام 
به شماره ثبت 13647فرزند -----6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
160 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10868و10869و10870 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003550  70- رأی 
کلاسه 1391114430001009317 آقای / خانم نسرین دارابی 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 179/13 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10482/11 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005237  71- رأی 
کلاسه 1391114430001003560 آقای / خانم مصطفی باباخانی 
فرزند رضا6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 75/90 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 1/153 -اصلی واقع در بخش4 ثبت قم 
خریداری عادی مع الواسطه از کبری-کشور-عذرا -فاطمه همگی 

سهرابی به استثنای ثمنیه اعیانی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004156  72- رأی 
کلاسه 1392114430001003263 آقای / خانم فاطمه طاهری 
باب  یک  6دانگ  از151سهم  مشاع  غلامعلی70/56سهم  فرزند 
ساختمان بمساحت 151 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

11006 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004155  73- رأی 
کلاسه 1392114430001003264 آقای / خانم فرشته صادقی 
باب  یک  6دانگ  از151سهم  مشاع  غلامعلی80/44سهم  فرزند 
ساختمان بمساحت 151 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

11006 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
به  مربوط   139560330001003989 شماره  74- رأی 
اعظم  خانم   / آقای  پرونده کلاسه 1391114430001003541 
کریمی راهجردی فرزند غلامعلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
311 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10633 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004107  75- رأی 
کلاسه 1391114430002007427 آقای / خانم حسن نظریان 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 250/80 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10626 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003540  76- رأی 
کلاسه 1392114430001003198 آقای / خانم حسن شجاع 
سراجه فرزند غلامحسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 160 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10250/18/36 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004015  77- رأی 
کلاسه 1392114430001001946 آقای / خانم کیومرث فلامرزی 
فرزند فلامرز 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 147/65 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11003 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004024  78- رأی 
محمد  سید  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001004402 
رضا هاشمیان بیدگلی فرزند سید محمد6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 95/81 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11198/1 
-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از سید 

احمد رضوی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003323  79- رأی 
کلاسه 1391114430001001685 آقای / خانم علی دهشیری 
فرزند اکبر 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 126 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10898 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003318  80- رأی 
کلاسه 1394114430001001166 آقای / خانم اقدس علی زاده 
کرمانی فرزند حسین3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 126 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10898 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025668  81- رأی 
کلاسه 1392114430001000536 آقای / خانم حسین جدی 
بچه آباد فرزند موسی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 49/12 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11689 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002762  82- رأی 
کلاسه 1391114430001008508 آقای / خانم محمد رضا یزدانی 
فرزند مسلم6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 140/75 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10535 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی مع الواسطه از اصغر کیالی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004140  83- رأی 
کلاسه 1391114430001005821 آقای / خانم محسن قوی عهد 
فرزند محمد4دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 100 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 9434 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004141  84- رأی 
کلاسه 1394114430001001638 آقای / خانم زهرا خلیلی فرزند 
حاجی2دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 100 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 9434 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001001271  85- رأی 
کلاسه 1391114430001004615 آقای / خانم سعید عبدالهی 
فرزند نصرت اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 63/82 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11578/231 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از حاج علو زرنقی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002513  86- رأی 
کلاسه 1392114430001003038 آقای / خانم محسن یگانه زاده 
فرزند فتح اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 56/26 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10331 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002444  87- رأی 
زهرا صبوری  / خانم  آقای  کلاسه 1391114430001000587 
فرزند حسینعلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 163/31 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10652 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از حسینعلی صبوری .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003076  88- رأی 
صابری  زهره  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001010006 
موخر فرزند ابوالفضل 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 54/55 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10299 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از مهدی یوسف حیدری 
پرونده  به  مربوط   139560330001004660 شماره  89- رأی 
کلاسه 1392114430001003560 آقای / خانم محمد باقر یونسی 
نژاد فرزند یونس 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 158/70 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11003 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004794  90- رأی 
کلاسه 1392114430001003609 آقای / خانم جواد علیمردانی 
فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 149/2 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11003 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004380  91- رأی 
کلاسه 1392114430001000058 آقای / خانم داود کرمی فرزند 
تیمور 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 65 متر مربع بر روی 
قسمتی از پلاک ثبتی 10320 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی از ابراهیم خانه خورشیدی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003969  92- رأی 
کلاسه 1391114430001005495 آقای / خانم احمد بابلی فرزند 
حسن6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 156/977 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10431و10435 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003406  93- رأی 
کلاسه 1391114430001009181 آقای / خانم حبیب غیبی 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 87/33 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11093/6 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001017895  94- رأی 
کلاسه 1391114430001007356 آقای / خانم شهلا احمدی 
فرزند مرتضی 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 50 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11191 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی مع الواسطه از علی جهانگیریان .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001006092  95- رأی 
کلاسه 1393114430001001108 آقای / خانم مهدی اکبرزاده 
فرزند علیرضا6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 72/25 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11535/36 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری عادی مع الواسطه از محمد رضا ولی .
مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر 
آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به 
عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 
2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد منطقه1 قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت یکماه پس 
از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را 
به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل نمایند لازم 
به توضیح است که صدور سند بر اساس قانون مذکور مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اول: 1395/03/25
تاریخ انتشار دوم: 1395/04/09
جعفر كاظمی
رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی
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 با سایپا قرارداد جدیدی نبستم

ترابی: دوست داشتم به پرسپولیس بروم
مهدی ترابی بازیکن جوان و پدیده سایپا در فصل جدید دوباره در این تیم توپ خواهد زد.

یکی از بازیکنانی که در فصل نقل و انتقالات صحبت هایی مبنی بر پیوستنش به پرسپولیس 
شنیده می شد به دلیل عدم دریافت رضایتنامه از سایپا و داشتن قرارداد در این تیم ماندگار شد. او 

در این خصوص توضیحات جالبی ارائه می کند.
تمدید نكردم ، توافق مالی انجام شد

حضورم در باشگاه به دلیل تمدید قرارداد نبود، با باشگاه 2 فصل دیگر قرارداد داشتم. صحبت هایم 
با مسئولان بیشتر حول توافق مالی بود نه تمدید قرارداد. هنوز شرایطی فی مابین اعلام نشده و 
تنها برگه توافقات مالی را امضا کرده ام. در جلسه امروز هیچ صحبتی نشد و بیشتر آقای فرکی 
صحبت کردند و از هدفشان گفتند اینکه تصمیم دارند تیم را به لیگ قهرمانان آسیا نزدیک کنند.

دیدگاه كی روش متفاوت است
اینکه می گویید در یکی از دو تیم پرطرفدار تهرانی توپ می زدم و شرایط بهتری پیدا می کردم، 
قطعا همین طور بود. اما اینکه شرایطم در تیم ملی تغییر می کرد نه زیرا آقای کی روش امسال 
با دعوت من از تیم سایپا نشان دادند که نگاهشان تنها معطوف به استقلال و پرسپولیس نیست 
و ایشان تمام تیم ها و بازیکنان را زیرنظر دارند. شاید شما تصورتان از این صحبت این باشد که 
بازی های استقلال و پرسپولیس پخش زنده می شوند اما بازی های سایپا به ندرت پخش زنده 

داشته باشد اما باز هم در پایان تاکید می کنم که آقای کی روش چنین دیدگاهی ندارند.
 ایشان  با دعوت من، میلاد محمدی و سایر بازیکنان از تیم های دیگر و حتی شاید تیم های 
ضعیف لیگ برتری ثابت کردند که نگاه درست و دقیقی به بازی ها دارند. باز هم امسال در سایپا 

سعی می کنم بازی خوبی ارائه بدهم و اعتماد آقای کی روش را به این انتخابم جلب کنم.
استرس داشتم

در اردوی تیم ملی بودم که خبر جذبم توسط یکی از دو تیم استقلال و پرسپولیس به گوشم 
رسید. در آنجا خیلی برایم شنیدن این صحبت ها سخت نبود اما به محض بازگشتم به ایران و 
توقعات اطرافیان از انتخابم و حضورم در یکی از این دو تیم ناخودآگاه استرس و اضطراب را در 
وجودم ایجاد کرد. سپس برای دریافت آرامش به باشگاه سایپا مراجعه کردم و با آنها در مورد این 
مساله صحبت کردم.من باسایپاقرارداد داشتم و تصمیم گیرنده نهایی آنها بودند. حالا هم حس 

خوبی دارم .
انتخابم درست است

احساس این است که انتخاب درستی انجام دادم. شاید در پرسپولیس یا استقلال پیشرفت 
بهتری می داشتم اما اینجا آرامشم به نسبت آن دو تیم بیشتر است. فضای خوب و آرامی دارد، 
بزرگترهای خوبی در این تیم حضور دارند که تجربیاتشان برای جوانان خیلی کارساز است و 
انشاالله بتوانیم نتایج خوبی کسب کنیم و جز مدعیان کسب سهمیه آسیایی باشیم. البته حضور 
آقای فرکی هم در این تیم مزید برعلت است و قطعا تفکرات فنی ایشان برای رسیدن به هدف 

والای سایپا کمک خواهد کرد.
فقط از پرسپولیس تماس گرفتند

تنها از باشگاه پرسپولیس با من تماس گرفتند، دیروز هم به باشگاه رفته بودم که هم تکلیفم 
را مشخص کنم و هم اینکه بتوانم رضایتنامه را دریافت کنم متاسفانه مسئولان باشگاه رضایت 
به جدایی من ندادند. درست است که حضور در استقلال یا پرسپولیس همراه با استرس و فشار 
است اما علاقمند به حضور در یکی از این دو تیم بودم. دوست داشتم به پرسپولیس بروم آن هم 
به دلیل آنکه پیشنهاد آنها جدی تر بود ولی خب همانطور که گفتم باشگاه رضایتنامه ام را نداد و 

تمایل داشتند یک فصل دیگر در اینجا بازی کنم.
می خواستم به پرسپولیس بروم

در این مدت باتوجه به تماس ها و أرتباط ها تمایل داشتم که به پرسپولیس بروم. خب همانطور 
که گفتم باشگاه سایپا رضایتنامه ام را صادر نکرد. تنها چیزی که می توانستم به آنها بگویم این 
بود که با باشگاه سایپا قرارداد دارم و تصمیم گیرنده نهایی آنها هستند  که خب در پایان جواب 

آنها منفی بود.
آقای فركی كمكم می كند

طبق صحبت هایی انجام شد قرار براین شد که اگر پیشنهاد اروپایی خوبی به دست مسئولان 
برسد، کمکم کنند تا لژیونر شوم. حتی حسین آقا به من گفتند اگر پیشنهاد خوبی برایم ارسال 

شود برای پیشرفتم کمک می کنند.
با سایپا تمرین نمی كنم

فکر می کنم سه شنبه سایپا کار تمرینی شان را استارت می زنند ولی ما به دلیل صحبت هایی که 
انجام شده تا ۳0 خرداد استراحت می کنیم و از سی و یکم دوباره به اردوی تیم ملی خواهیم رفت.

استخاره کردم و به پرسپولیس رفتم

امیری: قرارداد دو میلیاردی من شایعه است
بازیکن جدید تیم فوتبال پرسپولیس با رد شایعات اخیر مبنی بر قرارداد دو میلیارد تومانی با 

سرخ پوشان گفت: من استخاره کردم و به پرسپولیس رفتم.
وحید امیری در خصوص پیوستنش به تیم پرسپولیس گفت: بعد از لیگ اردوی تیم ملی شروع 
شد و تصمیم خودم بر این بود که فکرم معطوف به تیم ملی باشد و به نقل و انتقالات ذهنم را 
مشغول نکنم با این حال اخباری می شنیدم که خودم هم تعجب می کردم. وی افزود: برخی از 
مصاحبه های خیالی وجهه مرا خراب کرد. اینکه چقدر پول می خواهیم یا مصاحبه ای از قول من 
درباره استقلال گفته شد که تعجب کردم. در هر حال این مسایل تمام شد و انتخاب خودم را 
کردم و امیدوارم که به بهترین نحو کار خودم را ادامه بدهم. بازیکن پیشین نفت تاکید کرد: من 
تمام سعی و تلاش خودم را همیشه کرده ام. در این چند وقت متوجه شدم که خیلی از جوان ها 
این فوتبالیست ها را الگوی خود قرار بدهند و این وظیفه ما را سنگین تر می کند. باید تمام تلاش 
خودمان را کنیم تا نکات مثبتی را ارایه کنیم. جو تیم پرسپولیس خاص است و امیدوارم شرمنده 
مردم نشویم. وی درباره اینکه گفته می شود با حضور در تیم پرسپولیس 2 میلیارد تومان دریافت 
کرده است، گفت: من نمی دانم این مسایل از کجا آمده است. اینکه گفته شده فلانی چقدر پول به 
وحید امیری داده است تا به پرسپولیس بیاید. استخاره کردم و فهمیدم پرسپولیس برای من خوب 

است و همه چیز را به خداوند سپردم بنابراین دیگر پول برایم مهم نبوده است.

باقری: 

برانکو حق دارد بابت غیبت ملی پوشان 
دلخور باشد

مربی تیم پرسپولیس گفت: برانکو حق دارد از عدم حضور ملی پوشان در تمرینات دلخور باشد.
 کریم باقری بعد از حضور در باشگاه پرسپولیس در جمع خبرنگاران گفت: مشکلی برای ادامه 
همکاری با پرسپولیس ندارم و برای فصل آینده در این تیم باقی خواهم ماند. وی در پاسخ به این 
سوال که چرا در تمرینات پرسپولیس شرکت نمی کند، یادآور شد: فعلًا زود است که بخواهم در 
تمرینات شرکت کنم از این جهت که بازیکنان تیم تکمیل نشده اند و نفرات کمی در تمرینات 
شرکت دارند.مربی پرسپولیس درباره اینکه با این تیم راهی اردوی خارج کشور خواهد شد یا نه؟ 
تصریح کرد: اردوی تیم دو هفته دیگر است و تا آن زمان باید تیم هم کامل خواهد شد تا با تمامی 
نفرات به اردو برویم.باقری در پایان درباره دلخوری برانکو از عدم حضور ملی پوشان در تمرین 
سرخپوشان، گفت: در این مورد حق با برانکو است. پرسپولیس فصل سختی را پیش رو دارد و 

به این خاطر برانکو می خواهد از همین ابتدای فصل تمامی نفرات خود را در اختیار داشته باشد.

ابراهیمی به صورت رسمی 
به تراکتورسازی پیوست

مهاجم فصل گذشته تیم فوتبال گسترش فولاد تبریز بار دیگر به تیم سابق خود بازگشت.
 محمد ابراهیمی که مورد توجه باشگاه تراکتورسازی تبریز قرار گرفته بود، پس از چند جلسه 

مذاکره، با این تیم به توافق رسید و با قراردادی دو ساله به این تیم پیوست.
ابراهیمی سال گذشته در تیم گسترش فولاد تبریز حضور داشت و پس از دو سال جدایی از 

تراکتورسازی بار دیگر به تیم سابق خود بازگشت.

پیشنهاد دینامو زاگرب برای علی کریمی
هافبک جوان سپاهان در آستانه جدایی از این تیم قرار گرفته است.

علی کریمی که چند فصل درخشان را در ترکیب سپاهان و البته تیم امید پشت سر گذاشته 
است، از باشگاه دیناموزاگرب کرواسی پیشنهاد دریافت کرده است. در قرارداد او با باشگاه سپاهان 
بندی وجود دارد که در آن این بازیکن می تواند با دریافت پیشنهاد خارجی جدا شود و بنابراین این 
بازیکن به احتمال فراوان فصل آینده به فوتبال اروپا خواهد رفت.عبدالله ویسی سرمربی سپاهان این 

خبر را تایید کرد.

ربیع خواه با پرسپولیس دو ساله بست
محسن ربیع خواه، بازیکن سابق تراکتورسازی قراردادی دو ساله با پرسپولیس بست.

 هافبک دفاعی سابق نساجی، پاس همدان و تراکتورسازی که جزو سهمیه دسته اول محسوب 
می شود با توافق با مسوولان این تیم قراردادی دو ساله با این تیم به امضا رساند. او فصل  گذشته را 

در نفت آبادان پشت سر گذاشت و با سن 29 سال به عضویت این تیم در آمده است.

تجمع اعتراض آمیز بازیکنان نفت 
مقابل وزارت نفت

شماری از بازیکنان نفت  تهران برای مشخص شدن وضعیت شان مقابل وزارت نفت تجمع 
کردند.

روز گذشته تعدادی از بازیکنان نفت تهران که با این تیم قرارداد دارند، تهدید کرده بودند که 
در صورت مشخص نشدن وضعیت شان به وزارت نفت خواهند رفت تا نسبت به این مسئله 

اعتراض کنند.
این اتفاق روز )دوشنبه( رخ داد و شماری از بازیکنان این تیم به وزارت نفت رفته تا نسبت به 
بی تفاوتی مسئولان باشگاه نفت اعتراض کنند. آنها خواهان ملاقات با وزیر نفت یا نماینده وی 

هستند تا اعتراضشان را به بلاتکلیفی خود و تیم اعلام کنند.

با پیشنهاد قراردادی 2 ساله؛

باشگاه ترکیه ای خواهان 
فوتبالیست جوان قمی شد

باشگاه ترکیه ای با پیشنهاد قراردادی 2 ساله خواهان جذب سجاد کرمان، فوتبالیست  
جوان قمی و عضو سابق تیم صبای قم شد. 

به گزارش مهر، باشگاه به ولو اسپور در لیگ دسته اول فوتبال ترکیه با ارسال دعوت 
نامه ای برای سجاد کرمان فوتبالیست جوان قمی خواستار جذب این بازیکن شد.

 سجاد کرمان بازیکن جوان و مستعد فوتبال قم که 2 سال پیش در دوره مربیگری صمد 
مرفاوی در صبا، در این تیم حضور داشت سال گذشته را به بازی در لیگ دسته اول فوتبال 
جمهوری آذربایجان گذراند.این بازیکن در تیم میل موغان ترکیه عملکرد خوبی داشت و 
برای این تیم گل های پرتعدادی به ثمر رساند اما در پایان فصل به ایران بازگشت و در 
هفته های گذشته مذاکراتی با تیم های داخلی لیگ برتری برای بازی در این تیم داشته 
است.با این حال، پیشنهاد باشگاه به ولو اسپور ترکیه به سجاد کرمان که قراردادی 2 ساله 
را به این بازیکن آینده دار پیشنهاد کرده است کرمان را در آستانه حضور در فوتبال ترکیه 
قرار داده است.باشگاه به ولو اسپور یکی از تیم های حاضر در لیگ دسته اول ترکیه به 
دنبال راهیابی به سوپرلیگ ترکیه است و فصل گذشته از 5 بازیکن خارجی از کشورهای 
مقدونیه، هلند، کلمبیا و برزیل استفاده کرده است.این باشگاه که سابقه کسب عنوان سوم 
سوپرلیگ ترکیه و حضور در جام یوفا را دارد از شهری کوچک به نام به ولو در شمال ترکیه 

در لیگ فوتبال این کشور شرکت می کند.

۴ بازیکن صبای قم قرارداد خود را فسخ کردند
چهار بازیکن تیم فوتبال صبای قم پس از قرار گرفتن در فهرست مازاد باشگاه صبا قرارداد 

خود را با این باشگاه فسخ کردند و از این تیم جدا شدند. 
به گزارش  مهر، تیم فوتبال صبای قم این روزها فعالیت پررنگی در نقل و انتقالات پیش 
فصل دارد و تاکنون مهرداد کفشگری از پرسپولیس و محسن فروزان از راه آهن را جذب 
کرده است.  جذب صادق محرمی بازیکن جوان ملوان دیگر فعالیت صبا در پنجره نقل و 
انتقالات بوده اما 4 بازیکن تیم صبا که در فهرست بازیکنان مازاد صبا قرار داشتند نیز این 
تیم را ترک کردند.  سامان آقازمانی، امید قربانی، جهانبخش طاهر و سعید محمدقمی 4 
بازیکنی هستند که فصل گذشته مدت زمان کمی برای صبا در میدان حاضر بودند و در 
فهرست علی دایی برای فصل جدید جایی نداشتند و باید به دنبال تیم جدیدی باشند.  
آقازمانی فصل گذشته به عنوان بازیکنی از لیگ ارمنستان به صبا آمد و امید قربانی نیز به 
عنوان بازیکنی بازمانده از صبای 9۳ و سهمیه امید در صبا حضور داشت اما هیچ یک از 
این 2 بازیکن به کار صبا نیامدند که البته فرصت بازی برای آقازمانی بیش از سایر بازیکنان 
جدا شده پیش آمد.  جهانبخش طاهر و سعید محمد قمی نیز فرصت کمی برای بازی پیدا 
کردند و خروج آن ها از لیست صبا قابل پبش بینی بود و این در حالی است که پیش بینی 

می شود چند بازیکن دیگر صبا نیز به زودی قرارداد خود را با صبا فسخ کنند.

 امیر مهدی زاده به تیم کاراته
 دانشگاه آزاد ملحق شد

امیر مهدی زاده، ستاره قمی تیم ملی کاراته و دارنده مدال طلای آسیا و جهان برای  
حضور در فصل جدید سوپرلیگ کاراته با تیم دانشگاه آزاد به توافق رسید. 

به گزارش  مهر، امیر مهدی زاده که در بازی های آسیایی اینچئون کره جنوبی مدال طلای 
کاراته را بر گردن آویخت پس از یک فصل دوری از حضور در سوپر لیگ کاراته باشگاه های 
کشور به تیم دانشگاه آزاد ملحق شد.مهدی زاده سال گذشته در عضویت تیمی نبود و با 
حمایت مالی باشگاه یاسین پیشروی قم به تمرین و حضور در تورنمنت های بین المللی 
می پرداخت اما در سوپرلیگ 95 برای نخستین بار در ترکیب دانشگاه آزاد روی تاتامی 
خواهد رفت.این کاراته کای قمی که در سال 2012 در مسابقات جهانی کاراته به مدال طلا 
رسید 2 فصل پیش کاراته کای تیم آذر خودروی نوین قم بود و همراه با این تیم قهرمان 
سوپر لیگ شد و پیش از آن نیز یک فصل در ترکیب آذرخودرو حضور داشت و با این تیم 
نایب قهرمان این مسابقات شده بود.باشگاه دانشگاه آزاد باثبات ترین تیم در سوپرلیگ کاراته 
باشگاه های کشور به شمار می رود که سال گذشته نیز قهرمان این مسابقات شده است واغلب 
چهره های سرشناس کاراته کشور را در اختیار دارد.مهدی زاده نیز که امسال قرار است در 
مسابقات جهانی 2016 به میدان برود سابقه کسب طلا و برنز جهان در سال های 2012 
و 2014 و مدال طلای آسیا در سال 2015 و طلای بازی های آسیایی اینچئون در سال 

2014 را در کارنامه دارد.

اعلام کادرفنی علی دایی در صبا
کادر فنی تیم فوتبال صبای قم در فصل 96-95 مشخص شد.

با مشخص شدن علی دایی به عنوان سرمربی صبا در لیگ شانزدهم، وی دستیاران خود 
را مشخص کرد که نسبت به فصل گذشته یک نفر به آن اضافه شده است.

بر این اساس ژلکو میاچ، محمد دایی، محمدرضا مهرانپور، بهزاد غلامپور و نادر قربانی در 
کادر فنی صبا باقی ماندند که علی عاملی برای فصل جدید به آنها اضافه شد.

لیگ برتر پانزدهم هنوز به پایان نرسیده و شاهد یک پلی 
آف لیگ برتری بین مدیران دو باشگاه ملوان بندر انزلی و فجر 

سپاسی برای حضور در لیگ برتر هستیم.
وزارت نفت تصمیم به فروش امتیاز تیم نفت تهران گرفته 
است. ظاهرا چند خریدار در مزایده اول باشگاه نفت شرکت 
کرده اند اما تا لحظه نوشتن این گزارش هیچ خبر رسمی مبنی 
بر اعلام برنده نام مزایده منتشر نشده، باشگاه ملوان یکی از 
جدی ترین خریداران امتیاز باشگاه نفت تهران است با این 
حال سازمان لیگ اعلام کرده موافق واگذاری امتیاز تیم نفت 
به خارج از استان نیست. حتی مهدی تاج رئیس فدراسیون 
فوتبال اعلام کرد باید نهضت خرید و فروش امتیاز تیم ها 

ریشه کن شود.
رئیس فدارسیون فوتبال در خرمشهر و بعد از برگزاری فینال 
جام حذفی گفت: »اگر نفت نمی خواهد تیمداری کند، مشکلی 
نیست شاید فجرسپاسی جانشین این تیم در لیگ برتر شود.«

فجر تیم چهارم لیگ دسته اول فصل گذشته است اما برخی 
از آگاهان به مسایل حقوق ورزشی مدعی هستند که طبق 
قوانین موجود در کنفدراسیون فوتبال آسیا اگر به هر دلیلی 
تیم نفت نتواند در لیگ برتر حضور پیدا کند آخرین تیم رده 
بندی لیگ برتر یعنی تیم چهاردهم که به لیگ دسته اول 
سقوط کرده جانشین نفت تهران خواهد شد. این افراد معتقدند 
اگر نفت موفق به فروش امتیازش نشود و در لیگ برتر هم 

تیمداری نکند ملوان به لیگ برتر برمی گردد.
به نظر می رسد در این روزهای تعطیلی فوتبال مدیران 
باشگاه های ملوان بندرانزلی و فجرسپاسی شیراز در حال رایزنی 
هستند تا بتوانند تصمیم سازان را متقاعد کنند تا حرفشان به 

کرسی بنشیند.
در این روزهای بی خبری فوتبال شاهد یک پلی آف لیگ 
برتری بین مدیران دو باشگاه ملوان و فجر در پشت درهای 

بسته هستیم. برنده این پلی آف مدیران، تیم شانزدهم لیگ 
برتر شانزدهم را مشخص خواهد کرد.

هوداران ملوان و فجرسپاسی این روزها اخبار حوزه فوتبال 
را با اشتیاق و نگرانی زیادی دنبال می کنند. این روزها انزلی 
بیش از همیشه در تب و تاب فوتبال است. هواداران قوی سپید 
امیدوار به بازگشت به لیگ برتر هستند آنها منتظرند مدیران 

باشگاه شان امتیاز تیم نفت را بخرند یا اگر نفت منحل شد 
و امتیازش فروخته نشد، طبق قوانین بدون پرداخت پول به 
لیگ برتر بازگردند. فجرسپاسی هم تیمی سازنده و دوست 
داشتنی در فوتبال ایران است که مدیرانش در تلاش هستند 
نظر مهدی تاج را بیش از گذشته جلب کنند و به لیگ برتر 

برگردند.

سرمربی تیم فوتبال پیکان با انتقاد از دوره 4 ماهه نقل و انتقال بازیکنان، می گوید این قوانین 
ویران کننده است. جلالی همچنین می گوید امثال او و علی دایی باید در مراکز تصمیم گیری 

فوتبال باشند.
مجید جلالی  درباره آخرین شرایط تیم فوتبال پیکان و نقل و انتقالات این باشگاه، گفت: ما 
از فردا سه شنبه تمریناتمان را آغاز می کنیم. در این مدت 16، 1۷ بازیکن جوان جذب کرده ایم 
و احتمالا 6 سهمیه خود را هم با بازیکنان با تجربه پر کنیم. اسکلت اصلی تیم را که بازیکنان 

جوان تشکیل می دادند را نیز حفظ کرده ایم.
وی افزود: چند گزینه با تجربه هم مدنظر داریم که ظرف چند روز آینده آنها را جذب خواهیم 

کرد. سعی ما این است که تا آخر هفته تیم را کامل ببندیم.
سرمربی تیم فوتبال پیکان با اشاره به انتقاد بعضی از مربیان و مدیران از آشفتگی بازار نقل و 
انتقالات، گفت: تمام این مشکلات حاصر قوانینی است که در حوزه نقل و انتقالات وجود دارد. 
به نظرم قوانین نقل و انتقالات فوتبال ایران ویران کننده است. اگر نگاه کنید متوجه می شوید 
قرارداد ۸0 درصد بازیکنان تقریبا تمام تیم ها یکساله است و با اتمام لیگ، باید دوباره تیم را از 

نو جمع و جور کرد. همین موضوع به آشفتگی بازار کمک می کند.
جلالی ادامه داد: قرارداد یکسال معنا و مفهوم ندارد. این نه تنها به نفع باشگاه ها نیست که 

سرمایه هایشان دود می شود بلکه به نفع بازیکنان هم نیست.
وی تاکید کرد: اصلا درک نمی کنم که چرا نقل و انتقالات باید تا 6 هفته بعد از شروع لیگ 
ادامه داشته باشد؛ در صورتی که همه می دانیم چنین چیزی به فوتبال کمک نمی کند. چرا باید 

دوره نقل و انتقال بازیکنان 4 ماهه باشد؟
سرمربی پیکان خاطرنشان کرد: دوره نقل و انتقال بازیکنان لیگ برتر باید دو هفته باشد و 
بعد از دو هفته یک مهلت دیگر برای جذب یکی دو بازیکن دیگر بدهند. اینکه بخواهند دوره 
جذب بازیکن را 4 ماهه بگذارند، نه به نفع فوتبال است و نه به نفع بازیکن. این کار به بازیکنان 
فرصت می دهد که در تمام باشگاه ها یک چرخی بزنند و بعد از اتمام دوران بدنسازی، تیم خود 

را انتخاب کنند.
جلالی درباره اینکه سازمان لیگ این کار را به نوعی از فوتبال اروپا الگوبرداری کرده است 
تا بازیکنان خارجی مشکلی برای نقل و انتقال نداشته باشند، گفت: سئوال من این است که 
کجای دنیا قرارداد بازیکنان ۸0 درصد تیم ها یکساله است؟ قوانین را باید بر اساس ظرفیت 

فوتبالی و شرایط حاکم بر آن کشور طراحی کنیم.
وی افزود: نمی دانم چرا به این مسائل رسیدگی نمی شود و اصلا برایش اهمیت قائل نیستند. 
در مراکز تصمیم گیری فوتبال باید امثال من و علی دایی باشیم؛ کسانی که در بطن فوتبال 

هستند و با مشکلاتی که به فوتبال لطمه می زند، آگاهند.
سرمربی پیکان تاکید کرد: تقریبا در تمام تیم های ایرانی همینطور است. قرارداد یکساله به 
همه لطمه می زند. مربیان برای هر فصل باید تیم را از اول بچینند. تلاش خودم این است که در 
هر تیم قرارداد یکساله نداشته باشم ولی گاهی اوقات شرایط جور دیگر رقم می خورد و متاسفانه 

قوانین هم حمایت کننده نیست.
جلالی در پاسخ به این سئوال که آیا فکر نمی کنید زمان برای بستن تیم پیکان برای شما 
از دست می رود؟ گفت: ما تمریناتمان را از فردا آغاز می کنیم. دوست داریم تیممان کامل 
باشد ولی این دیگر دست ما نیست. با هر بازیکنی که صحبت می کنیم می گوید از استقلال، 

پرسپولیس، سپاهان و تراکتورسازی پیشنهاد دارم. اینها مشکلات فوتبال ماست.
وی درباره اینکه راهکارش برای حل این مشکل چیست، گفت: اگر من تصمیم گیرنده بودم، 
قطعا دوره نقل و انتقالات را دو هفته می گذاشتم و سپس به ترتیب برای ماه های دوم، سوم و 

چهارم اجازه می دادم باشگاه ه، یکی دو بازیکن دیگر جذب کنند.
سرمربی پیکان درباره احتمال جذب آندرانیک تیموریان و چند بازیکن تیم راه آهن هم 
گفت: اسامی زیادی برای تیم پیکان مطرح می شود که اکثر آنها گمانه زنی رسانه ای است. 
اسامی بازیکنانی که می خواهم در اختیار باشگاه است و آنها نسبت به جذب بازیکنان موردنظرم 

اقدام می کنند.
جلالی در پایان درباره درخواست کارلوس کی روش برای استراحت ملی پوشان و مخالفت 
مربیانی چون برانکو ایوانکوویچ با این درخواست، گفت: این موضوع در مراحل بعدی است. الان 
شما راجع به 15 بازیکن صحبت می کنید در حالی که طیف وسیعی از لیگ برتر سرگردان 
هستند! به نظرم تیم های باشگاهی از بازیکنان تیم ملی بیشتر خسته هستند. نمی دانم کسانی 
که این قوانین نقل و انتقالات را وضع می کنند، نمی دانند چه کسانی از این شرایط سود 

می برند؟

بلاتکلیفی شانزدهمین تیم لیگ برتر شانزدهم

 ملوان یا فجر، کدام تیم جایگزین نفت می شود؟

مجید جلالی: قوانین نقل و انتقالات ویران کننده است

امثال من و دایی باید تصمیم گیرنده باشیم

ایران برای هفتمین بار قهرمان جام جهانی شد 

تزارها قربانی شاگردان خادم

تیم ملی کشتی آزاد کشورمان با شکست روسیه 
عنوان قهرمانی جام جهانی را بدست آورد.

 تیم ملی کشتی آزاد کشورمان با شکست روسیه 
در فینال مسابقات جام جهانی کشتی آزاد موفق شد 
هفتمین قهرمانی خود را جشن بگیرد. شاگردان رسول 
خادم که با شکست آمریکا، هند و آذربایجان موفق به 
حضور در فینال مسابقات شده بودند، در دیدار پایانی 
مقابل تزارها به خوبی عمل کردند و 5 بر ۳ پیروز شدند 
تا در سالن فروم لس آنجلس پرچم ایران را به اهتزاز 

در آوردند.
تیم کشتی آزاد کشورمان در این دیدار 5 پیروزی 
توسط حسن رحیمی، مسعود اسماعیل پور، مصطفی 
حسین خانی، حسن یزدانی و کمیل قاسمی بدست 
آورد و علیرضا کریمی، میثم نصیری و امیر محمدی نیز 

بازنده های ایران بودند.
نتایج انفرادی این مسابقات به شرح زیر است:

57 كیلوگرم: حسن رحیمی 3 )برنده( - حاجی 
مراد رشیداف 3

حسن رحیمی دارنده مدال طلای جهان مانند 2 
کشتی قبلی که در ترکیب ایران قرار گرفت، بازهم 
کارش را هجومی آغاز کرد و همان ابتدا یک امتیاز 
بدست آورد. در ادامه کار این رشیداف بود که ۳ 
امتیاز بدست اورد و رحیمی بازهم عقب نکشید و 
در ثانیه های پایانی با یک خاک و بیرون انداختن 
رشیداف موفق شد حساب کار را ۳ بر ۳ کند تا اولین 
چراغ برای ایران روشن شود و رحیمی، رشیداف را 

شکست دهد.
61 كیلوگرم: مسعود اسماعیل پور 12 )برنده( - 

ویكتور راسادین 6
در وزن 61 کیلوگرم مسعود اسماعیل پور دارنده 
شد.  سرشاخ  روس  راسادین  با  جهان  نقره  مدال 
اسماعیل پور ابتدا 4 امتیاز عقب افتاد اما در ادامه کار 
موفق شد ۳ امتیاز بدست آورد تا حساب کار 4 بر ۳ 
شود. راسادین اما یک بار دیگر اسماعیل پور را خاک 
کرد تا 6 بر ۳ پیش افتد. اسماعیل پور که همه چیز 
را از دست رفته می دید با کسب یک امتیاز کار را 
6 بر 4 کرد. این پایان کار نبود و دارنده مدال نقره 
جهان با یک خاک، یک فیتیله پیچ و 2 بارانداز کار را 
12 بر 6 کرد تا دومین برد تیم خادم نیز بدست آید.
65 كیلوگرم: میثم نصیری یک - ماگومد قربان 

علی یف 4 )برنده(
میثم نصیری در وزن 65 کیلوگرم کشتی چندان 
خوبی ارائه نداد و مقابل دارنده مدال برنز جهان حرفی 
برای گفتن نداشت. نصیری در نهایت با نتیجه 4 بر 
یک شکست خورد تا اولین شکست شاگردان خادم 

رقم بخورد.
70 كیلوگرم:مصطفی حسین خانی 10 )برنده( - 

خلیل امین اف یک
مصطفی حسین خانی در وزن ۷0 کیلو همان ابتدای 
کار 2 امتیاز از حریفش گرفت. وی در ادامه یک امتیاز 
از دست داد اما فیتله باراندازهای دیدنی حسین خانی، 
خلیل امین اف را به ستوه آورد تا حسین خانی در نهایت 

10 بر یک حریفش را شکست دهد.
74 كیلوگرم: حسن یزدانی 14 )برنده( - ختاک 

تسابولوف 4
دارنده مدال نقره جهان به مصاف دارنده مدال طلای 

جهان رفت تا یک کشتی زیبا در سالن فروم رقم بخورد. 
یزدانی جوان همان ثانیه اول 4 امتیاز بدست آورد. در 
ادامه 2 امتیاز به تسابولوف روس رسید. یزدانی 2 بار پای 
حریفش را بیرون انداخت تا حساب کار 6 بر 2 شود. در 
تایم دوم و همان ثانیه اول در یک کش و قوس یزدانی 
2 بار حریفش را روی پُل برد و با یک خاک و یک 
بارانداز یزدانی 14 بر 4 قهرمان جهان را شکست داد تا 

چهارمین پیروزی شاگردان خادم بدست آید.
شامیل   - كریمی 3  علیرضا  كیلوگرم:   86

كودیاماگمدوف 6 )برنده(
علیرضا کریمی که در مسابقات جام جهانی 2 شکست 
را تجربه کرده بود، مقابل کودیاماگمدوف روس نیز 
شکست خورد تا عملکرد دور از انتظاری در جام جهانی 
داشته باشد. کریمی در این دیدار 6 بر ۳ شکست خورد 

تا دومین باخت شاگردان خادم رقم بخورد.
- عبدالسلام  امیر محمدی 3  كیلوگرم:   97

گادیسوف 10 )برنده(
مقابل  امیر محمدی جوان  در وزن 9۷ کیلوگرم 
گادیسوف نامدار قرار گرفت و در نهایت با نتیجه 10 
بر ۳ برابر حریفش شکست خورد تا سومین شکست 

شاگردان خادم نیز رقم بخورد.
 - )برنده(   قاسمی 3  كمیل  كیلوگرم:   125

مرادین خوشخوف 2
در آخرین کشتی دیدار فینال جام جهانی کمیل 
قاسمی ابتدا یک امتیاز بدست آورد و پیش افتاد اما 
خوشخوف روس قاسمی را خاک کرد تا 2 بر یک جلو 
بیفتد. قاسمی در ادامه کم نگذاشت و موفق شد با خاک 
کردن حریف حساب کار را ۳ بر 2 کند تا پنجمین 

ترتیب  این  به  و  بخورد  رقم  نیز  ایران  تیم  پیروزی 
هفتمین قهرمانی تیم ایران در جام جهانی ثبت شود.
اسماعیل پور: جام هفتم طعم خاصی داشت

آزادکار وزن 61 کیلوگرم کشورمان گفت: کسب 
هفتمین جام قهرمانی مزه خاصی داشت و خوشحالم 

دل میلیون ها ایرانی را شاد کردیم.
عنوان  کسب  خصوص  در  اسماعیل پور  مسعود 
قهرمانی ایران در جام جهانی کشتی آزاد اظهار داشت: 
خوشحال هستم که دل میلیون ها ایرانی را شاد کردیم 
و قهرمان شدیم. وی افزود: حمایت تماشاگران ایرانی در 
لس آنجلس فوق العاده بود و انگار در ایران مقابل حریفان 
به میدان رفته بودیم. خوشحال هستم که دل میلیون ها 
ایرانی در داخل و تماشاگرانی که به سالن آمده بودند 
کیلوگرم کشورمان  وزن 61  آزادکار  کردیم.  شاد  را 
خاطرنشان کرد: سطح مسابقات امسال بسیار بالا بود و 
روسیه، آمریکا و گرجستان و حتی هند با بهترین های 
خود راهی مسابقات شدند تا عنوان قهرمانی را بدست 
آوردند. اسماعیل پور گفت: با وجود تلاش تمامی تیم ها 
این بچه های ما بودند که خوب کار کردند و توانستند 
به عنوان قهرمانی دست یابند. کسب جام هفتم طعم 
خاصی داشت و امیدوارم مقدمه ای برای درخشش در 

المپیک باشد.
قاسمی: 

حالا باید به فكر موفقیت در المپیک باشیم
آزادکار وزن 125 کیلوگرم کشورمان پس از قهرمانی 
در جام جهانی گفت که از حالا به بعد باید روی موفقیت 

در المپیک 2016 تمرکز کنند.
عنوان  کسب  از  شادمانی  ابراز  قاسمی با  کمیل   
قهرمانی در جام جهانی کشتی آزاد در آمریکا گفت: 
خوشحال هستم که نقش کوچکی در کسب هفتمین 
قهرمانی ایران در این مسابقات داشتم.  وی با بیان اینکه 
سطح مسابقات بالا بود، تأکید کرد: آمریکا، گرجستان 
و روسیه نفرات اصلی خود را راهی رقابت ها کرده بودند 
تا برای عنوان قهرمانی بجنگند اما خدا را شکر بازهم 
قسمت ایران بود که به قهرمانی برسد.  دارنده مدال نقره 
جهان در وزن 125 کیلوگرم خاطرنشان کرد: عملکرد 
تمامی بچه ها خوب بود و خوشحال هستم که توانستیم 
پس از مدت ها تمرین در جام جهانی اول شویم و از 
عنوان قهرمانی خود دفاع کنیم.  قاسمی گفت: از این 
پس باید تنها به المپیک 2016 فکر و سخت تمرین 

کنیم تا در ریو هم افتخارآفرین باشیم.
رسول خادم:جام جهانی آمریكا تورنمنت

 بسیار سنگینی بود
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد بعد از قهرمانی در 
رقابتهای جام جهانی 2016 آمریکا این مسابقات را یک 

تورنمنت سنگین و نفس گیر خواند.
تیم ملی کشتی آزاد ایران بامداد روز دوشنبه پس از 
شکست تیم روسیه توانست برای پنجمین بار متوالی 
قهرمانی جام جهانی شود. این هفتمین قهرمانی کشتی 

آزاد در ادوار مختلف جام جهانی بود.
رسول خادم به عنوان رئیس فدراسیون و سرمربی 

تیم ملی نیز بعد از این موفقیت گفت: این دوره از 
رقابتها بسیار عجیب و سنگین بود. تکلیف نهایی سه 
مسابقه ما در جام جهانی با کشتی آزادکاران سنگین 

وزن مشخص شد.
وی ادامه داد: این دوره از مسابقات یک تورنمنت 
سنگین و سخت بود که البته برای ارزیابی بچه های ما 
به عنوان یک میدان تدارکاتی بسیار مثمرثمر واقع شد. 
این مسابقات به ما نشان داد که در چه وضعیتی هستیم 

و باید چه اقداماتی را تا المپیک انجام دهیم.
خادم در پاسخ به این سوال که چرا از نفرات اصلی 
در جام جهانی استفاده کرده اید، گفت: از اینکه کشتی 
گیران اصلی را تا حدود دو ماه تا المپیک به میدان 
فرستادیم اصلا پشیمان نیستیم چرا که این بچه ها باید 
در تورنمنت سنگین و جدی مثل جام جهانی به میدان 

می رفتند و عملکردشان ارزیابی می شد.
مدیرفنی تیم های ملی كشتی:

 در اوج تمرینات به آمریكا آمدیم
مدیرفنی تیم های ملی کشتی آزاد بعد از کسب 
عنوان عنوان قهرمانی جام جهانی 2016 آمریکا گفت: 
نقاط ضعف و قوت آزادکاران برای حضور در المپیک به 

خوبی آنالیز و مورد بررسی قرار خواهد گرفت.
علیرضا رضایی بعد از قهرمانی تیم ملی کشتی آزاد 
در رقابتهای جام جهانی اظهار داشت: این قهرمانی را 
به تمامی مردم ایران تبریک عرض می کنم و امیدوارم 
پنجمین قهرمانی متوالی ما در این مسابقات باعث 

خوشحالی و رضایت آنان واقع شده باشد.
بسیار  امسال  جهانی  جام  رقابتهای  افزود:  وی 
سنگین و حساس بود و از سویی بچه های ما در اوج 
تمرینات سنگین خود در اردوی تهران به آمریکا اعزام 
شدند و همین موضوع، کار بچه ها را بسیار سخت 

تر کرد.
رضایی کشتی های سرگروهی و فینال را به عنوان 
و گفت:  دیدارهای جام جهانی خواند  ترین  سخت 
ها  بچه  و  داشتیم  نفس گیری  و  سخت  دیدارهای 
توانستند با تمام توان و تلاش خود از این آوردگاه با 

سربلندی خارج شوند.
مدیرفنی تیم های ملی کشتی آزاد خاطر نشان کرد: 
تا المپیک زمان زیادی نداریم ولی شناخت خوبی از 
تمامی آزادکاران مورد نظر برای حضور در المپیک داریم 
که می تواند کمک زیادی به ما کند. البته همین جام 
جهانی آمریکا و البته تورنمنت بعدی ما در ارمنستان نیز 

اهمیت فراوانی برای ما دارد.
وی در خاتمه به آنالیز دقیق کادر فنی از رقبای 
ایران و عملکرد ملی پوشان اشاره کرد و افزود: از تمامی 
کشتی های برگزار شده بچه های تیم ملی و رقبای 
آنها فیلم و گزارش تهیه شده تا ما در تهران با آنالیز 
دقیق آنها به رفع نقاط ضعف و تقویت نقاط قوت خود 
خواهیم پرداخت. ضمن اینکه ما سعی داریم بهترین 
نفرات خود را روانه المپیک کنیم تا با حداقل اشتباهات 
فردی و تاکتیکی، بهترین نتایج را در این میدان مهم 

کسب کنیم.
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یک تیم بین المللی روباتی را طراحی کرده اند که قادر به ساخت سازه های سه بعدی است.
 تیم بین المللی BAM، روباتی را ساخته اند که می تواند معماری هایی با ویژگی سه بعدی 
انجام دهد. این روبات منحصر به فرد با استفاده از موادی همچون بتن یا سنگ مصنوعی قادر 

است تا طراحی های ساختمانی را در قالب ۳ بعدی عهده دار شود.  
ساز و کار »روبات معمار ۳ بعدی ساز« شبیه به چاپگر جوهرفشان است اما با این تفاوت که 
از مایعی چسبنده به جای جوهر استفاده می کند که بر روی شن ریخته می شود تا بتوان آن 

را به شکل مورد دلخواه  تغییر داد.
این »روبات معمار ۳ بعدی ساز« همچون چاپگرهای سه بعدی با قرار دادن لایه های متعدد 

بر روی یکدیگر، دیوارها و دیگر سازه ها را می سازد.
به گفته طراحان »ربات معار سه بعدی ساز« در آینده شاهد بکارگیری این روبات در ساخت 

سازهایی خواهیم بود که دارای موادی همچون فولاد و عایق هستند.
همچنین در راستای توسعه این پروژه می توان با روبات سه بعدی ساز، شنی ماشین آلات 

سنگین را به نحوی تولید کرد که به طور خودکار عمل کنند.

لایه  اکسیدی نانوساختار برای حسگر گاز ساخته شد

ساخت دستگاه شارژ بی سیم قلب مصنوعی و تجهیزات کمک قلبی در کشور

منسوجاتی که تجهیزات الکترونیکی را شارژ می کنند
محققان دانشگاه امیرکبیر در حال توسعه تولید منسوجی هستند که انرژی مکانیکی را به 
انرژی الکتریکی تبدیل کند تا بتوان از آن برای شارژ تجهیزات میکروالکترونیک قابل پوشیدنی 

بهره گرفت.
روح  الله باقرزاده، عضو هیات علمی پژوهشکده مواد و فناوری های پیشرفته در صنعت 
نساجی دانشگاه صنعتی امیرکبیر و مجری طرح » تولید ساختارهای کامپوزیت نانولیفی 
تولیدکننده انرژی در تجهیزات میکروالکترونیک قابل پوشش« گفت: منسوجات هوشمند از 

جمله دستاوردهای فناوری امروزی هستند که در زمینه  های مختلفی کاربرد دارند.
وی با بیان اینکه منسوجات روزانه و از بدو تولد، توسط بشر مورد استفاده قرار می گرفته، 
افزود: به عبارت دیگر، منسوجات و به  خصوص پوشاک جزء جدانشدنی زندگی انسان و یکی از 
مهم ترین سطوح همیشه در تماس با آن به شمار می رود؛ در نتیجه با بهره  گیری از حسگرها و 
عملگرها و استفاده از ادوات الکترونیکی مناسب قرار گرفته روی یک منسوج )خصوصا لباس(، 

قادر خواهیم بود تا همواره اطلاعات مهمی به  منظور مختلف برداشت کنیم.
باقرزاده اظهار کرد: منسوجی که قابلیت مراقبت و نظارت بر علائم حیاتی بدن یا توانایی 
برداشت انرژی از محیط را داشته باشد و در شرایط لازم به کمک عملگرها، هشدارها و تغییرات 

مناسب را اعلام کند از جمله کاربردهای منسوجات هوشمند محسوب می شود.
وی ادامه داد: با وجود نسبتا جدید بودن منسوجات هوشمند، تاکنون برای ابزار متنوع و 
مختلفی تولید و مورد استفاده قرار گرفته  اند؛ این ابزارها از مواد مختلف و متنوعی نظیر سیم  ها 

و اتصالات رسانا و فیلم های پلیمری تولید شده  اند که به منسوج متصل می  شوند.
به گفته وی، مهم ترین مسأله در تولید منسوجات هوشمند، انتخاب مواد و ابزاری است که 
کاربرد مطلوب را ارائه کند و به  راحتی بتواند به سایر بخش ها متصل شود؛ همچنین نباید 
فراموش کرد که در البسه، اصل مهم، راحتی و انعطاف پوشاک است و استفاده از ادوات مختلف 
نباید منجر به کاهش بیش از حد راحتی پوشاک شود.عضو هیات علمی دانشگاه صنعتی 
امیرکبیر افزود: از مواد مختلفی برای تولید منسوجات هوشمند می  توان استفاده کرد که مواد 
پیزوالکتریک به دلیل توانایی آن ها در تبدیل انرژی الکتریکی و انرژی مکانیکی به یکدیگر، 
قابلیت استفاده در اشکال مختلف و قابلیت اتصال و یکپارچه  سازی گزینه مناسبی برای 
استفاده در منسوجات هوشمند و رایانه  های پوشیدنی محسوب می شوند.وی گفت: در فاز اول 

این پروژه تلاش کردیم تا با کمک پلیمرهای پیزوالکتریک و بهره  گیری از علم نانو، نانوژنراتور- 
نانوحسگر منعطف لیفی با قابلیت تبدیل انرژی مکانیکی به الکتریکی با استفاده از پلیمر، 
پلی وینیلیدین فلوراید )PVDF( را تولید کنیم.عضو هیات علمی پژوهشکده مواد و فناوری های 
پیشرفته در صنعت نساجی دانشگاه امیرکبیر ادامه داد: استفاده از فرآیند الکتروریسی موجب 
شد تا علاوه بر بهبود خاصیت پیزوالکتریک به دلیل وجود کشش و میدان عمل بالا در حین 
تولید، انعطاف لازم جهت استفاده در منسوجات هوشمند نیز فراهم شود.باقرزاده افزود: علاوه 
بر این، ماهیت فرآیند الکتروریسی سبب شد تا فرآیند تولید کوتاه  تر شده و نیاز به عملیات 
تکمیلی مرتفع شود که این امر کاهش بهای تمام شده را به همراه خواهد داشت.وی با بیان 
اینکه در مرحله بعد، تلاش کردیم تا با تولید نانوکامپوزیت و بهره  گیری از مزایای هر دو جزء 
سازنده، خروجی و قدرت عملکرد نانوژنراتور- نانوحسگر تولیدی بهبود یابد، اظهار کرد: بدین 
منظور از نانوذرات روی اکسید )ZnO( استفاده شد که در سطح نانوالیاف قرار گرفته و منجر 
به بهبود خواص ساختاری و پیزوالکتریکی سازه شد.وی گفت: بهبود ساختار کریستالیته جزء 
پلیمری و وجود خاصیت پیزوالکتریک در جزء تقویت کننده از جمله این بهبودها است که 
برای مثال خاصیت ژنراتوری نانوژنراتورها با افزودن 15 درصد روی اکسید تا 250درصد بهبود 

به همراه داشت.
باقز زاده با اشاره به این ساختار کامپوزیتی نانولیفی گفت: از نتایج این طرح می توان 
در سنسورهای پوشیدنی با کاربردهای نظامی و پزشکی، سنسورهای منعطف مکانیکی و 
ارتعاشی، سنسورهای قابل کاشت در بدن، برداشت  کننده انرژی پوشیدنی با قابلیت شارژ 
ادوات الکترونیکی قابل حمل، برداشت کننده انرژی قابل کاشت در بدن نظیر منبع تامین 
انرژی قلب مصنوعی، برداشت کننده انرژی از انرژی های هدر رفت محیطی نظیر باد و جریان 
آب و ... بهره برد.وی با اشاره به متقاضیان این طرح گفت: تمامی بخش هایی که به انرژی 
الکتریکی برای راه اندازی نیاز دارند می توانند مخاطب این طرح باشند؛ به عنوان مثال افراد 
می توانند با این فناوری تجهیزات الکترونیکی را با لباسشان شارژ کنند.وی افزود: در واقع در 
حال توسعه منسوجی هستیم که انرژی مکانیکی را به انرژی الکتریکی تبدیل می کند تا بتوان 
از آن برای شارژ تجهیزات میکروالکترونیک قابل پوشیدنی یا پایش وضعیت فیزیولوژیک 

بدن بهره گرفت.

میکروسکوپ روباتیک ساخته شد
محققین ژاپنی موفق به ساخت میکروسکوپ روباتیکی شده اند که قادر به شناسایی 

مستمر حرکت سلول های عصبی در مغز است.
یکی از دستاوردهای بزرگ در علم عصب شناسی، توسعه تکنیک optogenetic است که 
با استفاده از نور می توان سلول های عصبی مهندسی شده را تحریک کرد که با بکارگیری این 

شیوه بر روی رابط فعالیت مغزی و رفتار مطالعه می شود.  
البته شیوه optogenetic محدودیت هایی را برای انجام تحقیقات وسیع به همراه دارد. از 
این رو محققین دانشگاه »اوساکا« ژاپن میکروسکوپ روباتیکی را با نام OSB توسعه داده اند 
که قادر به ردیابی اجسام جنبنده به صورت خودکار در مغز است و از آن می توان در مطالعات 

فعالیت مغزی استفاده کرد.
برای مثال با میکروسکوپ روباتیکی OSB می توان کرم انگل nematode را در مغز به 
راحتی ردیابی کرد. در واقع OSB با استفاده از شیوه ای به نام »ترسیم نقشه« نور را از میان 
یک سری عدسی و دستگاه شکست نور عبور می دهد تا مکان کرم انگل nematode را با 
رنگ های مختلف و نور مادون قرمز نشان دهد. با استفاده از این شیوه می توان حتی سر کرم 

nematode که به اندازه -0.001 است را تشخیص داد.
هدف از ساخت این میکروسکوپ روباتیک بررسی مستمر فعالیت حرکت سلول های 
عصبی در مغز است. در حال حاضر محققین ژاپنی با این میکروسکوپ روباتیک بر 
روی ماده »دوپامین« که حرکت، احساسات و انگیزه را در مغز تنظیم می کند، مطالعه 

می کنند.

روبات معمار سازه های سه بعدی می سازد

محققان دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم تحقیقات تهران لایه  
اکسیدی نانوساختاری را تولید کرده اند که می توان از آن در 

تولید حسگرهای گازی بهره برد.
و  صنایع  در  گسترده ای  کاربردهای  گازها  آشکارسازی 
زمینه های مختلف پیدا کرده است. از کاربردهای حسگرهای 
گازی می توان به آشکارسازی نشتی گاز، کنترل گرهای سوخت 
وجود  هشداردهنده ی  تجهیزات  هواپیماها،  و  خودروها  در 
گازهای خطرناک در محیط و آشکار سای ترکیبات آلی فرار 

اشاره کرد.
حسگرهای گازی نیمه هادی به نوعی از اکسیدهای فلزی 
نظیر دی اکسید تیتانیوم، اکسید تنگستن و اکسید نیکل 
به عنوان آشکارساز گاز استفاده می کنند. عملکرد این حسگرها 
بر پایه  کاهش مقاومت یک  لایه  اکسید- فلز در حضور یک 
گاز قابل اشتعال بنا شده است. امروزه تلاش های اصلی بر روی 
بهینه سازی پارامترهای حساسیت، گزینندگی، پایداری و زمان 

پاسخ این حسگرها متمرکز شده است.
محمدتقی حسین نژاد، مجری طرح عنوان کرد: اکسید روی 
یکی از معروف ترین مواد اکسیدی رسانای شفاف محسوب 
می شود که امروزه کاربردهای فراوانی در صنعت پیدا کرده 

است.
وی با بیان اینکه هدف از انجام این کار تحقیقاتی، رشد لایه ی 
نازک اکسید روی و بررسی میزان حساسیت این لایه ها به گاز 
 LED ،اتانول بوده است، افزود: کاربرد در سلول های خورشیدی
ها، فتودیودها و حسگرهای گازی ازجمله  مهم ترین کاربردهای 

این ماده ی نیمه رسانا محسوب می شود.
به گفته  این محقق، میزان حساسیت این حسگر نسبت به 

گاز اتانول در مقایسه با موارد مشابه بهینه سازی شده است.
وی عنوان کرد: در طرح حاضر لایه های نازک اکسید روی 
با استفاده از روش کندوپاش مغناطیسی پلاسما با ضخامت 
200 نانومتر رشد یافته اند؛ سپس این لایه ها در دمای 450 
درجه ی سانتی گراد و در زمان های متفاوت تحت اکسیداسیون 

حرارتی قرار گرفته اند.
حسین نژاد ادامه داد: پس از پایان فرایند تولید، خواص 
ساختاری و مورفولوژی سطحی این نمونه های مورد بررسی 
قرار گرفته و در انتها میزان حساسیت گازی این لایه های نازک 

به گاز اتانول ارزیابی شده است.
وی افزود: نتایج نشان داده اند که افزایش زمان اکسیداسیون 
منجر به بهبود خواص ساختاری نمونه ها شده است و از سوی 

دیگر افزایش زمان اکسیداسیون، رشد بیشتر اندازه ی دانه ها و 
کاهش مقاومت الکتریکی نمونه ها را در پی داشته است.

وی اظهار کرد: اندازه ی دانه های لایه  رشد داده شده بین 
10 تا ۸0 نانومتر بوده است؛ بررسی خواص حسگری لایه ها 
نیز نشان می دهد که با افزایش دمای کاری حسگر، میزان 

حساسیت نمونه ها نیز افزایش می یابد.

محققان دانشکده مهندسی برق و کامپیوتر دانشگاه سمنان با همکاری پارک علم و فناوری این دانشگاه موفق به 
اختراع دستگاه"شارژ بی سیم قلب مصنوعی و تجهیزات کمک قلبی« توسط خبر داد.

این اختراع توسط دکتر نیما امجدی، عضو هیأت علمی دانشکده مهندسی برق و کامپیوتر دانشگاه سمنان و محمد 
یوسف ولی از دانشجویان این رشته و پارک علم و فناوری دانشگاه سمنان در اداره کل مالکیت صنعتی و ثبت اختراع 
به شماره ۸۸۳۸۳ به ثبت رسید.  امجدی در توضیح این اختراع خود اظهار کرد: تاکنون دو نوع انتقال انرژی به قلب 
مصنوعی و تجهیزات کمك قلبی مورد استفاده قرار گرفته اند که یکی از آنها انتقال انرژی به وسیله سیم و دیگری انتقال 
انرژی به وسیله کوپل ترانسفورمر است. وی افزود: روش پیشنهادی جدید برای انتقال انرژی به قلب مصنوعی با رفع 
مشکلات قبلی، روشی است که اساس آن انتقال بی سیم به روش رزونانس مغناطیسی، متکی بر استفاده از میدان 

مغناطیسی تولید شده توسط جریان الکتریکی فرستنده است.
امجدی به کاربردهای این دستگاه اشاره کرد و افزود: سیستم ارائه شده فوق چه در بیماران قلبی که از تجهیزات 
کمک قلبی و چه بیمارانی که از ضربان ساز های قلب طبیعی استفاده می کنند، آسودگی همیشگی از دردسر حمل 

تجهیزات، ناامیدی از عمل های پرهزینه و مداوم را به ارمغان می آورد.

علل گرفتگی بینی چیست؟
گرفتگی و احتقان بینی همیشه ناشی از آلرژی یا سرماخوردگی نیست. دلایل دیگری 

نیز برای طولانی شدن گرفتگی بینی وجود دارد که در این مطلب به آنها اشاره می کنیم.
برخی افراد که دچار گرفتگی بینی می شوند، ممکن است حتی تا هشت ماه نیز مدام 
دچار احتقان بینی شوند. گاهی مسئله با آلرژی بهاری کلید می خورد که به مرور به عفونت 
سینوس ها تبدیل می شود و پزشک برای مقابله با این مشکل، آنتی بیوتیک تجویز می کند. 
اما با وجود اینکه به نظر می رسد درد و التهاب بینی با کمک داروها برطرف می شود، اما 

عطسه، آبریزش بینی و احتقان جزئی مانند افراد آلرژیک همچنان ادامه دارد. 
متاسفانه تعداد افرادی که بدون ابتلای به سرماخوردگی یا آلرژی به مواد حساسیت زا 
مانند گرده گل و گیاه دچار احتقان بینی هستند زیاد است. در واقع منظورمان این است 
که گرفتگی و احتقان بینی همیشه ناشی از آلرژی یا سرماخوردگی نیست. دلایل دیگری 

نیز برای مزمن شدن گرفتگی بینی وجود دارد که در این مطلب به آنها اشاره می کنیم.
گرفتگی بینی در نتیجه استفاده بی رویه از اسپری های بینی

احتمالا شما نیز آخرین باری که دچار گرفتگی بینی گشتید، از اسپری های بینی استفاده 
کردید تا مشکل گرفتگی تان برطرف شود. احتمال دارد پزشک برای فردی که دچار این 
مشکل است، اسپری بینی تجویز کند و دستورالعمل خاصی ارائه دهد. اما اگر بدون تجویز 
پزشک، سراغ این اسپری ها بروید و به طور طولانی مدت و خودسرانه از آنها استفاده کنید، 

ممکن است دچار مشکل وابستگی به این اسپری ها و احتقان طولانی مدت بینی شوید.
علاوه بر مواد حساسیت زای رایج مانند گرده گیاهان، محرک های محیطی مانند هوای 

سرد، عطر، هوای خشک و حتی دود سیگار باعث گرفتگی بینی می شوند
معمولا اسپری های ضداحتقان که بدون تجویز پزشک از داروخانه ها خریداری می شوند، 
باید به مدت سه روز )و نه بیشتر( استفاده شوند. در غیر این صورت باعث بروز نوعی 
وابستگی به این داروها شده و دچار احتقان یا گرفتگی بینی مزمن می شوید. در این صورت 
حتی ممکن است که پزشک مجبور شود برای رفع این نوع وابستگی و اعتیاد به اسپری 

بینی، از داروهای استروئیدی )کورتونی( استفاده کند.
 گرفتگی بینی در نتیجه كم كاری تیروئید

هیپوتیروئیدیسم یا کم کاری تیروئید در افرادی بروز می کند که غده تیروئیدشان به میزان 
کافی هورمون های تیروئیدی را تولید نمی کند. این افراد از گرفتگی بینی، احتقان، ترشحات 

بینی، رینیت مزمن و عفونت مکرر سینوس ها رنج می برند. 
نتایج پژوهشی که در دانشگاه ماریلند انجام شده است نشان می دهد گرفتگی یا احتقان 
بینی معمولا همراه علائم دیگری مانند پوست خشک، لرز، کمبود انرژی، یبوست، نازک 
شدن موها و دردهای میگرنی همراه است. خوشبختانه زمانی که کم کاری تیروئید 
تشخیص داده می شود و با داروهای هورمونی تحت درمان قرار می گیرد، گرفتگی بینی 

نیز برطرف می شود.
 گرفتگی بینی در نتیجه بارداری

 بارداری لیستی از علائم ریز و درشت دارد، از حالت تهوع و ویار گرفته تا ورم قوزک پا 
و غیره. علاوه بر این علائم رایج، آبریزش بینی نیز دور از ذهن نیست. به عقیده محققان 
بارداری در برخی خانم ها باعث ایجاد تورم در غشای بینی شده و احتقان، عطسه و حتی 
خونریزی بینی ایجاد می کند. این علائم ممکن است در خانم هایی بروز کند که اتفاقا از 
سلامتی خوبی نیز برخوردار هستند، یعنی اینکه مخصوص افراد با شرایط سلامتی ضعیف 

تر نیست. 
این مشکل رینیت بارداری نام دارد و در نتیجه افزایش تولید هورمون های پروژسترون 
و استروژن بروز می کند. در واقع افزایش این هورمون ها باعث متورم شدن غشای بینی، 
گرفتگی بینی، عطسه و آبریزیش بینی می شود. اگر باردار هستید و دچار این مشکلات 
شده اید، بهتر است یک دستگاه بخور در اتاق خواب تان تعبیه کنید تا مشکل گرفتگی 

بینی تان اندکی برطرف شود.
 گرفتگی بینی در نتیجه پولیپ بینی 

کلمه پولیپ باعث نگرانی و دلهره می شود، اما پولیپ ها بافت های اضافه ای به شکل 
قطرات آب، غیر دردناک و غیرسرطانی هستند و در طول جداره سینوس ها و در دهانه 

حفره بینی رشد می کنند و باعث ایجاد انسداد در مجاری تنفسی می شوند. 
نتایج پژوهشی که در انستیتوی ملی سلامت فرانسه انجام شده است نشان می دهد 
بروز پولیپ بینی مسئله آزاردهنده ای است که باعث کاهش حس بویایی و چشایی شده 
و احتقان مزمن ایجاد می کند. این پولیپ ها معمولا در بیمارانی که از آسم، آلرژی ها و 

سینوزیت رنج می برند بیشتر است.
گرفتگی بینی در نتیجه سینوزیت باكتریایی

اگر شما از مشکل گرفتگی بینی، درد سینوس ها، تب و خلط بینی )به صورت رنگی( رنج 
می برید احتمال دارد دچار مشکل سینوزیت باکتریایی شده باشد. بر خلاف سرماخوردگی 
های رایج که منشا ویروسی دارند، به سختی می توان با سینوزیت باکتری ها مقابله کرد. در 

واقع نمی توان صرفا با اتکا به استراحت و مصرف سوپ مرغ مشکل را درمان کرد. 
اگر بینی تان می گیرد و این احتقان چندین هفته ادامه پیدا می کند یا به طور مرتب 
سرما می خورید، حتما به پزشک مراجعه کنید. عفونت سینوس ها با آنتی بیوتیک ها 

قابل درمان است.
گرفتگی بینی در نتیجه محرک های محیطی

علاوه بر آلرژن های رایج )مواد حساسیت زا( مانند موی حیوانات خانگی و گرده گل و 
گیاه، محرک های دیگری نیز در محیط پیرامون ما وجود دارند که باعث گرفتگی بینی 

مزمن و طولانی مدت می شوند. 
به گفته محققان دانشگاه لویزویل آمریکا، محرک های محیطی به سرعت باعث بروز 
التهاب بینی و رینیت غیرآلرژیک می شوند، به عنوان مثال رینیت وازوموتور غیرآلرژیک در 
نتیجه محرک هایی مانند هوای سرد، عطر، هوای خشک و حتی دود سیگار بروز می کند. 
بهترین کار این است که اگر متوجه چنین حساسیت هایی شدید، تا حد امکان خود را از 

محرک های محیطی دور نگه دارید.

محققان عنوان می کنند؛

تاثیر زردچوبه در مقابله با انواع سرطان ها
به گفته محققان، زردچوبه می تواند بر سرطان های متفاوتی نظیر سرطان سینه و 

تخمدان تاثیرگذار باشد. 
به ، مطالعات نشان می دهد زردچوبه در درمان انواع سرطان ها از جمله سینه و تخمدان، 

که در طول دهه گذشته ۳0 درصد در بین زنان افزایش یافته است، تاثیرگذار است.
زردچوبه دارای حدود 20 مولکول با خاصیت آنتی بادی، 14 مولکول با قدرت پیشگیرانه 
از سرطان و 12 مولکول با تاثیر ضد تومور است. به گفته محققان، حداقل 12 مولکول 
موجود در این ماده خوراکی دارای تاثیر ضدسرطانی هستند که 10 مولکول آن دارای 

ویژگی های ضداکسایشی هستند.
در مجموع زردچوبه به خاطر خواص آنتی بیوتیکی، ضدعفونی کننده، ضدسرطان و 
آنتی اکسایشی معروف است. همچنین ماده بسیار خوب و مفیدی هم برای دستگاه 
گوارش است. طبق این مطالعه، زردچوبه حاوی کورکومینویدهایی است که مولفه 
اصلی موثر در درمان سرطان هستند. به گفته محققان، کورکومینوید که ماده نارنجی 
زردچوبه را تشکیل می دهد، به شکل گسترده ای مورد مطالعه قرار گرفته و قابلیت آن 
در درمان سرطان های سر و گردن، سینه، ریه، روده و معده، تخمدان، ملانوما، سرطان 
های مربوط به سیستم اعصاب، تومورهای سرطانی، سرطان خون و غدد لنفاوی مورد 

تایید است.
به گفته محققان، زردچوبه با ممانعت از توپوایزومراز آنزیمی که برای تکثیر سلول های 
سرطانی لازم است، می تواند مانع از رشد این سلول ها شود. همچنین مطالعات نشان داده 
است در سرطان پیشرفته سینه، مصرف زردچوبه موجب افزایش تاثیر شیمی درمانی شده 

و از گسترش سلول های سرطانی به ریه ها جلوگیری می کند.

سازمان غذا و دارو آمریکا اعلام کرد؛

راهکارهای پیشگیری از بیماری قلبی در زنان
طبق اعلام سازمان غذا و دارو آمریکا، بیماری قلبی علت اصلی مرگ در بین زنان است 

که البته زنان می توانند با انجام برخی اقدامات از آن پیشگیری نمایند. 
به گزارش  مهر، دکتر شاری تارگوم، متخصص قلب سازمان غذا و دارو آمریکا، در مورد 
این گزارش می گوید: »ریسک بیماری قلبی برای همه با بالا رفتن سن افزایش می یابد. در 
زنان، این ریسک بعد از دوره یائسگی بیشتر می شود، اما ممکن است زنان جوان هم مبتلا 

به بیماری قلبی شوند.«
طبق گزارش این سازمان، یک نفر از هر چهار زن در آمریکا به خاطر بیماری قلبی فوت 

می کند. این سازمان 6 راهکار را برای کاهش این ریسک اعلام می کند:
1- عوامل پرخطر را کنترل کنید؛ دیابت، فشارخون بالا و کلسترول بالا موجب ریسک 
بیماری قلبی می شوند، از اینرو در صورت ابتلا به این فاکتورها، آنها را مدیریت و کنترل 

نموده و برنامه درمانی موثری را دنبال کنید.
2- سیگار نکشید؛ اگر سیگاری هستید، حتما ترک کنید.

۳- وزن سالم خود را حفظ کنید و فعالیت فیزیکی منظمی داشته باشید؛ می توان گفت 
پیاده روی شیوه آسان شروع برای این کار است.

4- رژیم غذایی سالمی داشته باشید؛ رژیم غذایی سرشار از میوه وسبزیجات و غلات کامل 
برای قلب شما مفید است. مصرف میزان چربی های اشباع و نوشیدنی های قندی را در 

رژیم غذایی تان محدود کنید.
5- با پزشک تان در مورد آسپرین مشورت کنید؛ مصرف روزانه دوز پایین آسپرین برای 
همه مفید نیست. از آنجائیکه آسپرین دارای عوارض جانبی است، حتما با پزشک تان در 

این مورد مشورت کنید.
6- علائم حمله قلبی را بشناسید؛ علائم حمله قلبی در زنان متفاوت از مردان است. این 
علائم در زنان شامل تنگی نفس، حالت تهوع، درد یا احساس فشار در ناحیه قفسه سینه، 

دست، گردن، فک یا شکم است.

چند روزی می شود که ماه پرخیر و برکت رمضان فرا رسیده است و ما به میهمانی بزرگی 
دعوت شده ایم. یکی از ملزومات بهره گیری کافی و وافی از این ماه حفظ سلامتی است. در 

این اینفوگرافی، نکاتی ساده اما مهم بیان شده است تا بتوانید به سلامت روزه داری کنید و 
نهایت استفاده را از این ماه ببرید.

چند توصیه تغذیه ای در ماه مبارک رمضان
طی ماه مبارک رمضان رژیم غذایی باید بصورتی برنامه ریزی شود که ضمن در دسترس 
قرار دادن کالری ضروری بدن باعث آسیب زدن به بدن نشود. طولانی بودن زمان روزه 
داری این ضرورت را ایجاب می کند که ما بیشتر نیاز بدن خود را در طول این مدت از 
طریق غذاهایی که دیر هضم هستند کسب کنیم. غذاهای دیرهضم غذاهایی هستند که 
بر خلاف غذاهای زودهضم چندین ساعت در معده باقی می مانند وکالری مورد نیاز بدن 
در طول مدت بیشتری را فراهم می کنند و عبارتند از : حبوبات و غلات مثل جو ، گندم، 

جو دوسر ، لوبیا ، عدس ، آرد،  غلات برنج با پوست و غیره .
 غذاهایی که حاوی قند، آرد سفید و ... )کربو هیدراتهای تصفیه شده( هستند غذاهای 

زودهضم هستند و بیشتراز یک تا دو ساعت در معده نمی مانند.
غذاهای مصرفی در ماه مبارک رمضان باید در حالت تعادل با یکدیگر مصرف شوند و از 
طرفی همه گروه های غذایی ) میوه ، سبزیجات ،  گوشت ، مرغ ، ماهی ، نان ، حبوبات و 

محصولات لبنی( نیز در رژیم غذایی مصرفی پیش بینی شده  باشد . 
سبزیجات و میوه ها سرشار از ویتامینهای گروه A و گروه C بوده و همچنین حاوی 
مقداری ویتامین B ، آهن و مقدار قابل توجهی فیبر هستند. سبزیجات بخاطر نقش 
مؤثرشان در تامین سلامت انسان یکی از گروههای مهم مواد غذایی محسوب می شوند و 
برای حفظ مقاومت بدن در برابر عفونتها یا ترمیم زخمها، دید در تاریکی و سلامت پوست 
ضروری هستند. به همین علت توصیه شده است همیشه همراه غذا از سبزیجات تازه 

نیز استفاده شود. 
استفاده از سرخ کردنی ها به دلیل احتمال افزایش سوء هاضمه ، ریفلاکس)سوزش سردل( 

و افزایش وزن گیری باید بسیار محدود شوند.
از صرف غذاهای حاوی قند زیاد نیز باید پرهیز شود چون باعث ترشح سریع انسولین بعد 
از صرف غذا و هضم زودرس غذا شده بطوری که  باعث کاهش زودرس انرژی وکالری در 

دسترس بدن در طول روزه داری می گردد.
خوردن مواد ادرارآوری مثل چای بویژه هنگام سحر ، می تواند باعث افزایش ادرار شده و 
از این طریق آب و نمک های معدنی که در طول روز بدن به آنها نیاز دارد را دفع می کند .

در ماه مبارک رمضان رژیم غذایی دو وعده ای میشود که سحری باید شامل یک رژیم 
دیرهضم و مناسب )کربوهیدراتهای پیچیده ، حلیم ، به همراه سالاد و...(  برای گذراندن 
یک روز طولانی و گرم باشد و رژیم لازم برای افطاری نیز باید شامل مایعات )نه داغ و 
نه سرد(، قندهای ساده و زودهضم و به صورت چند مرحله ای )به منظور کاهش اتساع 
ناگهانی معده و مشکلات سوء هاضمه و...( باشد ولی باید سعی کنیم به دلایل مختلف بدون 
سحری روزه نگیریم، به خصوص در نوجوانان روزه بدون سحری اصلًا توصیه نمی شود زیرا 
این موضوع سبب افت شدید قند خون و تحلیل عضلانی می شود که بسیار زیان آور است 

و حتی یک شام کامل در اواخر شب نیز به هیچ عنوان نمی تواند جایگزین سحری شود.
مصرف مواد غذایی سنگین، دیر هضم، پر چرب ، سرخ شده وهمچنین تنقلات به هنگام 
افطار و بعد از آن مناسب نیست چون باعث تأثیر منفی بر صرف غذای سحری می گردد 
و به طور کلی توصیه می شود به جای غذاهای چرب و سرخ کردنی از غذاهای آب پز و 

بخارپز استفاده شود.
مغزها غنی از پروتئین و فیبر است و حداقل چربی را دارد و موز نیز یک منبع خوب 
پتاسیم، منیزیوم و کربوهیدرات است، ضمن اینکه مصرف زیاد آب یا آب میوه در صورت 

امکان در فاصله بین افطار و زمان خواب باعث تأمین آب مورد نیاز بدن می شود.
  روزه در افراد بیمار با توجه به نوع بیماری متفاوت است در بعضی از بیماری ها افراد 
می توانند با مشاوره با متخصص تغذیه روزه بگیرند و حتی گاهی روزه داری برای آنان مفید 
است ولی بیماران باید نظر پزشک معالج خود را ملاک اصلی قرار دهند و بدون مشورت 

اقدام نکنند به ویژه افرادی که تحت رژیم های خاص درمانی هستند.
معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشكی قم 



اجتماعی 6

مسئول دبیرخانه کانون های مساجد قم خبر داد:

فعالیت بیش از ۵۰۰ کانون مساجد در قم
مسئول دبیرخانه کانون های مساجد استان قم گفت: بیش از 500 کانون مساجد در 
استان قم فعالیت می کنند و فعالیت آنها در زندان ها و دارالتأدیب اثرات موثری بر افراد 

داشته است. 
به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام سعید روحانی در مصاحبه مطبوعاتی که ظهر 
یکشنبه در محل دبیرخانه کانون های مساجد استان قم برگزار شد، اظهار داشت: دبیرخانه 
کانون های مساجد امسال ۳4 برنامه برای ماه مبارک رمضان، اوقات و فراغت و در طول 
سال به کانون ها اعلام کرد است. وی عنوان کرد: تاکنون ۳10 تفاهم نامه با ۳10 کانون  
مساجد برای برگزاری برنامه ها در طول سال منعقد کرده ایم و این تعداد طی روزهای آینده 
نیز افزایش می یابد. مسئول دبیرخانه کانون های مساجد استان قم ادامه داد: از این تعداد 
211 کانون ویژه برادران و 99 کانون خواهران هستند و تعداد اعضای کل این ۳10 کانون 
به ۳۷600 نفر می رسد. به گفته حجت الاسلام روحانی بیش از 500 کانون در مساجد 
استان قم فعالیت می کنند. وی با اشاره به حمایت های کانون های مساجد استان قم از 
برنامه های متفاوت این کانون ها، ابراز داشت: حمایت از ۳۳ نشریه، 4۷ گروه مجازی،  199 
پرسمان جوان، 14۷ کلاس مهارت، 46 کلاس فنی، 45 هسته پژوهشی و 1۷۸ اتاق فکر 

بخشی از برنامه های کانون های مساجد استان قم است.
اجرای 231 برنامه جزء خوانی قرآن

مسئول دبیرخانه کانون های مساجد استان قم افزود: ویژه برنامه های شبی با قرآن در 
برخی مساجد برگزار می شود و در این جهت 2۳1 برنامه جزء خوانی قرآن، 15۷ هیئت 
هفتگی برنامه نماز یاوران در مساجد برگزار می شود و ما از 19۷ کانون در این باره حمایت 
می کنیم. وی بیان کرد: همچنین در حوزه اردو و تفریحات از 4۸ گروه اردوی مشهد 
و راهیان نور در کانون ها و 129 اردوی یک روزه و ۳۸ اردوی 2 روزه از سوی کانون ها 
حمایت می کنیم. مسئول دبیرخانه کانون های مساجد استان قم ادامه داد: امسال 2 هزار 

نفر از اعضای کانون های مساجد به اردوی مشهد اعزام می شوند.
وی ابراز کرد: 1۷0 کتابخانه مخزن دار در کانون های مساجد استان قم موجود است 
و اعضای کانون ها می توانند از آن ها بهره مند شوند. حجت الاسلام روحانی تصریح کرد: 
طرح کتاب خوانی کتابخانه فهیم در کانون های مساجد برگزار می شود و می توانم بگویم 
چند دقیقه به سرانه مطالعه استان قم با این برنامه افزوده شده است. مسئول دبیرخانه 
کانون های مساجد استان قم با اشاره به برنامه سنگر نت در برخی کانون ها ابراز داشت: 
وبلاگ هایی در کانون ها ساخته شده که در آن اعضا محتواهای دینی را از این طریق نشر 

می دهند و در حال حاضر ما از 4۷ گروه حمایت می کنیم.
برگزاری مسابقه قرآنی مدهامتان به میزبانی قم

وی بیان داشت: مرحله نهایی مسابقه قرآنی مدهامتان آذرماه سال جاری به میزبانی 
قم برگزار می شود. حجت الاسلام روحانی اظهار کرد: روزانه ۷00 نفر از اعضای کانون های 
مساجد برای شرکت در مراسم ترتیل خوانی قرآن کریم در حرم مطهر حضرت فاطمه 

معصومه)س( از سوی کانون های مساجد ساماندهی می شوند.
بودجه كانون های مساجد پاسخگوی برنامه ها نیست

وی با بیان این که بودجه فرهنگی سالانه کاهش می باید، افزود: با توجه به تعداد کانون ها 
و اعضای آن بودجه ای که به صورت نقدی در اختیار کانون ها قرار می گیرد بسیار اندک 
است و پاسخ برنامه های کانون ها را نمی دهد. مسئول دبیرخانه کانون های مساجد استان 
قم عنوان کرد: در برخی سال ها با استانداران قم رایزنی داشته ایم تا بتوانیم بودجه ای برای 
کانون ها تأمین کنیم که در بیشتر موارد ناموفق بوده ایم و در حال حاضر با خیرین دیدار 

می کنیم و در پی آن هستیم تا کمک هایی دریافت شود.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان قم :

زمینه ایجاد کنسرسیوم های صادراتی
 سوهان قم فراهم می شود 

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان از تلاش فعالان و عامل توسعه خوشه 
کسب وکار سوهان استان برای ایجاد کنسرسیوم های صادراتی این سوغات به نام قم در 

بازارهای جهانی خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت شهرک های استان قم، امیر طیبی نژاد با اعلام این 
مطلب اظهارداشت: یکی از روشهایی که بمنظور تعامل و همکاری بخشهای مختلف 
تولیدی بمنظور توانمند سازی و تلاش برای حضور جدی در بازارهای رقابتی و صادراتی 
همواره مورد توجه بوده و نتایج مناسبی نیز بهمراه داشته است کنسرسیومهای صادراتی 
است. وی با بیان اینکه خوشه های کسب وکار استان قم طی سالیان اخیر با بهره گیری 
مناسب از این ظرفیت توانسته اند نسبت به ایجاد و توسعه بازارهای جدید در کشور و خارج 
کشور دست یابند افزود: خوشبختانه در شرایط نا برابر بازارهای داخلی و خارجی برای 
تولید کنندگان داخلی، فعالان خوشه های قم توانستند کنسرسیوم های پیکما در صنعت 
کفش و صمیم در بخش تولیدات مبلمان را راه اندازی کنند. وی خاطرنشان ساخت: با 
تشکیل کنسرسیوم های صادراتی می توان بر مشکلات پیش روی صنایع کوچک از جمله 
حجم تولید پایین و کمبود سرمایه جهت حضور در بازارهای صادراتی فایق آمد. طیبی نژاد 
تصریح کرد: کنسرسیوم صادراتی ترکیبی داوطلبانه از چند شرکت، با هدف گسترش کالا 
و خدمات اعضای خود در خارج از مرزهای کشور و تسهیل صادرات این محصول از طریق 
یک اقدام مشارکتی است.اعضای این کنسرسیوم در می یابند که می بایست جنبه همکاری 
برتر از جنبه رقابت باشد تا بتوان به بازارهای کلیدی و آخرین تکنولوژیها دست یافت. 
وی تاکید کرد: کنسرسیوم صادراتی را می توان به عنوان یک همکاری رسمی استراتژیک 
تا  بلند مدت میان چند شرکت در نظر گرفت که به عنوان یک متخصص تامین کننده 
خدمات برای تسهیل در امر دستیابی شرکتها به بازار های خارجی عمل می نماید که این 
مهم در استان قم با همکاری شرکت شهرك های صنعتی و عاملین توسعه خوشه کسب 

وکار فراهم شده است. 
وی با بیان این که ایجاد این قبیل شبکه ها در سطح خوشه نیازمند حساس سازی و 
آموزش اعضا می باشد یاد آور شد: در همین راستا یك دوره آموزشی به همت دفتر توسعه 
خوشه سوهان و مشارکت شرکت شهرک های صنعتی و اتحادیه سوهانی و حلوایی استان 
با عنوان آشنایی با نحوه ایجاد کنسرسیوم های صادراتی  برگزار شد. مدیرعامل شرکت 
شهرکهای صنعتی قم گفت: در این دوره آموزشی مباحث مربوط به کنسوسیوم های 
صادراتی، نحوه تشکیل آن ها و تجارب تشکیل کنسرسیوم صادراتی پیکما مطرح گردید.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم:

سایت گردشگری کوه نمک در قم ایجاد می شود
 رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم گفت: سایت گردشگری کوه نمک در 
20 کیلومتری قم با مشارکت بخش خصوصی و همکاری سازمان میراث فرهنگی، صنایع 

دستی و گردشگری ایجاد می شود. 
احمد ذاکری امروز در گفت و گو با خبرنگار فارس در قم، با اشاره به یکی از ظرفیت های 
معدنی قم که می تواند به عنوان سایت گردشگری، مورد توجه قرار گیرد، اظهار کرد: در 
20 کیلومتری شمال غرب قم، معدن نمکی وجود دارد که تا پنج سال گذشته عملیات 
استخراج از آن صورت می گرفت و اکنون قرار است از آن به شیوه دیگری بهره برداری 

صورت گیرد. 
وی با اشاره به ماهیت و قدمت این معدن گفت: این معدن، کوه نمکی است که 6 

میلیون سال قدمت دارد و تنها گنبد نمکی متقارن جهان محسوب می شود.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم ادامه داد: از این معدن چهار نوع نمک 

رنگی استخراج می شود که در نوع خود کم نظیر است. 
ذاکری با اشاره به مطالعات ژئوفیزیکی و ژئوتوریستی انجام شده در این منطقه گفت: 
این منطقه برای گردشگری بسیار مناسب بوده و ظرفیت توریست پذیری دارد. وی با بیان 
اینکه پیشنهاد طرح ژیو توریسم گنبد نمکی به شورای معادن ارسال شده است، تصریح 
کرد: در صورتی که شورای معادن این طرح را تصویب کند،  عملیات اجرایی آن به همت 
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم، مشارکت بخش خصوصی و همکاری اداره کل 

میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان قم به زودی آغاز می شود. 
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم با اشاره به اینکه طرح ژئو توریسم 
گنبد نمکی توجیه اقتصادی مطلوبی دارد، بیان کرد: از سرمایه گذاران برای اجرای این 
طرح دعوت شده و شرکت ربیکو به عنوان سرمایه گذار و مجری طرح پیشگام شده است.

مدیرساخت و توسعه راههای استان قم  خبرداد:

تکمیل طرح احداث پلهای آبرو
 محور قم-جعفریه 

مدیرساخت و توسعه راههای استان قم از تکمیل طرح احداث پلهای آبرو محور قم-
جعفریه )قطعه دوم( خبر داد.

عباس فراهانی اظهار داشت: 25 دستگاه پل با هزینه ای بالغ بر پانزده میلیارد ریال در 
محور قم-جعفریه )قطعه دوم( احداث و آماده بهره برداری گردیده است.

 وی ادامه داد:همزمان با اجرایی شدن طرح احداث قطعه دوم محور قم-جعفریه، ساخت 
25 دستگاه پل آبرو از شهریور سال گذشته در این محور آغاز گردید که طی مدت 9 ماه 

تکمیل و آماده بهره برداری شده است.
فراهانی افزود: طول قطعه دوم محور قم-جعفریه بالغ بر هشت کیلومتر و از کیلومتر 
12/۷00 )کاروانسرا سنگی( تا کیلومتر 20/۷00 )ایستگاه فشار شکن شهید مهدوی( 
امتداد دارد.وی منابع اعتباری این پروژه را از محل اعتبارات بنیاد برکت عنوان کرد و اضافه 

نمود: اعتبار احداث 25 دستگاه پل مذکور، پانزده میلیارد ریال می باشد.
مدیر ساخت و توسعه راههای استان قم در خصوص روند اجرایی احداث قطعه دوم 
محور قم-جعفریه نیز گفت: این پروژه از پیشرفت فیزیکی بیش از ۷0 درصدی برخوردار 

است.

بنا بر آماری که مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای 
ارائه می دهد، شهر قم یک سوم  سبز شهرداری قم 

استاندارد فضای سبز دارد. 
سبز  فضای  و  پارک ها  سازمان  مدیرعامل  حضور 
شهرداری قم شامگاه یکشنبه در جلسه یکصد و هشتاد 
و چهارم شورای اسلامی شهر قم و ارائه گزارشی از روند 
فعالیت های شهرداری در حیطه فضای سبز موجب 
بازنگری آمارهای مطرح شده از سرانه های فضای سبز 

در شهر قم شد.
سید امیر سامع، معاون خدمات شهری شهردار قم 
ابتدا به بیان اهمیت فضای سبز در شهری مانند قم 
پرداخت و اینکه شهر قم با توجه به نیازهایش در این 

زمینه به یک برنامه ریزی جامع احتیاج داشت.
وی با اشاره به اینکه اولویت در زمینه فضای سبز 
حفظ وضعیت موجود است تصریح کرد: در توسعه شهر 
قم مسئله حفظ باغات چندان مورد توجه نبوده و شورا و 
شهرداری قم نتوانسته اند عملکرد خوبی در حفظ فضای 

سبز از دست اندازی های اقتصادی داشته باشند.
معاون شهردار قم با اشاره به نقش دیگر دستگاه های 
استان در حفظ و ایجاد فضای سبز در شهر قم، افزود: 

وظایف دستگاه هایی که در شهر و استان به حفظ و 
احیای فضای سبز می توانند کمک کنند احصا شده تا 

مطالبات در این راستا مطرح شود.
وی با اشاره به ایجاد نهضت درختکاری در شهر قم 
گفت: مناطق بر اساس امکانات و بودجه ای که دارند این 

موضوع را مد نظر قرار می دهند.
افزایش سالانه 3 متر مربع فضای سبز

در ادامه جلسه، پیام جوادیان، مدیرعامل سازمان 
پارک ها و فضای سبز شهرداری قم با اشاره به آغاز 
نهضت درختکاری در شهرداری قم ابراز کرد: هدف ما 
این است که سرانه فضای سبز هر سال سه متر مربع 

سرانه افزایش پیدا کند.
تولید 60 درصد اكسیژن كره زمین

با اشاره به اهمیت درختان و فضای سبز در  وی 
شهرها اظهار کرد: 60 درصد اکسیژن کره زمین را 
درختان تولید می کنند. یک هکتار عرصه درختکاری 

شده 2 و نیم تن اکسیژن معادل نیاز 10 نفر است.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
قم با اشاره به نقش فضای سبز در تلطیف و خنک 
کردن هوا ابراز داشت: درختان در جذب گازهای سمی 

هم نقش ایفا می کنند طوری که یک هکتار عرصه 
درختکاری شده که 620 اصله دارد در سال ۸ و نیم تن 

دی اکسید کربن را از هوا جذب می کند.
 وی افزود: همچنین درختان با جذب تشعشعات 
خورشیدی و انرژی گرمایی موجب خنکی و افزایش 

رطوبت نسبی فضای اطراف می شوند.
انرژی  تا ۷0 درصد  به گفته جوادیان، حدود 60 
خورشید از طریق تعریق در درختان خالی می شود و 

دمای هوا کاهش پیدا می کند.
وی با اشاره به نقش درختان در کاهش آلودگی صوتی 
تصریح کرد: صنعتی شدن شهرها و افزایش کارخانه ها 
موجب آلودگی صوتی می شود. کاشت درختان مناسب 
موجب کاهش آلودگی صوتی از 100 تا 20 دسی بل 

می شود.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
قم با اشاره به نقش درختان در جذب ذرات معلق و 
ریزگردها گفت: درختان پهن برگ نسبت به سوزنی ها 
بسیار با اهمیت بوده و تا سه برابر ریزگردها را جذب 

می کنند.
موضوع دیگری که وی به آن اشاره کرد، کارکرد 

اجتماعی و معنوی فضای سبز بود که موجب کاهش 
افسردگی و افزایش معاشرت اجتماعی می شود.

16 متر مربع به ازای هر شهروند قمی
جوادیان با اشاره به سرانه های فضای سبز شهر قم 
افزود: مجموع فضای سبز در شهر قم تا پایان سال 
گذشته، هزار و ۸00 هکتار بود که با احتساب جمعیت 
یک میلیون و 100 هزار نفری، سرانه کل ما در شهر قم 

16 متر مربع به ازای هر شهروند قمی است.
به گفته وی، در شهر قم سرانه فضای سبز جنگلی 
12 متر و سرانه فضای سبز شهری ۳.6۸ و سرانه فضای 
تفریحی که در توسعه شهرها مهم و اساسی است، 2.16 
متر مربع است. این درحالی است که شهری مانند قم 
باید 40 متر مربع سرانه فضای سبز و 9 متر مربع سرانه 
فضای تفرجی داشته باشد. در واقع سرانه کنونی فضای 

سبز قم یک سوم استاندارد است.
به گفته وی در میان مناطق شهری، منطقه چهار 
بیشتری و منطقه هفت کمترین سرانه فضای سبز 

شهری را دارد.
معضل دیگری که مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای 
توازن در  اشاره کرد، عدم  به آن  سبز شهرداری قم 

پراکنش فضای سبز در شهر بود.
وی با اشاره به اینکه به شهر قم در این زمینه ظلم 
شده است افزود: مشاور طرح تفصیلی گاهی روغن 
ریخته را نظر امام زاده کرده است. مثلًا آرامستان وادی 
سلام، قطعات سبز کمربندی امام علی)ع( و باغ اشراقی 
را جزو فضای سبز آورده است که این موضوع موجب 
می شود نتوانیم سرانه ها را در برخی مناطق ارتقا دهیم.

جوادیان به واگذاری زمین از سوی بنیاد مسکن یا 
اداره کل راه و شهرسازی برای احداث فضای سبز اشاره 
کرد و گفت: یک سری از عرصه ها به شهرداری واگذار 
شده اما برگه واگذاری به ما نداده اند که این خطرناک 
است. با بنیاد مسکن در این زمینه توافقاتی داشتیم اما 
مشکل اصلی ما در این زمینه با راه وشهرسازی است که 

از این موضوع طفره می روند.
احداث  برای  انجام شده  به مطالعات  اشاره  با  وی 
کمربند سبز قم گفت: عرصه هایی که قابلیت توسعه 
فضای سبز به صورت کمربند سبز دارد استخراج شد 
که 5 هزار هکتار است که در اختیار ارگان های مختلف 
است. مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
قم با اشاره به لزوم تبدیل زمین های با کاربری فضای 
سبز به پارک های شهری افزود: یک سری باغاتی داریم 
که خشکانده شده نباید از دست بدهیم و هیچ تغییر 

کاربری نباید داشته باشیم.

سیاست دیگری که وی به آن اشاره کرد، تبدیل 
پارک های جنگلی به پارک های شهری بود که با استقرار 
کاربری های تفریحی و ایجاد روشنایی و امنیت شکل 

می گیرد.
تكمیل روشنایی بوستان غدیر

جوادیان با اشاره به اقداماتی که در بوستان غدیر 
برای تبدیل کردن این بوستان به یک بوستان شهری 
انجام شده افزود: احداث پارک آبی و برکه بوستان غدیر، 
ساخت کمپینگ غدیر به مساحت 16 هکتار، تکمیل 
روشنایی بوستان غدیر و حاکم شدن امنیت با استقرار 
یک کیوسک نیروی انتظامی از جمله این اقدامات است.

وی افزود: در بوستان فدک هم ساخت کمپینگ 
بوستان فدک، تکمیل روشنایی و کاشت درخت از جمله 

اقداماتی بود که در این راستا انجام شد.
بوستان زائر، بوستان معصومیه، بوستان رضوان و 
بوستان جوان از جمله بوستان های در حال احداث یا 
طراحی بودند که مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای 

سبز شهرداری قم از آن ها نام برد.
وی با اشاره به دریافت مجوز تخصیص پساب از سوی 
شهرداری قم ابراز داشت: از هفته آینده این موضوع 

عملیاتی می شود.
هرس نامناسب درختان توسط شركت برق

جوادیان، هرس نامناسب شرکت برق، عدم تربیت 
صحیح درختان، عدم مدیریت صحیح علف های هرز، 
تنه جوش ها و عدم مدیریت صحیح  عدم مدیریت 
آبیاری را از جمله مشکلات درختان در شهر قم دانست.

وی با اشاره به آسفالت کاری یا بتن ریزی پای درختان 
افزود: عدم توسعه موازن کشت درختان از مشکلات 
دیگر است طوری که در یک خیابان می بینیم که 10 
نوع درخت کاشته شده که این اصولی نیست و یک گونه 

باید در یک خیابان کاشته شود.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری قم 
با اشاره به آبیاری ۷0 درصد فضای سبز در سطح شهر 
قم با تانکر گفت: این روش هزینه اش 9 برابر بیشتر است 

و پرت بسیار زیادی دارد.
وی با اشاره به لزوم لوله گذاری برای آبیاری فضای سبز 
اظهار کرد: بودجه خوبی برای مناطق گذاشتیم برای رفع 

این مشکل اما این بودجه ناکافی است.
توسعه فضای سبز به صورت حجمی موضوع دیگری 
بود که جوادیان به آن اشاره کرد. به گفته وی کاشت 
و بازکاشت درخت در پارک های شهری تقریباً کامل 
شده و دیواره سبز بلوار زائر هم در این راستا در حال 

شکل گیری است.

در جلسه شورای اسلامی شهر مطرح شد؛

شهر قم یک سوم استاندارد فضای سبز دارد
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رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان قم خبر داد:

انهدام باند سارقان خودرو در قم
 رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان قم از انهدام باند سارقان خودرو در قم 
خبر داد.  سرهنگ احمد کرمی اظهار داشت: در پی وقوع چندین فقره سرقت خودرو پراید 
مدل پایین و همچنین محتویات و قطعات خودرو در هفته های اخیر، موضوع در دستور کار 
مأموران پلیس آگاهی استان قم قرار گرفت. وی گفت: مأموران تحقیقاتشان را با روئیت 
تصاویر آرشیو دوربین های مدار بسته آغاز و با تحقیق از شکات و مظنونین اعلامی از 
سوی آن ها و مطابقت شیوه و شگرد به کار رفته توسط متهمان، سرانجام یکی از سارقان 
سابقه دار را شناسایی و با تحت نظر قرار دادن وی، نامبرده را لحظه فروش یک خودرو 
مسروقه دستگیر کردند. به گفته رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی قم، متهم در پلیس 
آگاهی استان با توجه به دلائل و شواهد موجود به ناچار لب به اعتراف گشود و اذعان کرد 
با تشکیل باندی منسجم، در امر سرقت خودرو و قطعات فعالیت دارد. وی افزود: در ادامه 
ضمن هماهنگی با مقام قضائی استان و با دستگیری مالخر خودروهای مسروقه پنج همدست 
دیگر متهم نیز دستگیر شدند. کرمی اضافه کرد: این افراد در تحقیقات به سرقت سه دستگاه 
موتورسیکلت، سه دستگاه خودرو، چهار فقره قطعات خودرو و یک فقره داخل خودرو جمعاً 
به 11 فقره سرقت اعتراف کردند. وی گفت: نهایتاً متهمان پس از تشکیل پرونده جهت سیر 

مراحل قانونی تحویل مرجع قضائی و با صدور قرار قانونی راهی زندان شدند.
دستگیری سارقی با 30 فقره سرقت موتورسیكلت در قم

رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان همچنین اظهار داشت: در پی وقوع چندین 
فقره سرقت موتورسیکلت در قم موضوع در دستور کار مأموران انتظامی استان قرار گرفت. 
به گفته وی با انجام تحقیقات لازم و بررسی شیوه و شگرد سارق سرانجام نامبرده شناسایی 
و دستگیر شد. سرهنگ کرمی افزود: با انتقال متهم به پلیس آگاهی استان وی در رویارویی 
با شواهد موجود به ۳0 فقره سرقت موتورسیکلت در قم اعتراف کرد. وی گفت: متهم نهایتاً 
پس از تشکیل پرونده جهت سیر مراحل قانونی تحویل مرجع قضائی و با صدور قرار قانونی 
راهی زندان شد. رئیس پلیس آگاهی استان قم در پایان با هشدار به شهروندان خواست، از 
پارک موتورسیکلت در خارج از منزل برای مدت طولانی خصوصاً در شب خودداری و هرگز 

آن را بدون قفل و زنجیر رها نکنند.

رئیس مرکز فوریت های پزشکی قم خبر داد:

3 کشته درحوادث 2۴ ساعت گذشته قم 
رئیس مرکز فوریت های پزشکی استان قم از فوت سه نفر در حوادث 24 ساعت گذشته 
در این استان خبر داد.  محمدرضا ح، اظهار داشت: واژگونی خودروی سمند در اتوبان قم - 
کاشان منجر به فوت در صحنه آقایی حدودا 45 ساله و مجروحیت و ضربه به سر یک نفر 
دیگر شد. وی ادامه داد: با اعلام وقوع حادثه بلافاصله مأموران اورژانس در محل حادثه حضور 
یافته و فرد مجروح را توسط آمبولانس اورژانس 115 و پس از انجام اقدامات فوریتی به مرکز 
درمانی انتقال دادند.  رئیس مرکز فوریت های پزشکی استان قم گفت: برخورد از مقابل دو 
خودروی وانت در محور قم - جعفریه سمت کاروانسرای سنگی متأسفانه دو فوتی به همراه 
داشت.  وی اضافه کرد: با وجود حضور به موقع اورژانس 115 در محل حادثه متأسفانه این 

تصادف منجر به فوت 2 نفر آقای 25 ساله و ۳5 ساله در محل حادثه شد.

کشف کالای قاچاق میلیاردی در آباده 
فرمانده انتظامی شهرستان آباده استان فارس از کشف دو محموله قاچاق با ارزش 9 میلیارد 
ریال خبر داد.   سرهنگ اسماعیل زراعتیان در گفت و گو با خبرنگار پایگاه خبری پلیس، 
گفت: درراستای اجرای طرح مبارزه با قاچاق کالا و ارز با انجام ایست و بازرسی مقطعی 
توسط ماموران، در دو عملیات جداگانه یک دستگاه اتوبوس و یك دستگاه تریلر ولوو حامل 
کالای قاچاق شناسایی و متوقف شدند.  وی با بیان اینکه در بازرسی از تریلر 5۷5 کیسه 
برنج هندی قاچاق کشف شد گفت: از اتوبوس توقیف شده  مقادیر قابل توجهی نوشیدنی و 
لوازم آرایشی که در قسمت سقف و موتور خودروبه طرز ماهرانه ای جاسازی شده بود کشف 
شد. فرمانده انتظامی شهرستان آباده با اشاره به دستگیری دو قاچاقچی کالا در این رابطه و 
معرفی آنها به مراجع قضائی، گفت: ارزش محموله های مکشوفه توسط کارشناسان 9 میلیارد 

ریال برآورد شده است.

  معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی استان اصفهان  گفت :یك دستگاه سواری هیوندای 
گرنجور که باسرعت غیر مجاز 202 کیلومتر بر ساعت در محور "نطنز-بادرود" حرکت می 

کرد، متوقف و به پارکینگ منتقل شد. 
سرهنگ جهانگیر کریمی در گفت و گو با خبرنگار پایگاه خبری پلیس گفت: تیم کنترل 
سرعت پلیس راه "نطنز- بادرود" حین کنترل سرعت خودروهای عبوری در آزاد راه "امیر 
کبیر" متوجه حرکت یک سواری هیوندای با سرعت زیادی شدند که بلافاصله آن را متوقف 

کردند. 
وی افزود: 202 کیلومتر سرعت غیر مجاز توسط دوربین های کنترل سرعت برای این 

خودرو ثبت شده بود که فوری به پارکینگ منتقل شد. 
سرهنگ کریمی، بیان داشت: بیشترین تخلفات ثبت شده این خودرو تجاوز از سرعت 

مجاز و مطمئنه است. 
معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی استان اصفهان در پایان عنوان داشت: بر اساس بند )د( 
ماده 10 قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی، خودرو ظرف مدت ۷2 ساعت توقیف و راننده 
خودرو جهت شرکت در کلاس آموزشی و سیر مراحل قانونی به پلیس راه استان معرفی شد. 

  اشیاء باستانی با قدمتی بیش ازسه هزار سال مربوط 
دوره هخامنشیان از عضو اصلی باند قاچاق عتیقه جات 

ایران باستان کشف شد.
دریافت  پی  در  باشگاه خبرنگاران جوان،  گزارش   به 
گزارش هایی مبنی بر ورود تعدادی اشیاء قیمتی دوران 
ایران باستان توسط یک باند قاچاق به شهرستان مرند 
ماموران  بلافاصله  از کشور،  اشیاء  این  احتمال خروج  و 
مخفیگاه متهمان را شناسایی و یکی از آنان را دستگیر 

کردند.
در بازرسی از منزل یکی از متهمان یک عدد تندیس 
عدد صندوقچه  یک  و  میخی  نقوش خط  با  سرسنگی 
سنگی حاوی کتابچه کوچک از جنس چرم که با خط 

دوران کهن حاوی نقوش و علائم بود، کشف شد.
مرند  انتظامی شهرستان  فرمانده   سرهنگ طاحونی 
درباره این خبر به باشگاه خبرنگاران جوان، اظهار داشت: 
فرهنگی شهرستان  میراث  اداره  کارشناسان  اعلام  برابر 

مرند، اشیاء مکشوفه بسیار قدیمی و از عتیقه جات ایران 
باستان دوره هخامنشیان بود که دارای قدمتی بیش از سه 

هزار ساله هستند. 
 وی با تقدیر از عملکرد مطلوب پلیس مبارزه با مواد 
مخدر شهرستان افزود: متهم دستگیر شده پس از تشکیل 
پرونده مقدماتی جهت سیر مراحل قانونی تحویل مراجع 
قضائی شده و تلاش برای دستگیری سایر اعضای این باند 

ادامه دارد.

فرمانده انتظامی بناب از دستگیری 42 نفر موادفروش و کشف 2 کیلو و 6۷5 گرم انواع 
موادمخدر و نیز دو سارق قطعات خودرو در این شهرستان خبر داد. 

سرهنگ رمضان الهوردیان وشنبه در حاشیه کمسیون پیشگیری از سرقت شهرستان بناب 
گفت: یگان های انتظامی بناب در دو عملیات پلیسی طی 4۸ ساعت گذشته، دو سارق را 

شناسایی و دستگیر کردند که یکی از این سرقان در حین انجام سرقت بود.
وی با اشاره به تشکیل پرونده برای این دو سارق دستگیر شده در خصوص اتهامات آنان نیز 
خاطر نشان کرد: متهمان در تحقیقات پلیسی به ارتکاب شش فقره سرقت اعتراف کردند که 

پس از تشکیل پرونده جهت سیر مراحل قانونی به مراجع قضائی معرفی شدند.
فرمانده انتظامی شهرستان بناب همچنین از دستگیری 42 توزیع کننده موادمخدر و کشف 
بیش از دو کیلو گرم مواد مخدر نیز خبر داد و افزود: این اقدام در اجرای طرح پاکسازی مناطق 
آلوده شهرستان بناب صورت گرفت و پس از شناسایی محل فروش و توزیع مواد، با همکاری 
گشت های انتظامی و یگان امداد، طرح پاکسازی و دستگیری فروشندگان در محله های شهر 

اجرا و متهمان با تشکیل پرونده جهت سیر مراحل قانونی تحویل دادسرا شدند.

جانشین فرماندهی انتظامی استان از کشف 605 هزار نخ 
سیگار خارجی قاچاق در شهرستان کرمانشاه خبر داد. 

به گزارش خبرنگار پایگاه خبری پلیس، سرهنگ علیرضا 
مرزبانی اظهار داشت: برابر اعلام اداره مبارزه با قاچاق کالا مبنی 
بر فعالیت یک باند حرفه ای قاچاق کالا در شهرستان کرمانشاه 
و اقدام به خریداری یک محموله کالای قاچاق خارجی سیگار 
از کشور عراق، موضوع با جدیت در دست بررسی قرار گرفت. 
وی افزود: این باند با استفاده از خودروهای پوششی، محموله 
را به شهرستان کرمانشاه منتقل کردند و قصد انتقال به استان 

های مرکزی کشور را داشتند که در همین راستا یک تیم 
عملیاتی به صورت نامحسوس  کنترل را آغاز کردند. این مقام 
انتظامی گفت: پس از گذشت چند ساعت، خودروهای حامل 
کالای قاچاق که از قبل با اقدامات اطلاعاتی شناسایی شده 

بودند، با دستور ایست توقیف شدند. 
سرهنگ مرزبانی، ادامه داد: قاچاقچیان که با سرعت سرسام 
آوری اقدام به فرار کردند با شلیک گلوله پلیس به سمت 
لاستیک خودروها، تسلیم شدند.  جانشین فرماندهی انتظامی 
استان با اشاره به این که از خودروهای حامل بار قاچاق 605 

هزار نخ سیگار کشف شده است، اظهار داشت: در این راستا، 
دو قاچاقچی دستگیر و به مراجع قضائی تحویل داده شدند. 

فرمانده انتظامی مرند خبرداد:

 عضو اصلی باند قاچاق عتیقه جات دستگیر شد

فرمانده انتظامی بناب خبرداد:

 دستگیری ۴2 توزیع کننده موادمخدر و دو سارق 

جانشین فرماندهي انتظامي استان  کرمانشاه خبرداد:

 کشف 6۰۵هزار نخ سیگار خارجي قاچاق 

اجتماعي فرماندهي انتظامي استان اصفهان :

 سواري هیونداي با 2۰2 کیلومتر سرعت زمین گیر شد

کودکان تشنه محبت اند و مهم ترین منبع برای دریافت محبت، 
پدران و مادران هستند. 

برخی از والدین فکر می کنند که تنها با ادای وظایف والدی محبت 
واقعی خود را ابراز داشته اند در صورتی که در تربیت صحیح و پرورش 

فرزندان ابراز محبت به صورت اختصاصی ضرورت دارد.
نیاز به عشق و محبت از تولد با کودك است. کودك به  واسطه  این 
ارتباط ابتدا با مادر و بعد با پدر و به تدریج با سایر نزدیکان رابطه 
نزدیکی پیدا می کند. این ارتباط اساس تمام روابط بعدی کودك را 
تشکیل می دهد که علاوه بر خانواده، شامل ارتباط او با همسر و 

فرزندان، دوستان، همکاران و اطرافیان او نیز می شود. 
اما حتماً همه شما کودکانی را دیده اید که با سنگ و چوب به 
جان سگ و گربه می افتند یا در کلاس زورگویی و همکلاسی های 

ضعیف تر از خودشان را اذیت می کنند.
تا به حال از خودتان پرسیده اید دلیل این کار چیست و چرا آنها 
نمی توانند دست نوازش بر سر گربه و حیوانات بکشند؟ این دسته 
از کودکان در خردسالی از محبت والدین بی بهره بوده اند. نه به این 
معنی که پدر و مادر فرزند خود را دوست نداشته اند بلکه به این 
معنا که هرگز این عشق را بروز نداده اند یا راه های نشان دادن آن را 

نمی دانسته اند. کودکی که محبت والدین را نمی بیند و در محیطی 
این گونه قرار نمی گیرد ابراز محبت را بلد نیست. پس به عهده والدین 

است تا چگونه محبت کردن را به فرزندان خود بیاموزند.
راه های ابراز محبت به کودکان :

1-احساسات خود را بیان كنید
وقتی فرزند خود را به مدرسه می فرستید، به او بگویید دوستش 
دارید. وقتی مشغول انجام تکالیفش است، باز هم علاقه خود را بیان 
کنید.حتی نوجوانان سرکش نیز علاقه و توجه قلبی شما را رد نمی 

کنند. 
2-در حال نوازش با او گفتگو كنید

این روش ابراز غیرکلامی علاقه است. ایجاد این رابطه با کودکان 
و فرزندان دوره ابتدایی آسان است. با بزرگتر شدن کودك، ابراز علاقه 
به این روش سخت تر می شود. ارتباط پوستی برای فرزندان آرامش 
بخش است پس بهانه های مختلف آنها را در این امر رد نکنید و 

مورد توجه قرار دهید. گفتن »نه« و ثبات نظر شما در مقاطع زمانی 
مختلف، قوی ترین نوع بیان عشق است. چرا که به این صورت رفتار 

شما قابل پیش بینی است.
3- به سرگرمی ها و علایق او توجه كنید

اگر او به چیزی علاقه دارد که از نظر شما بی ارزش است به علاقه او 
احترام بگذارید و وانمود کنید که خواسته او برای شما مهم و محترم 
است. عشق هدیه بی چون و چراست. به کوکان خود نشان دهید که 
آنها را در هر شرایطی دوست دارید و حمایت شان می کنید. در این 
صورت آنها هنگام سختی ها و مشکلات با آرامش و احساس امنیت 

به شما پناه می آورند.
فرزندان شما برای تصمیم گیری و تجربه موارد جدید نیاز دارند 
که آزاد باشند. آنها باید بیاموزند که در زندگی مسئولیت پذیر و مقاوم 
باشند. آنها اجازه دارند شکست بخورند یا پیروز شوند بدون این که 

قضاوتی در مورد آنها صورت گیرد.

اگر همه نیازها، امیدها و انتظارات فرزندان خود را در یک کلمه 
خلاصه کنیم، آن کلمه "عشق" است.   

4-اعتماد به نفس را در كودكان ایجاد كنید
در مورد فرزندتان با دیگران صحبت کنید طوری که خودش نیز 
بشنود. اگر کسی از پسر یا دختر شما تعریف کرد، به فرزند خود 
بگویید. کمی تعریف و بالیدن به آنها اشکالی ندارد و اعتماد به نفس را 
در آنها ایجاد می کند. گاه نیز خوب است تا در مواقعی که خودش را 
به خواب زده او را مورد تمجید قرار دهید. در این مواقع تمجید شما 

بیشتر بر او نفوذ می کند.
5-به او توجه كنید 

وقتی با عروسك بازی می کند، بایستید و او را تماشا کنید، بنشینید 
و به او توجه کنید. این روش بسیار دقیقی برای گفتن »دوستت دارم« 

با چشم و گوش است. با این روش به او بها می دهید .
6- به او كمك كنید

وقتی که با عجله می خواهد به سرویس مدرسه برسد اگر در مورد 
غذا، لباس یا کیفش مشکلی دارد، به او کمك کنید. اگر می خواهد 
قلعه یا خانه بسازد و برای جمع آوری قطعات و نقشه آن با مشکل 

مواجه شده، به وی کمك کنید و بی توجه نگذارید

راهکارهای ابراز محبت به کودکان 
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تدوام فعالیت ضدروحانی در كمتر از یكسال مانده به پایان دولت؛

 مدیرانی كه منتظر دوران 
»پسا روحانی« هستند! 

»تیم رسانه ای دولت روحانی«، عنوانی عجیب و نامفهوم که تنها دربرگیرنده ی همین 
عنوانِ پرطمطراق و دهن پرکن است! اما از تیم که هیچ، از فردیت هم خبری نیست!

۳ سال تمام است که جریانات مخالف و موافق دولت، یکصدا از ضعف تیم رسانه ای 
دولت سخن می گویند؛ جریانی ناهمگون و غیرمرتبط، هم نسبت به یکدیگر و هم نسبت 
به دولت! که ذهن شان، بیش از آنکه متوجه دولت و جریانات رسانه ای باشد، مشغول 
اولویت های کاری و اقتصادی خود است! یا دغدغه ای نسبت به دولت ندارند، اعتقادی به 
آن ندارند و یا در ذهن مبارک خود، خرید سهم فلان شرکت توزیع یا اخذ فلان مجوز و. 

فروخته شود، خریده شود و ...!
اجزای این تیم رسانه ای غیرمرتبط، از دسته حیرت انگیزترین انتخاب های دفتر رئیس 
جمهور است. به طوریکه جمع آوری این همه جزء، فرد و جریانات نامرتبط با دولت و 
ناهمگون با یکدیگر، از دسته هنرهایی است که تنها از پسِ برخی »به ظاهر دوستان 

روحانی« بر می آید!
در نتیجه هنر این دوستان، مدیریت رسانه ای دولت به کسانی سپرده شده که به ایده 
های رئیس جمهور باور ندارند و خود را مدیون رقیب روحانی می دانند و چه بسا اولویت 
های دیگری دارند یا آنکه اساساً رسانه را نمی فهمند! و چنین می شود که اجزای تیم رسانه 
ای دولت، هر یک از تیم رسانه ای رقیب، در جایگاه های رسانه ای دولت جا خوش کرده 

اند و سوگمندانه، به دغدغه های دولت بی توجه اند!
به گزارش »انتخاب«؛ شخص روحانی اما مظلوم ترین است، او با اعتماد به برخی از 
مدیران خود، چنین فضای عجیب و بی سابقه ای را در حوزه رسانه به وجود آورده است 
که شاید مثالش، در هیچ دولتی مسبوق به سابقه نباشد! ... و اینطور می شود که روحانی، 
خود همواره لباس از تن می کَنَد و در وسط میدان حاضر می شود، اما تیم رسانه ای حتی 
پشت سرش نیست که در جایگاه »وی آی پی تماشاگران«، تخمه می شکند و از تماشای 

چنین بازی ای، لذت می برد!
این تیم ناهمگون که اولویت هایش را، هر چیزی جز »رسانه« و »دغدغه های دولتی« 
می توان دانست، هم تبختر ویژه ای دارد و هم ادعایش گوش فلک را کر می کند! و جالب 
تر آنکه، خود را عامل موفقیت های دولت می پندارند و نمی بینند )و شاید نمی خواهند 
چشم باز کنند( آن بدنه عظیم مردمی که در سال 92 به روحانی رای داد، مدتهاست به 
ادعاهای دولت اعتقاد ندارد و اگر همچنان معتقد است روحانی خیرالموجودین است، از 

آنجاست که راهی پیش روی خود ندارد نه هنر هنرمندان رسانه ای دولت!
فلان شورای اطلاع رسانی، معاونت ارتباطات و مطبوعاتی و خبرگزاری دولت و دهها 
روابط عمومی و سازمان رسانه ای، چه پاسخی برای چنین پرسش هایی ساده ای دارند؟! 
خبرگزاری ای که با وجود دولتی بودن و ارتزاق از منابع دولتی و در اختیار داشتن نیروی 
انسانی کافی، چرا سر بزنگاههای حساس دولت یازدهم، حتی حامی دولت نیز نیست؟! 
رسانه ای که با سکوت معنادار رؤسای خود، کناره گیری از ورود به منازعات سیاسی، حاشیه 
امن اختیار کردن و فعالیت های رسانه ای پرسروصدا و ویترین وار، به هیچ وجه نتوانسته 

است انتظارات دولت و حامیان و دل نگرانان آن را برآورده کند.
در دیگر سازمان های رسانه ای مرتبط با دولت نیز، فضا چنین است! به تعبیری، دولت 
روحانی که ارکان مدیریتی نسبتاً مطلوبی نسبت به دولت پیشین دارد، مهمترین ضعفش 
»تیم اطلاع رسانی« اوست، اما دولت سابق که مجموعه ای از اشکالات مدیریتی سنگین 
بود، با تیم رسانه ای پرهیاهو و پرکار خود، باعث اتفاقات غیرمعمولی می شد، نه تنها 
فضاحت های دولت قبل را پاک می کرد، بلکه بر سرِ اقداماتِ نکرده، معامله می کرد، امتیاز 

می گرفت و اقبال عمومی می یافت!
القای یک دوره ای بودن روحانی، ماجرای کذب تعطیلی کارخانه ارج و حتی واکنش 
ضعیف و تدافعی وزارت ارشاد به ماجرای تدفین »حبیب« در قطعه هنرمندان، چند اتفاق 
ساده ی سه چهار روز اخیر بود که با هنرمندی تیم رسانه ای دولت، تبدیل به بحرانی صعب 
العبور شد! کاش می شد از حضرات پرسید، اقدامات این افراد و واکنش رئوس اطلاع رسانی 
دولت، اعم از ایرنا، ایران یا معاون ارتباطات دفتر رئیس جمهور، شورای بیکار اطلاع رسانی 

دولت یا معاونت مطبوعاتی چه بود؟!
نکته غمبار ماجرا اینجاست، همین تیم ناهمگون، در یک ادعا مشترکند؛ آنها در پس 
ذهن خود و در جلسات خصوصی، به یکدوره ای بودن »روحانی« معتقدتد، از همین رو، از 
هم اینک، بار و بندیِ وسعت یافته ی خود را جمع کرده و آماده ی »کسب و کار« در فضای 
»پسا روحانی« هستند! خدا را چه دیدید، شاید در دولت بعدی )در صورت نبودن روحانی( 

این تیم ناهمگون، همگون تر از پیش به دولتی بعدی، خدمات ارائه دهد!
بحث تیم رسانه ای دولت، دغدغه ی بسیاری از مقامات عالیه دولت نیز هست، وقتی 
روحانی از عملکرد صداوسیما انتقاد می کند، بیش از هر چیز، تیم رسانه ای خود را محکوم 

می کند، وقتی این همه جایگاه تاثیرگذار دولتی هست، چه نیازی به صداوسیماست؟!
با این حال، عملکرد فاجعه بار تیم رسانه ای روحانی باعث شده تا بیش از همه، خودِ 
رییس جمهور بار این »تیم« را به دوش بکشد؛ از اقدامات دولت اطلاع رسانی و دفاع کند؛ 
خبررسانی کند؛ جوابیه و توضیح بدهد؛ رفع ابهام کند و در نهایت بابت همه اینها هزینه 
هم بدهد چراکه »تیم«  رسانه ای اش به نفع هر که کار کند به نفع روحانی کار نمی کند!

یک سال به انتخابات ریاست جمهوری 96 مانده و در سه سال اخیر، این »تیم« از هر 
رسانه منتقد و مخالفی برای رقبا موثرتر عمل کرده! در این شرایط بهتر نیست تا دلسوزان 
دولت که راه انتخاب شده توسط روحانی را درست می دانند، کمی تعارف را کنار گذاشته 

و به صراحت از این معضل درون دولت انتقاد کرده و پاسخ بخواهند؟

با حضور رئیس دفتر مقام معظم رهبری

پیكر حمیدسبزواری تشییع شد
مراسم تشییع پیکر حمید سبزواری؛ پدر شعر انقلاب در حالی تشییع شد که جمع 
زیادی از مقامات و مسئولان در حیاط حوزه هنری یاد او را گرامی داشتند. همچنین وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در مراسم تشییع پیکر حمید سبزواری شعر او را شناسنامه زمان 

انقلاب اسلامی نامید.
مراسم تشییع پیکر حمید سبزواری شاعر انقلاب اسلامی صبح دیروز با حضور 
چهره هایی چون حجت الاسلام محمدی گلپایگانی رئیس دفتر مقام معظم رهبری، علی 
جنتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و معاونین فرهنگی و قرآنی وزارت ارشاد، عبدالعلی 
علی عسگری رئیس سازمان صدا و سیما، محمود صلاحی رئیس سازمان فرهنگی هنری 

شهرداری تهران و... در حوزه هنری برگزار شد.
در این مراسم، رئیس دفتر رهبر انقلاب پس از قرائت پیام ایشان به مناسبت درگذشت 
حمید سبزواری، در سخنانی عنوان داشت: این پیام حاوی نکات صریحی در وصف شاعری 
است که عمر خود را در طول ۷5 سال گذشته صرف سرودن شعر کرده است و آنگاه که 
ندای امام امت را شنید، شعرش را در جهت خیزش او و انقلاب اسلامی قرار داد و بهترین 

سروده هایش را تقدیم نظام کرد تا با تاریخ انقلاب همراه و هنگام شود.
وی ادامه داد: سروده های مرحوم سبزواری از کودکی و نوجوانی بسیاری از ما در 
ذهن هایمان نشسته است. سروده هایی چون »خمینی ای امام« یا »ای مجاهد ای شهید 

مطهر«.
رئیس دفتر رهبر انقلاب همچنین گفت: شعر اثری ماندگار دارد تا جایی که گاه یک 
بیت از آن کار 100 سخنرانی را می کند. بزرگان دین ما هم همواره قدردان چنین اشعاری 
بوده اند. بدون شک امام )ره( و رهبری معظم انقلاب، قدر ایشان را می دانند و آقای 

سبزواری نیز به پاس تلاش هایشان در ماه رمضان به دیدار خداوند رفتند.

نکـــته

خبـــر

ی  گزینه  كه  است  معتقد  جمهور  رئیس  عالی  مشاور 
كاندیداتوری اصولگرایان هر كسی هست، الا محمود احمدی 
نژاد. اكبر تركان  پیش بینی كرد كه جامعه روحانیت مبارز 
بعنوان یكی از تشكل های اصلی جریان اصولگرا در انتخابات 
آینده ریاست جمهوری از حسن روحانی حمایت خواهد كرد. 
تركان ضمن انتقاد از عدم مدیریت مناسب درآمد های نفتی در 
دوره ی احمدی نژاد، بر این باور است كه بازگشت به وضعیت 
ابتدای سال 84 ده سال زمان می برد. وی در رابطه با لزوم خانه 
تكانی در كابیه دولت می گوید: »همیشه باید دولت با نگاه به 
خود بازنگری كند تا به محض اینكه دید استانداری یا مقام 
مسئولی ناتوان است، در مورد تغییرش تردید نكند. تردید 
كردن باعث می شود كه به دید مردم لطمه بخورد ولی اینكه 
حالا چه خواهد شد، نمی دانم.« متن كامل گفتگوی »انتخاب« 

با اكبر تركان در زیر می آید:

به عنوان اولین سوالم، اقای مصباحی مقدم اخیرا عنوان 
كردند كه سال آینده جامعه روحانیت مبارز از آقای روحانی 

حمایت می كند، ارزیابی شما از این موضوع چیست؟
به نظر من این یک رفتار عقلانی است و ما هم از این موضوع 
خوشحال هستیم و استقبال می کنیم، چون آقای دکتر روحانی خود از 
موسسین مولد جامعه روحانیت مبارز بودند و هستند و از اینکه چنین 

اظهار نظری آقای مصباحی مقدم کردند، خوشحال هستیم.

انتخابات آینده كاندیدایی  ممكن است اصولگرایان در 
نداشته باشند؟

اصولگرایان را در یک کلمه جمع نبندید، چون الان عده ای هستند 
از تفکر پایداری که اینها خودشان را اصولگرا می نامند. آدمهای بسیار 
منطقی و عاقلی در جامعه روحانیت مبارز مثل آقای ناطق نوری و... هم 
هستند که اصولگرا هستند. آیا این افراد را باید با هم جمع بست؟! اینها 
را نباید با هم جمع بست و اصولگرا نامید. افراطیون را باید از افراد معقول 

و معتدل تفکیک کرد و تمیز داد.

چیزی به اتمام عمر دولت باقی نمانده است. موانع پیش روی 
دولت در این ماههای آخر چیست؟

همانطور که می دانید؛ از نظر قانونی، ساختار تحریم های سازمان 
ملل خوشبختانه از بین رفت و از نظر حقوقی تحریم ها برداشته شده 
است؛ اما آن چیزی که برای ما روشن است، این است؛ اوباما در ایالت 
متحده به معنای همه نظام سیاسی ایالت متحده نیست. اوباما بخشی از 
نظام سیاسی ایالت متحده است و در این کشور، پایگاه قدرت مخفی و 

آشکار دشمنی بر جمهوری اسلامی همچنان ادامه دارد. 
قدرت های ناپیدایی در آمریکا بانکها و شرکت های بزرگ را تحت 
فشار قرار می دهند که برای ما محدودیت ایجاد کنند و اینها برای ما 
مشکلاتی درست می کند. ولی راه خروج ما، اقتصاد مقاومتی است. 
اقتصاد مقاومتی یعنی؛ با تکیه بر ظرفیت های درونی از اعمال فشاری 
که توسط دشمنان بیرونی می شود، باید خودمان را مقاوم کنیم و 

آسیب ها را به حداقل برسانیم.

منظورم، موانعی كه در داخل ایران است چیست؟
موانعی که  در کشور خودمان است مهم نیستند. همیشه یک عده 
ای مخالف دولت هستند، منتها مخالفین این دولت به اصطلاح بی ادبانه 
رفتار می کنند و توهین آمیز حرف می زنند وگرنه مخالفین همیشه در 
همه ادوار بر علیه دولت ها بودند؛ اما این دوره رفتارشان بی ادبانه است 

و حد و مرزهای اخلاقی را شکستند.

دلیلش چیست؟
نمی دانم. 

شاید هنوز نتوانستند شكست سال 92 را هضم كنند؟
این دوستان خیلی از این موضوع عصبانی هستند. نمی دانم، شاید 
فکر می کردند که در جامعه هنوز پایگاه دارند؟ فضایی که این افراد 
برای خود درست کرده اند، نشان از این دارد که قدرت تجزیه و تحلیل 
سیاسی شان ضعیف است. هرکسی با اندک توان تشخیص سیاسی می 
فهمد که افراطیون در جامعه پایگاه ندارند. منتها خودشان چون متوجه 
نیستند از نتایج کار عصبانی میشوند، ولی اگر سنجش درستی از جامعه 
داشته باشند، اینکه جامعه افکار افراطیون را نمی پسندد نباید برای آنها 

غیر منتظره باشد. مزاج ایرانیان همیشه معتدل و اعتدالی بوده است. 

چندی پیش در یک مصاحبه ای گفتید كه آقای احمدی 
اصولگرایان  و  نیستند  اصولگرایان  نهایی  كاندیدای  نژاد 
كاندیدایشان را به موقع رو می كنند. در این بین برخی معتقدند 
سردار سلیمانی گزینه اصولگرایان است. شما چطور فكر می 

كنید؟
من چنین برداشتی ندارم. حاج قاسم یکی از نمادهای ارزش انقلابی 
است. ایشان محبوب همه مردم است. ایشان فراتر از این جریانات است 

و بعید می دانم قصد چنین کاری را داشته باشد. 

فكر می كنید كاندیدای نهایی اصولگرایان كیست؟
از آنها باید بپرسید. من نمی دانم، ولی می دانم که احمدی نژاد 

نیست. 

امكانش وجود دارد كه احمدی نژاد منصرف شود؟ 
باید از خودش پرسید.

این امكان وجود دارد كه كاندیدای اصولگرایان آقای روحانی 
باشد؟

حدس می زنم جامعه روحانیت مبارز، به دلیل اینکه آقای روحانی 
از نظر فکری و از نظر مشی عملی و سابقه سیاسی همیشه از پیکره 
جامعه روحانیت مبارز بوده، از ایشان حمایت کند، یعنی همانطور که 

آقای مصباحی مقدم فرمودند.

به نظرتان اگر احمدی نژاد فضای جامعه را ببیند كنار می 
كشد؟

 اصلا ایشان آدم قابل پیش بینی نیست. 

از چه لحاظ؟
ایشان هیچ رفتار قابل پیش بینی ندارد. الان اگر بخواهید ارزیابی 
کنید که او چه خواهد کرد، تحلیل تان دقیق از آب در نمی آید، چون 

ایشان فرد قابل پیش بینی نیست. 

خیلی ها براین باور هستند زمان خانه تكانی كابینه دولت 
فرا رسیده، ارزیابی  شما چیست؟

باید از آقای روحانی بپرسید، ولی فکر می کنم همیشه باید دولت 
با نگاه به خود بازنگری کند تا به محض اینکه دید استانداری یا مقام 
مسئولی ناتوان است، در مورد تغییرش تردید نکند. تردید کردن باعث 
می شود که به دید مردم لطمه بخورد، ولی اینکه حالا چه خواهد 

شد، نمی دانم!

برخی از تحلیلگران معتقدند برخی از اعضای كابینه با 
روحانی همراه نیستند، شما چنین چیزی را حس كرده اید؟

نمی دانم چنین سنجشی را نمی توانم بکنم. شاید به این دلیل 
است که می گویند از مدیران دولت قبل در این دولت کماکان در حال 
مدیریت هستند، البته این موضوع دلیل بر این نیست که این افراد نگاه 
اعتدالی ندارند. هر کسی که در دولت قبل بوده است حق نداریم به او 
مارک افراطی بزنیم. پس بنابراین یک عده ای در دولت قبل بودند که 
جزو افراطیون نیستند و دلیلی ندارد که ما نسبت به آنها نگاه منفی 

داشته باشیم.

مهمترین كاری كه دولت در این یک سال باقی مانده باید 
انجام بدهد چیست؟
اصلاح نظام بانکی.

چرا تا الان انجام نداده است؟ 
در حال انجام است. این مرحله باید بعد از تحریم ها آغاز شود.

دولت  اقتصادی  های  وعده  از  برخی  تحقق  دلیل عدم 
چیست؟

شما تصور نکنید که اقتصاد کشور ظرف دو، سه و یا چهار سال 
درست می شود. مگر ما اول دولت نگفتیم که ده سال طول میکشد 
تا برگردیم به سال ۸4، الان چطور شده که دستپاچه شدیم؟ الان هم 
عرض میکنم ده سال طول می کشد تا به اول ۸4 برگردیم. تخریب 
ها در اقتصاد واقعی بود. تحریم ها یک بخش از آسیب ها است که ما 
خوردیم ولی اخلاقیات بد که در اثر تحریم ها نبوده است. یک عده 
مردمی که توانایی مالی دارند به یارانه خوردن عادتشان دادیم. این 

تقصیر تحریم هاست آیا ۷5 میلیون در ایران نیاز به یارانه دارند؟  

چرا دولت نتوانسته یارانه ها را اصولی تر كند؟
اصولی کردنش به این است که فقط به ضعفا داده شود نه اینکه 
بگویند ثروتمندها را حذف کنید. گروههای ثروتمند جامعه با اطلاعات 
فعلی دولت، قابل شناسایی نیستند، ولی گروه های ضعیف قابل 
شناسایی هستند. باید دولت و مجلس اتفاق نظر کنند که فقط یارانه 
به ضعفا داده شود. اگر یک عده ای را عادت دادیم به تنبلی و یارانه 
خوری، این تقصیر تحریم ها است؟ اگر یک عده ای را عادت دادیم 
به کالاهای وارداتی از زیرپیراهن، دمپایی و کفش گرفته تا سنگ قبر 
و کاشی سرامیک، این تقصیر تحریم ها است؟ در دوران قیمت بالای 
نفت، کشورهای نفتی بعضی هایشان صدها میلیارد دلار پول ذخیره 
کردند و الان با آن ذخیره بر علیه ما اقدامات بین المللی می کنند. ما 
همان صدها میلیارد دلار درآمد را که داشتیم خوردیم و الان آنهایی که 
این پول را ذخیره کردند با آن پول دارند داعشی ها را فاینانس می کنند.

نخست وزیر رژیم صهیونیستی اواخر هفته گذشته در سفری 2 
روزه که به مسکو داشت در کرملین به چانه زنی در رابطه با مسائل 
مختلف پرداخت. مسئله اساسی در رابطه با سفر بنیامین نتانیاهو 
این است که وی ظرف یک سال گذشته چهار مرتبه رهسپار روسیه 

شده است.
موضوع زمانی اهمیت خود را نشان می دهد که نخست وزیر 
رژیم صهیونیستی ظرف یک سال گذشته با رئیس جمهوری ایالات 

متحده، شریک راهبردی اشغالگران قدس دیدار نداشته است.
حشمت الله فلاحت پیشه در گفت و گو با خانه ملت در تحلیل 
سفرهای نتانیاهو به مسکو گفت: »رژیم صهیونیستی در مورد روسیه 

با فاکتورهای متفاوتی روبرو است.«
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اسلامی در ادامه گفت: »در نخستین نگاه مسئله جنگ سوریه و 
حضور نیروهای ارتش روسیه تحت عنوان متحدین دمشق، تل آویو 
را مجاب به مذاکرات گسترده با روسیه می کند. رژیم صهیونیستی به 
شدت نگران تثبیت اقتدار ارتش سوریه در بلندی های جولان است.«

نکته حائز اهمیت اینجاست که رسانه صهیونیستی »دبکافایل« 
نوشته بود که وزرای خارجه آمریکا و روسیه با موافقت پوتین و اوباما 
یک بند پیشنهادی در کنفرانس ژنو برای بازگرداندن بلندی های 
جولان به سوریه به عنوان بخشی از فرایند پایان دادن به جنگ 
داخلی در این کشور ارائه داده اند. ایران، حزب الله لبنان و سوریه بشار 
اسد سه بازیگری در منطقه هستند که از توافق مسکو-واشنگنتن 
برای عقب نشینی اسرائیل از بلندی های جولان خوشحال خواهند 

شد و اسرائیل نیز به شدت از این توافق عصبانی است. 
باتوجه به این مطلب می توان گفت که بلندی های جولان و 
ادعاهای اسرائیل در مورد آن موضوعی است که روسیه چندان با آن 
موافق نیست و به همین دلیل بود که در کنفرانس خبری خود بدان 
پرداخت و آن را با تهدیدات ایران و حزب الله ارتباط داد تا به ادامه 

اشغال آنجا مشروعیت امنیتی بدهد.

اهمیت روسیه در آینده سوریه
این نماینده مجلس دهم تصریح کرد: »رژیم صهیونیستی می داند 
که روسیه در آینده سوریه تاثیر مستقیم خواهد داشت، آنها تلاش می 
کنند با تاثیرگذاری بر مواضع مسکو بتواند منافع خود را تحقق بخشد 

و یا دست کم از حجم زیان ها کم کنند.«
وی گفت: »باتوجه به امتناع روسیه و آمریکا از رویارویی مستقیم، 
رژیم صهیونیستی تلاش می کند به عنوان یک میانجی در مورد 
سوریه ایفای نقش کند. البته راهبرد صهیونیست ها علی رغم حمایت 

پنهان سعودی تاکنون به موفقیت دست نیافته است.«
لازم به یادآوری است که پیش از سفر نتانیاهو به مسکو، پایگاه 
اسرائیلی »دبکافایل« مدعی شد که یکی از اهداف اصلی سفر نخست 
وزیر رژیم صهیونیستی به مسکو، تلاش و گفت وگو برای وارد شدن 
اسرائیل به همکاری های واشنگتن-مسکو در »مبارزه با داعش« در 
سوریه است. در واقع، اسراییل می خواهد با موافقت همزمان واشنگتن 

و مسکو وارد تحولات میدانی و داخلی سوریه شود.

تلافی سرخوردگی روابط واشنگتن با مسكو
فلاحت پیشه با بیان این که »تل آویو در تعامل با واشنگتن به 

عنوان شریک راهبردی دچار نوعی سرخوردگی شده است«، گفت: 
»تلاطم روابط میان باراک اوباما و نتانیاهو موضوعی است که از یک 
تنش پنهان به یک کش مکش علنی تبدیل شده است. نخست وزیر 
رژیم صهیونیستی به تلافی مسئله پیش آمده با روسیه به عنوان 

رقیب آمریکا وارد تعامل شده اند.«
وی  گفت: »صهیونیست ها در مواردی نظیر جدال روسیه با 
اوکراین به شکلی ناملموس تلاش کرده اند طرف کرملین باشند تا 
تضاد منافع تل آویو با مسکو ایجاد نشود. نتانیاهو به شدت تلاش 
می کند با پوتین منافع مشترک تعریف کند یا حداقل خواسته های 

روسیه را تحت الشعاع اقدامات خود قرار ندهد.«

تلاش برای سد سازی علیه ایران
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با پیش 
کشیدن تفاهم برجام گفت: »در جریان مذاکرات هسته ای ایران 

و گروه 1+5 که آمریکا مشتاق رسیدن به تفاهم برود منجر به این 
شد که رژیم اشغالگر قدس نگران جهش قدرت ایران در خاورمیانه 

و چرخش آمریکا به سمت جمهوری اسلامی در بلند مدت باشد.«
وی در ادامه افزود: »در نگاه نتانیاهو مذاکرات آمریکا با ایران یک 
خطای نابخشودنی است. ایران پسابرجام و تشکیل دولت مستقل 
فلسطینی، تل آویو به این نتیجه رسیده است که رفاقت با آمریکایی 
ها آنچنان که باید قابل اعتماد نیست. رژیم اشغالگر قدس تلاش می 

کند با اغوای روسیه منافع ایران را مورد تهدید قرار دهد.«
فلاحت پیشه تاکید کرد: »رژیم صهیونیستی در تعامل با روسیه 
حتی حاضر به تحمل ضرر اقتصادی می شود تا بتواند در روابط تهران 
و مسکو فاصله ایجاد کند. آنها براساس یک راهبرد پنج ساله اقدامات 
خود را در جهت سدسازی مقابل جمهوری اسلامی دنبال می کنند.«

 وی  گفت: »باتوجه به آینده معادلات خاورمیانه و افزایش نقش 
آفرینی تهران، رژیم صهیونیستی دنبال تنوع شرکای خود است. 
اشغالگران قدس روابطی که از سال ها پیش با برخی حکومت های 
عرب داشتند به شکل علنی تبدیل کرده اند و در مورد ترکیه نیز 

دنبال ازسرگیری روابط هستند.«
که  این  بیان  با  مجلس  در  غرب  آباد  اسلام  مردم  نماینده 
»کرملین با علم به توانایی های ایران نمی خواهد از مدار دوستان 
روزهای سخت جمهوری اسلامی خارج شود.«، گفت: »روسیه در 
روابط خود با رژیم صهیونیستی تلاش می کند رویکردی تعادلی 

داشته باشد.«
اگرچه »وی خِفِتس« سفیر رژیم صهیونیستی در مسکو گفته بود 
که »مناسبات روسیه با ایران بر روابط دوجانبه و دوستانه روسیه با ما 
بی اثر است و اسرائیل »درک می کند« که روسیه »منافع مشروعی« 
در قبال ایران دارد.« اما گسترش روابط صهیونیست ها از رفاقت 
روسیه با ایران در سوریه به هیچ عنوان خشنود نیست و با پروژه نفوذ 

تلاش می کند اقدامات خود را دنبال کند.
مسکو می داند که منافع مشترک روسیه با ایران قابل انکار 
نیست و مواضع تل آویو در بلند مدت به سمت واشنگتن تغییر 
خواهد کرد. زمستان روابط واشنگتن با اسرائیل موضوعی است که 
در آینده ممکن است به تابستان تبدیل شود و آن روز صهیونیست 
ها به عنوان پازل جدید جنگ سرد برعلیه منافع روسیه در سوریه 

وارد عمل شوند.

اكبر تركان:

جامعه روحانیت مبارز از روحانی حمایت خواهد کرد

در گفت و گو با فلاحت پیشه بررسی شد:

توطئه نفوذ تل آویو در روابط مسكو - تهران

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقای حمید رضا سلیمانی فر فرزند حسن دارای شناسنامه شماره 1۸5 به شرح 
دادخواست به کلاسه 950۷94 از این دادگاه درخواست صدور گواهی حصر وراثت را 
نموده و چنین توضیح داده است که شادروان حسن سلیمانی فر به شناسنامه شماره 11 
در تاریخ 1۳95/۳/1۷ در اقامتگاه دائمی خود را فوت نموده است و ورثه حین الفوت آن 
مرحوم منحصر است به 1 – حمید رضا سلیمانی فر فرزند حسن ش.ش 1۸5 نسبت با 
متوفی فرزند. 2 - ابوالفضل سلیمانی فرزند حسن ش.ش 26 نسبت با متوفی فرزند. ۳ - 
محسن سلیمانی فر فرزند حسن ش.ش 1۷6۳۸ نسبت با متوفی فرزند. 4 - زهره سلیمانی 
فر فرزند حسن ش.ش 690 نسبت با متوفی فرزند. 5 - مریم سلیمانی فرزند حسن ش.ش 
۳19 نسبت با متوفی فرزند. 6 - مینا سلیمانی فر فرزند حسن ش.ش 10۳1۸ نسبت با 
متوفی فرزند. ۷ - شمسی قاسمی فرزند محمد ش.ش ۳1 نسبت با متوفی زوجه. اینک 
با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور در یک نوبت آگهی می گردد تا هر کسی 
اعتراضی دارد و یا وصیتنامه ای از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف 

یک ماه به دادگاه تسلیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد.
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رونوشت آگهی حصر وراثت
آقای/ خانم ازبر شادنیا )ذینفع( فرزند محمد علی دارای شناسنامه شماره ۳90 به شرح 
دادخواست به کلاسه 950۸0۳ از این دادگاه درخواست صدور گواهی حصر وراثت را 
نموده و چنین توضیح داده است که شادروان بایرامعلی عبدی به شناسنامه شماره 619 
در تاریخ 1۳94/10/1۷ در اقامتگاه دائمی خود را فوت نموده است و ورثه حین الفوت آن 
مرحوم منحصر است به 1 - رشید عبدی فرزند بایرامعلی ش.ش 920۷ نسبت با متوفی 
فرزند. 2 -  فریده عبدی فرزند بایرامعلی ش.ش 6۸4۳  نسبت با متوفی فرزند. ۳ - زینب 
عبدی فرزند بایرامعلی ش.ش 0۳۷10۳254۷ نسبت با متوفی فرزند. 4 - رقیه عبدی 
فرزند بایرامعلی ش.ش 0۳۷01۳9216 نسبت با متوفی فرزند. 5 - حمیده عبدی فرزند 
بایرامعلی ش.ش 1565۸ نسبت با متوفی فرزند. 6 - ثریا عبدی فرزند میرزاحسین ش.ش 
5۸9 نسبت با متوفی زوجه. اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور در یک 
نوبت آگهی می گردد تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه ای از متوفی نزد او باشد از 
تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به دادگاه تسلیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد.
دهقان – رئییس شعبه 40 انحصار وراثت حوزه قضائی شهرستان قم

با پایان اردیبهشت ماه و اتمام دو ماه ابتدایی سال که حسب عادت کاری فعالان اقتصادی 
به دید و بازدیدهای نوروزی و مذاکرات غیررسمی برای مزمزه کردن حال و هوای اقتصاد و 
سیاست و. می گذرد، فعالیت های اقتصادی قاعدتا باید رنگ و بوی جدی تری به خود می 

گرفت و وارد مرحله جدیدی می شد اما ...
در سال 95 اما به نظر می رسد تکرار این رویه هر ساله با موانعی مواجه است که ناگزیر 
تفاوت هایی را به دنبال دارد؛ در یک تحلیل کلی چهار چالش محوری را می توان پیش روی 

فعالیت های اقتصادی در 10 ماه باقی مانده از سال جاری برشمرد:
• مشکلات درآمدی دولت در قالب خشکسالی منابع مالی

• تلاطم های سیاسی مخصوص آخرین سال فعالیت دولت یازدهم
• ادامه مشکلات بر سر راه اجرای کامل برجام خصوصا در حوزه بانکی

• تشدید اختلافات میان بخش واقعی و غیرواقعی اقتصاد ایران
این چهار مانع هر کدام به سهم خود مشکلات و هزینه هایی برای فعالیت های اقتصادی 
چه در بخش دولتی و چه در بخش غیردولتی و خصوصی ایجاد می کنند که تحقق برنامه ها 

را به چالش خواهدکشید.

مشكلات درآمدی دولت درقالب خشكسالی منابع مالی
دولت یازدهم در چهارمین سال خود همچنان با معضل کمبود درآمد مواجه است. 
محدودیت های تحریمی و پس از آن افت شدید قیمت نفت در بازارهای جهانی، درآمدهای 
ارزی کشور را عمیقا متأثر کرده است به گونه ای که تخصیص بودجه های عمرانی و تملک 
دارایی های سرمایه ای در تمامی حوزه ها با مشکلات فراوانی روبرو است. این کمبود منابع 
طبیعتا گریبان پیمانکاران دولتی و غیردولتی را نیز گرفته و به چالش های ناشی از رکود 
دامن زده است. این معضل در سال جاری نیز ادامه دارد و نمی توان امیدواری چندانی به 

کمرنگ تر شدن آن داشت. 
در کنار این مسئله، اصرار دولت بر استفاده از مکانیزم های کاهنده تورم که مانع تزریق 
منابع پرقدرت پولی به اقتصاد می شود، نیاز به منابع مالی را تشدید کرده است به گونه ای که 
در پایش های انجام گرفته از فعالان اقتصادی، تأمین مالی همچنان از سوی آنان مهم ترین 

دغدغه اعلام می شود.

تلاطم های سیاسی مخصوص آخرین سال فعالیت دولت یازدهم
امتزاج بیش از حد سیاست و اقتصاد در ایران همواره رویدادهای کاملا متداول سیاسی 
مانند برگزاری انتخابات را به یکی از بزنگاه ها برای فعالان اقتصادی تبدیل می کند. بر همین 

اساس سال پایانی فعالیت هر دولت یا مجلسی از حساسیت ویژه ای برخوردار است و سال 
ابتدایی فعالیت هر دولت و مجلسی هم از بلاتکلیفی مقدر!

سال 95 از این جنبه یکی از بدشانس ترین سال ها بحساب می آید چرا که با دو مرحله 
ای شدن انتخابات مجلس دهم و کشیدن مرحله دوم به اردیبهشت ماهاز یک سو و اقتضائات 
گریزناپذیر سال پایانی دولت یازدهم از سوی دیگر، حرارت تنش های سیاسی افزایش پیدا 
کرده است و بیشتر هم خواهد شد. در این میان حوزه اقتصاد بیش از سایر حوزه ها تحت 
تأثیر قرار می گیرد. بلاتکلیف ماندن برنامه ششم و موکول شدن بررسی آن به مجلس ششم، 
اصرار مجلس نهم بر تصویب عجولانه طرح خام قانون عملیات بانکداری بدون ربا و... از جمله 
این آفت ها است که گریبان اقتصاد را گرفته است. این روال متأسفانه تا پایان سال ادامه 

خواهدداشت و هزینه های بیشتری برای فعالان اقتصادی به بار می آورد.

ادامه مشكلات برسرراه اجرای كامل برجام خصوصا درحوزه بانكی
گلایه مندی ایران از بدعهدی آمریکایی ها در عمل به برجام، موضوعی است که تقریبا 
از اوائل امسال به شکل آشکارتر و صریح تری بیان می شود. مسئولان کشورمان به دفعات و 

به اشکال گوناگون نارضایتی خود را از عدم تعهد طرف آمریکایی نسبت به توافقات اقتصادی 
صورت گرفته در برجام اعلام کرده اند.

مقامات آمریکایی در واکنش به این انتقادات، واکنش هایی دوگانه داشته اند؛ از یک سو به 
مانورهای تبلیغاتی خود افزوده اند و سلسله نشست ها و مذاکراتی را با سر و صدای فراوان با 
بانکداران اروپایی با هدف توجیه آن ها برای بدون مشکل بودن همکاری با ایران برگزار کرده 
اند البته به قول مجید تخت روانچی معاون وزیر خارجه کشورمان باید صبر کرد و دید این 

اقدامات چقدر مؤثر واقع می شود.
واکنش دیگر آمریکایی ها در واقع انداختن توپ به زمین بانک های ایران است. مقامات 
آمریکایی با پیش کشیدن مسائلی مانند ضعف ساختاری شبکه بانکی ایران و عدم تطابق 
بانک های کشورمان با استانداردهای بین المللی در واقع تلاش دارند بی میلی بانک های 
اروپایی را به برقرای ارتباط با ایران ناشی از ریسک های مترتب بر این مشکلات وانمود کنند.

در اینکه بانک های ایران طی سال های گذشته به علت تحریم ها، عقب ماندگی ها و 
کاستی های فراوانی را در ساختار خود متحمل هستند، تردیدی وجود ندارد ولی با مرور 
سخنان بانکداران اروپایی طی یک هفته اخیر به خصوص در جریان کنفرانس »اتصال مجدد 
ایران به جامعه مالی بین المللی« در لندن به وضوح مشخص می شود که علت اصلی، 

نااطمینانی از واکنش آمریکا به همکاری با ایران است.

تشدید اختلافات میان بخش واقعی و غیرواقعی اقتصادایران
ادامه مشکلات ناشی از تحریم ها و فرسایشی شدن اجرای برجام در حوزه اقتصاد، عمق و 
گستره مشکلات بخش واقعی اقتصاد کشور را افزایش داده است و همین مسئله رابطه میان 

این بخش و بخش غیرواقعی اقتصاد را بیش از پیش وخیم کرده است.
نمود نگران کننده این وخامت را می توان در سخنان یکشنبه گذشته رئیس اتاق 
بازرگانی ایران خطاب به دادستان کشور مشاهده کرد؛ محسن جلال پور از دادستان خواست 

به آنچه او جرائم بانک ها علیه فعالان اقتصادی می داند، رسیدگی قضایی کند.
این سخنان در واقع یک پیام مشخص داشت؛ عبور اختلافات بخش واقعی و غیرواقعی 

اقتصاد ایران از مرز اختلافات کارشناسی و نظری به محدوده اعلام جرم!
تردیدی نیست ادامه این روند در آینده ای نه چندان دور پیامدهای ناگواری به دنبال دارد 

و سرمایه های اجتماعی را در اقتصاد ایران تحلیل خواهد برد.
به نظر می رسد تلاش بانکداران کشور برای تشریح شرایط وخیم این حوزه و مشکلات 
فراوانی که در تجهیز و تأمین مالی دارند تا کنون کافی نبوده است و فعالان اقتصادی به این 

بخش همچنان به چشم یک متهم نگاه می کند.

از دست اندازهای برجام تا كارشكنی های سیاسی

تیم اقتصادی دولت چقدر موفق بوده است؟
دولت یازدهم در چهارمین سال خود 
همچنان با معضل كمبود درآمد مواجه 

است. محدودیت های تحریمی و پس از آن 
افت شدید قیمت نفت در بازارهای جهانی، 
درآمدهای ارزی كشور را عمیقا متأثر كرده 
است به گونه ای كه تخصیص بودجه های 
عمرانی و تملک دارایی های سرمایه ای در 

تمامی حوزه ها با مشكلات فراوانی روبرو است
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كوتاهى آرزو، اخلاص 
در عمل و بى رغبتى به دنیا
دلیل بر داشتن یقین است

سه شنبه - 25خردادماه 1395 - سال نوزدهم - شماره  4025

عزتی خبرداد:

تعیین تكلیف تعویض تاكسی های فرسوده تا 10 روز آینده
مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم از تعیین تکلیف تعویض خودروهای فرسوده تا 10 روز آینده خبر داد.

مرتضی عزتی، با اشاره به اینکه 1200 پیش ثبت نام برای نوسازی تاکسی های فرسوده تاکنون انجام شده است اظهار داشت: 2۸0 مورد از 
این پیش ثبت نام ها برای سایت اسقاط و بانك عامل انجام شده است. وی با اشاره به وجود اختلافات موجود در مباحث اسقاط این تائیدیه ها در 
سطح کشور دچار مشکل شده است افزود: ایران خودرو در نظر دارد که در کل کشور ۷ پایگاه اسقاط معرفی کند و همه خودروهای اسقاطی 
به آن پایگاه ها ارجاع شود. وی ادامه داد: سازمان های تاکسیرانی شهرهای مختلف به ویژه کلان شهرها و اتحادیه تاکسیرانی کشور با این موضوع 
مخالف هستند و 50 نقطه را برای اسقاط تاکسی های فرسوده مطرح کرده اند. عزتی با بیان اینکه اگر مرکز اسقاط قم در لیست نباشد ایجاد 

مشکل می کند عنوان کرد: خودروهای فرسوده کشش پیمودن مسیرهای طولانی را ندارد که پایگاه های اسقاط ارجاع شود.
مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم با اشاره به اینکه طی 10 روز آینده موضوع پایگاه های اسقاط مشخص 
می شود تصریح کرد: برای تسهیل کار مردم تاکنون تاکسی های فرسوده را از رده خارج نکردیم و با پیش ثبت نام افراد متقاضی مشخص شده اند 

که تا زمان تائید و اعلام این تاکسی ها می توانند به فعالیت خود ادامه دهند. 
وی با بیان اینکه حدود 20 نفر برای خرید نقدی ثبت نام کرده اند و منتظر تائید اسقاط هستند خاطرنشان کرد: افرادی که برای خرید 

اقساطی ثبت نام کرده اند پیش از تائید اسقاط به بانك معرفی می شوند تا مراحل بعد را طی کنند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم گفت: 
قلیان کشیدن باید به یک ضد فرهنگ تبدیل 
شده و با یک عزم همگانی در جمع آوری 

قلیان ها از سطح استان بکوشیم.
به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم 
پزشکی قم، دکتر ابوالفضل ایرانی خواه دیروز 
در جلسه هیئت رئیسه دانشگاه با اشاره به 
شعار هفته بدون دخانیات گفت: هر ساله 
وزارت بهداشت برای هفته بدون دخانیات 
یک شعار را در نظر می گیرد که امسال این 
در  را  و شعارهای خود  برنامه ها  وزارتخانه 
خصوص از کاهش مصرف قلیان در جامعه 

متمرکز کرده است.
وی افزود: پیامدهای شوم قلیان به قدری 
بهداشت  وزارت  که  است  گسترده  و  زیاد 
امسال تمام تلاش خود را به کار گرفته تا 
بتواند این موضوع را در جامعه به عنوان یک 
معضل بزرگ مطرح نماید و پیامدهای ناشی 
از کشیدن قلیان را به اقشار مختلف جامعه 
گوشزد کند. رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم 
گفت: متاسفانه افرادی از فروش قلیان و مواد 
مصرفی آن در جامعه سود و منفعت  بسیاری 
می برند و از سوی دیگر دشمنان نیز با تبلیغ 
استعمال قلیان در صدد ضربه زدن به سلامت 

جامعه مخصوصا قشرجوان و مولد هستند.
دکتر ایرانی خواه در ادامه بیان داشت: 
متاسفانه امروزه جوانان از قلیان به عنوان 
یک وسیله سرگرمی استفاده می کنند و در 
فروشگاه هاو مغازه های لوکس نیز دیده می 
شود که قلیان و لوازم جانبی آن به فروش 

می رسد.
وی با اشاره به آمار سنی کسانی که از 
قلیان استفاده می کنند گفت: طبق آمار 
کشوری، اغلب کسانی که از قلیان استفاده 
می کنند، سن زیر 1۸ سال دارند که این 
نشان دهنده عمق فاجعه و اقدامات دشمنان 

بر علیه جوانان است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم گفت: 
امروزه به گونه ای از قلیان استفاده می شود 
که قبح آن شکسته و در بسیاری از موارد 
خانواده ها در کنار هم از این ماده سرطان زا 

استفاده می کنند.
دکتر ایرانی خواه تاکید کرد: باید خطرات 

همچنین  و  قلیان  از  استفاده  از  ناشی 
افزودنی های آن که صد در صد سرطان زا 
است بیان شود و ما باید در استان قم به عنوان 
متولی سلامت، دیگر مدیران را نیز نسبت به 

این امر حساس کنیم.
اقدام  یک  با  باید  اینکه  بیان  با  وی 
با همکاری تمامی مدیران و  جهادگونه و 
مسئولان استانی و کشوری نسبت به ریشه 
کنی قلیان اقدام کرد افزود: باید مشکلات را 
برای همه مسئولان استانی بازگو کنیم تا برای 
همه به عنوان یک دغدغه مطرح شود و با 
یک عزم ملی و استانی برای جمع آوری قلیان 
اقدام کنیم و به این واسطه استفاده از قلیان 

را که متاسفانه درحال حاضر به عنوان یک 
فرهنگ نادرست در جامعه رواج پیدا کرده 

است به یک ضد فرهنگ تبدیل شود.
دکتر ایرانی خواه در خصوص خطرات 
استفاده از قلیان گفت: مصرف قلیان باعث 
تنفسی،  حاد  بیماری های  سرطان،  بروز 
اختلال در جذب کلسیم و ساخت استخوان، 
تخریب  و  وزن  کاهش  زودرس،  یائسگی 
هورمون های جنسی و... می شود که باید 
این خطرات بیان و گوشزد شود. در پایان این 
جلسه اعضا هیات رییسه دانشگاه با پیوستن 
به پویش ملی تبدیل قلیان ها به گلدان از این 

حرکت ملی حمایت کردند

رئیس دانشگاه علوم پزشكی قم:

قلیان كشیدن باید به یک ضد فرهنگ تبدیل شود

نامحــرمانه
واكنش تند مهنازافشار به انتشار یک خبر

گفته می شود: روزنامه اعتماد شنبه مطلبی با عنوان »بدهی هشت میلیارد تومانی و تصاحب 
یک شرکت دارویی توسط یک آقازاده« منتشر کرد که در آن از فردی با نام »ی.ر« به عنوان متهم 
یک پرونده در سازمان هلال احمر نام برده بود. پس از آن بود که مهناز افشار با انتشار مطالبی در 
شبکه های اجتماعی به این موضوع واکنش نشان داد. او در حساب کاربری خود در توئیتر نوشت: »یک 
هفته فرصت می دهم ادعاها و قصه هایتان را ثابت کنید بعد از آن نوبت من است.« این بود که روزنامه 
اعتماد در شماره یکشنبه 2۳ خرداد پاسخ مهناز افشار را منتشر کرد: » پیرو گزارش روز شنبه روزنامه 
اعتماد به نقل از پایگاه خبری جماران در صفحه سه با تیتر »بدهی هشت میلیارد تومانی و تصاحب 
یك شرکت دارویی توسط یك آقازاده« مهناز افشار توضیحاتی را در مورد این پرونده به روزنامه اعتماد 
ارایه کرد که متن این توضیحات در راستای وظیفه اطلاع رسانی و بدون هیچ گونه دخل و تصرفی در 
ادامه می آید : هرچقدر سکوت می کنم گستاخ تر می شوند،هزار و یك ادعا و تهمت رنگارنگ دارند اما 
برای قصه های شان یك مدرك کوچك هم ندارند. اینها حتی تصویر فرد دیگری را به جای همسرم منتشر 
می کنند، نام درست او را نمی دانند و در متن خبرهای دروغین شان از نام و تصویر اشتباه استفاده 
می کنند و مردم را گمراه می کنند. بعد ادعا دارند خبرهای شان موثق است. از این خیالپردازان می خواهم 
ظرف یك هفته اگر مدرکی دارند منتشر کنند تا من نیز آگاه و همراه آنها شوم وگرنه پس از یك هفته 
بدون هیچ شوخی و مدارایی این بار سکوت نخواهم کرد و هر خبر کذب و دروغی را تا حکم نهایی 

دادگاه دنبال و اعاده حیثیت خواهم کرد.

عرضه قلیان های آغشته به مواد مخدر
گفته می شود: مدیر کل آزمایشگاه  مرجع سازمان غذا و دارو با تائید استفاده از مواد مخدر در 
قلیان های رستوران های سنتی گفت: این مراکز برای پاگیر کردن و مراجعه مجدد مشتری، به قلیان ها 
مواد مخدر اضافه می کنند. حسین رستگار ضمن اشاره به تحقیقات گسترده انجام شده در خصوص عرضه 
قلیان در سطح شهرها گفت: متأسفانه نمونه های بررسی شده از توتون و تنباکوهایی که در قهوه خانه ها و 
سفره خانه های سنتی عرضه می شود نشان می دهد که در این قلیان ها ماده THC وجود دارد. وی افزود: 
THC به عنوان ماده مؤثره مواد مخدر صنعتی استفاده می شود که مصرف آن آسیب های جبران ناپذیری 
در پی خواهد داشت. وی ادامه داد: همچنین نتایج آزمایش ها نشان می دهد که در این تنباکوها مقدار 
بسیار زیادی بنزن وجود دارد که این ماده نیز به شدت در اختلال سیستم عصبی تأثیرگذار و خطرآفرین 
است. رستگار ضمن تأکید بر خطرات و معضلات مصرف این قلیان ها، گفت: این تنباکوها عموما به صورت 

بسته بندی وارد کشور می شوند و به شدت می توانند مخرب و آسیب رسان باشند.

احضارمتهمان حمله به مطهری به دادسرای نظامی
گفته می شود: متهمان بخش دوم پرونده حمله به علی مطهری به شعبه چهارم بازپرسی دادسرای 
نظامی استان فارس احضار شدند.  مصطفی ترك همدانی، وکیل مدافع علی مطهری درباره آخرین وضعیت 
رسیدگی به بخش دوم پرونده حمله به علی مطهری در شیراز اظهار کرد: در مراجعه اخیر به شعبه دادسرا 
متوجه شدم بازپرس، متهمان این بخش از پرونده را برای ارایه توضیحات احضار کرده است. وکیل مدافع 
علی مطهری همچنین از احضار محکومان بخش نخست این پرونده به شعبه دادسرای نظامی به عنوان 
مطلع خبر داد و تصریح کرد: در رسیدگی به بخش نخست پرونده، به صلاحیت دادگاه اعتراض داشتیم 
و معتقدم بودیم پرونده در صلاحیت دادسرای نظامی است اما رییس دادگاه خود را صالح به رسیدگی 
می دانست و تصمیم وی غیرقابل اعتراض بود. به گفته ترك همدانی قرار است متهمان بخش دوم پرونده 
توسط ضابط دادگستری مستقر در نهاد نظامی به شعبه بازپرسی دادسرا فراخوانده شوند. وکیل مدافع علی 

مطهری اضافه کرد: حمله به موکل، یك اقدام هماهنگ شده توسط چند نفر بود.

تیر مخالفان دولت باز هم به سنگ خورد
گفته می شود: طی یک دو روز اخیر بحث تعطیلی کارخانه ارج با قدمتی ۸0 ساله هیاهویی گسترده 
در میان رسانه ها و مردم ایجاد کرد که موجب شد پس از گذشت چند ساعت این خبر تکذیب شود. 
محمد رضا حسینی مدیر عامل شرکت ارج در این خصوص گفته است: متاسفانه من و تیم اجرایی شرکت 
ارج از چگونگی انتشار و سرمنشاء این خبر مطلع نیستیم و از جمعه گذشته که این خبر منتشر شد در 
حال پیگیری این موضوع هستیم. از نظر من این موضوع سوء استفاده برخی جریان ها از موقعیت فعلی 
کارخانه یعنی تعطیلی مقطعی کارخانه برای رفع نواقص خطوط تولید است. وی افزود: تیم مدیریتی 
شرکت و مهندسان و مشاوران ماه مبارک رمضان را بهترین فرصت برای تعطیلی کارخانه و بازسازی 

خطوط تولید و دستگاه های شرکت دانستند. 

جمع آوری كمک مالی در عربستان برای داعش
گفته می شود: منصور الترکی، سخنگوی وزارت کشور عربستان از وجود کمپین های جمع آوری 
کمک های مالی در عربستان برای گروه تروریستی داعش در فلوجه خبر داد و گفت: ما نمی توانیم مانع 
ابراز همدردی شهروندان عربستان با عناصر داعش شویم و نیز نمی توانیم کمپین های جمع آوری کمک 
ها برای داعش را که به اشکال مختلف مانند دعوت از مردم برای کمک به کودکان فلوجه شکل می گیرد، 
کنترل کنیم. وی افزود: حضور نیروهای حشد الشعبی در نبرد بازپس گیری شهر فلوجه از گروه داعش، 

شرایط لازم را برای جمع آوری کمک ها برای این گروه تروریستی فراهم کرده است. 

جزئیات و زمان افزایش حقوق فرهنگیان
گفته می شود: معاون توسعه و پشتیبانی وزیر آموزش و پرورش از صادر شدن احکام حقوقی 
فرهنگیان و اضافه شدن افزایش حقوق در خرداد ماه خبر داد. سید محمد بطحایی در خصوص بخشنامه 
احکام افزایش حقوق فرهنگیان گفت: در این بخشنامه ضریب حقوق سال 95 شاغلین مشمول قانون 
مدیریت خدمات کشوری، هزار و 541 ریال و اعضاء هیات علمی دانشگاهها و موسسات آموزش عالی، 
21 هزار و 949 ریال است. وی با بیان اینکه حداقل و حداکثر حقوق و فوق العاده های مستمر )شاغلین( 
موضوع ماده ۷6 قانون مدیریت خدمات کشوری است، گفت: تبصره آن برای سال 1۳95 به ترتیب به 
میزان 9 میلیون ریال )9.000.000 ریال( و 6۳ میلیون ریال )6۳.000.000 ریال( خواهد بود. لازم به ذکر 
است حقوق ثابت شامل )حق شغل، حق شاغل و فوق العاده مدیریت( و فوق العاده مستمر شامل )فوق 

العاده سختی کار، ایثارگری و فوق العاده شغل( می شود.

تلفنی برای گزارش كودک آزاری
گفته می شود: رئیس مرکز فوریت های اجتماعی سازمان بهزیستی کشور درباره شماره تلفن 12۳ 
به خبرنگار ایرنا می گوید: شماره تلفن 12۳ به خاطر سه رقمی بودن به راحتی برای همه مردم به ویژه 
کودکان سهل الوصول است. دکتر حسین اسدبیگی می افزاید: این شماره تلفن در 190 شهرستان کشور 
قابل شماره گیری است و مردم می توانند موارد کودک آزاری، همسرآزاری و خودکشی را به آن گزارش 
کنند. وی یادآور می شود: از 142 هزار تماسی که سال گذشته در خصوص مشکلات مربوط با اورژانس 

اجتماعی با شماره تلفن 12۳ گرفته شد ، هفت تا هشت درصد آن مربوط به کودک آزاری بود.

تشویق یک نماینده در صحن مجلس
گفته می شود: زهرا سعیدی نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی تذکری را در رابطه 
با نحوه ی رای گیری آرای مخفی برای عضویت نمایندگان در کمیسیونها مطرح کرد که با تشویق تعداد 
دیگری از نمایندگان مواجه شد.  این نماینده مجلس انتقاد داشت که چرا با وجود تخصص نتوانسته به 
عضویت کمیسیون صنایع دربیاید و اگر رای گیری مخفی بوده چرا روسای کمیسیون در مراسم رای 
گیری حاضر بودند. پس از این تذکر تعداد دیگری از نمایندگان که با همین مشکل مواجه بودند که 
نتوانسته بودند به کمیسیون های تخصصی که اولویت اولشان بوده راه پیدا کنند زهرا سعیدی را تشویق 

کردند. در ادامه مطهری که ریاست جلسه را بر عهده داشت توضیحاتی درباره ی رای گیری ارائه داد.

آیا بابک زنجانی آزاد می شود؟
گفته می شود: وکیل مدافع بابک زنجانی، بازداشت موکلش پس از تاریخ 9 دی 94 را غیرقانونی 
خواند و گفت: اموال متهم شناسایی بشود یا نشود، تکلیف قانونی از قضات رسیدگی کننده ساقط نمی شود؛ 
زنجانی با تودیع وثیقه 5 هزار میلیاردی آزاد می شود. طبق ماده 242 قانون جدید آئین دادرسی کیفری، 
مدت بازداشت موقت در جرایم موجب مجازات سلب حیات از دو سال و در سایر جرایم از یک سال تجاوز 
نمی کند؛ این در حالی است که 9 دی سال گذشته، دو سال بازداشت موقت بابک زنجانی پایان یافت و او 

اکنون پنج ماه است که بیش از مهلت مقرر در قانون در زندان به سر می برد.

بیش از 2 هزار زندانی مهریه در كشور
گفته می شود: رئیس سازمان زندان های کشور گفت: بیش از 2هزار تن به خاطر عدم پرداخت 
مهریه در حبس بسر می برند که باید با اقدامات موثر برای حل مشکل آنان کوشید. اصغر جهانگیر ادامه 
داد:در زمان حاضر فردی به بیشترین میزان؛ یعنی یک هزار و 514 سکه به عنوان عدم پداخت مهریه 
مدت هاست در زندان بسر می برد و همچنین در کمترین میزان مهریه هم فردی با یک سکه در استان 

خراسان رضوی در حبس است.

كمیسیون لاریجانی مشخص شد
گفته می شود: سخنگوی هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: علی لاریجانی رئیس مجلس 
شورای اسلامی برای عضویت در کمیسیون فرهنگی مجلس دهم ثبت نام کرده است. بهروز نعمتی افزود: 
لاریجانی در گذشته وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی بود و از این نظر فرد توانمندی در بخش فرهنگی است 

از این رو به کمیسیون فرهنگی مجلس می رود.

زمان واریز یارانه خردادماه
گفته می شود: شصت و چهارمین مرحله یارانه نقدی خرداد 1۳95 ساعت 24 روز چهارشنبه 26 
خرداد به حساب سرپرستان خانوار واریز خواهد شد. به گزارش باشگاه خبرنگاران ، مبلغ یارانه خرداد 

همچون ماه های قبل به ازاء هر نفر 45 هزار و 500 تومان خواهد بود.

تقدیر از آیت الله سیستانی در نشست شورای حقوق بشر
گفته می شود: روز گذشته کمیسر عالی حقوق بشر سازمان ملل در گزارش افتتاحیه سی و دومین 
نشست شورای حقوق بشر درمقر اروپایی -ژنو- سازمان ملل از اقدامات و تلاش های آیت الله سیستانی 

برای حفظ جان انسان ها در عراق تقدیر و تشکر کرد.

اخبــار
رئیس اداره امور شعب بانک مهر اقتصاد استان قم خبر داد:

ارائه تسهیلات به پزشكان و صاحبان 
داروخانه ها بدون نیاز به وثیقه ملكی

رئیس اداره امور شعب بانک مهر اقتصاد استان قم گفت: بانک مهر اقتصاد 
به تولید کنندگان به ویژه صاحبان داروخانه ها و پزشکان داروساز تسهیلات 
عقود اسلامی تا سقف سه میلیارد و پانصد میلیون ریال بدون نیاز به وثیقه 

ملکی و تنها با ارائه سه ضامن، پرداخت می کند.

بهروز درخشان با اشاره به فراهم شدن فرصتی مناسب برای مشتریان 
بانک مهر اقتصاد به ویژه صاحبان داروخانه ها و پزشکان داروساز اظهارداشت: 
این بانک به تولید کنندگان به ویژه صاحبان داروخانه ها و پزشکان داروساز 
تسهیلات عقود اسلامی تا سقف سه میلیارد و پانصد میلیون ریال بدون نیاز به 

وثیقه ملکی و تنها با ارائه سه ضامن، پرداخت می کند.
رئیس اداره امور شعب با اشاره به خدمات و تسهیلات بانک مهر اقتصاد در 
زمینه ی سلامت جامعه، خاطر نشان کرد: برخورداری صاحبان داروخانه ها و 
پزشکان داروساز از طرح های ویژه ی بانک مهر اقتصاد خدمات شایانی در روند 

سلامت، شادابی، امید به زندگی و خودکفایی کشور خواهد داشت.
وی موفقیت یک بانک را در گرو، میزان وفاداری مشتریان دانست و افزود: 
در سال های اخیر بانکداری شرکتی برای رفع همه جانبه نیاز مشتریان در 
کشور فعال شد و می تواند در جهت ارتقاء خدمات بانکداری تآثیر گذار باشد 

که خوشبختانه این ویژگی، نمود بارزی در بانک مهر اقتصاد دارد.
درخشان با تاکید بر تکریم ارباب رجوع و مشتری مداری، گفت: این نگاه 
در بانک مهر اقتصاد به بهترین نحو در حال انجام است و موفقیت های کسب 
شده این بانک نشات گرفته از برخورد شایسته ی همکاران با مشتریان و 
تکریم ارباب رجوع می باشد. رئیس اداره امور شعب با یاد آوری نام گذاری 
امسال با عنوان اقتصاد مقاومتی اقدام و عمل، اظهار داشت: اشتغال پایدار یکی 
از موضوعاتی است که مقام معظم رهبری تاکید فراوانی بر آن دارند بنا بر این 
بانک مهر اقتصاد با اهتمام و جدیت در اجرای عملی اقتصاد مقاومتی در نظر 
دارد تا در مرتفع شدن این دغدغه سهیم باشد. وی طرح صمیم مهر را یکی 
از طرح های ارزنده بانک مهر اقتصاد عنوان کرد و گفت: این طرح با پرداخت 

تسهیلات تا سقف ده میلیارد ریال، در سراسر کشور کلید خورده است.

مدیر گروه پیشگیری و مبارزه با بیماری های مركز بهداشت قم:

موردی از ابتلا به وبا در قم 
گزارش نشده است

مدیر گروه پیشگیری و مبارزه با بیماری های مرکز بهداشت قم گفت: با 
اتخاذ راهکارهای لازم بیماری وبا در این استان کنترل شده و تاکنون هیچ 

موردی از ابتلا به این بیماری شناسایی و یا گزارش نشده است.
محمد نیک افزود: با توجه به قرار گرفتن در فصل گرما، مرکز بهداشت تمام 
ظرفیت خود را جهت مقابله با بیماری وبا به کار گرفته و در این زمینه نگرانی 
وجود ندارد. وی اضافه کرد: 90 درصد از افرادی که سال گذشته در استان قم 
به وبا مبتلا شدند، اتباع خارجی بودند که با مدیریت مناسب از همه گیری این 
بیماری جلوگیری شد. وی خاطرنشان کرد: در چند سال اخیر موارد شدید 
و غیرقابل کنترلی از ابتلا به بیماری وبا در استان نبوده و در این زمینه تمام 
مراکز بهداشتی با آگاهی کامل جهت پیشگیری و کنترل بیماری در آماده 
باش هستند. نیک پور با تاکید بر اینکه همشهریان باید مراقبت های لازم را 
جهت جلوگیری از ابتلا به بیماری وبا انجام دهند، گفت: تماس مستقیم و یا 
غیرمستقیم دست با مدفوع و استفراغ فرد بیمار، خوردن آب و غذای آلوده 
و سبزی و میوه که ضدعفونی نشده یا با آب آلوده شسته شده، شستشوی 
ظروف غذا و شنا کردن در آب های آلوده از راه های انتقال بیماری وبا است. 
وی بیان کرد: احساس پری و سروصدا )غرغر( در شکم، مدفوع شل و آبکی که 
بعد از چند باردفع مدفوع آبکی مواد دفعی نمای لعاب برنج به خود می گیرد، 
استفراغ بدون حالت تهوع قبلی، دل درد و دل پیچه و عطش و تشنگی شدید 
از علائم ابتلا به این بیماری می باشد. وی با بیان اینکه مرکز بهداشت آماده 
ارائه خدمات رایگان به همشهریان است، تاکید کرد: با مشاهده علائم بیماری 
وبا به نزدیکترین واحد بهداشتی و درمانی مراجعه کنند. مدیرگروه پیشگیری 
و مبارزه با بیماری های مرکز بهداشت قم افزود: کارشناسان بهداشت محیط 
مرکز بهداشت نظارت کافی و تمام وقت بر مراکز تولید و عرضه مواد غذایی 
داشته و دارند و همشهریان می توانند گزارش و مشکلات بهداشتی خود را با 

سامانه 190 در میان بگذارند.

شهردار منطقه 3 قم خبرداد:

جلوگیری از برپایی چادر 
در بوستان های شهری

شهردار منطقه ۳ قم از نصب تابلوهای چادر زدن ممنوع در بوستان های 
سطح منطقه سه خبر داد و گفت: زائران برای برپایی چادرهای مسافرتی به 

کمپ های مشخص شده هدایت می شوند.
رضا پوریا فر با اشاره به پذیرش مسافرین در داخل کمپ ها بیان کرد: 
در همین راستا  به منظور رعایت نظم، ایمنی و رفاه حال مسافرین و زائرین  
شهر  قم خواستار عدم برپایی چادر مسافرتی در بوستان های سطح منطقه 
هستیم و در این زمینه اطلاع رسانی های لازم به زائران صورت گرفته است. 
وی با تاکید بر ضرورت همکاری بیشتر زائران با پرسنل شهرداری خاطرنشان 
کرد: به منظور اطلاع رسانی بیشتر و آگاهی عموم مسافرین و زائرین تابلوهای 
اطلاع رسانی در بوستان های مختلف سطح منطقه نصب شده است. شهردار 
منطقه سه بیان کرد: این بوستان ها شامل بوستان سلام  واقع در عوارضی قم 
– تهران، خیابان شهدای هسته ای، بوستان گردشگری  واقع در عوارضی قم  - 
تهران، بوستان ریحانه واقع در انتهای بلوار امام موسی صدر، روبه روی ساختمان 
استانداری، بوستان نسیم واقع در میدان آزادگان، بوستان شقایق واقع در بلوار 
شهید بهشتی و بوستان حدیث واقع  در میدان شهید نواب صفوی است. وی 
همچنین یادآور شد: در بوستان شهید شیرازی واقع در میدان ۷2 تن، بلوار 
شهید شیرازی، بوستان چکاوك واقع در کمربندی امام علی )ع(، بوستان ارغوان 
فاز دو واقع در میدان ۷2 تن، ابتدای بلوار شهید بهشتی، بوستان شهید بنیادی 
واقع در بلوار امام موسی صدر و بوستان پاکبان واقع در بلوار امام موسی صدر، 
جنب ساختمان شهرداری مرکز نیز تابلوهای ممنوعیت برپایی چادر مسافرتی 

نصب شده است و زائران به کمپ های در نظر گرفته شده هدایت می شوند.

شهردار منطقه هفت قم تاكید كرد:

لزوم احداث خیابانهای متقاطع 
در هسته مركزی شهر قم

شهردار منطقه هفت قم بر لزوم احداث خیابانهای متقاطع در هسته 
مرکزی شهر قم و هزینه بردار بودن این پروژه ها تاکید کرد.

علیرضا اقبالیان با بیان اینکه تملك املاك واقع در پروژه استاد فقیهی در 
دستور کار منطقه هفت می باشد افزود: احداث معابر و خیابانهای متقاطع و 
اتصال شریانهای اصلی در هسته مرکزی شهر قم از طرحهای با ضرورت بالا 
به حساب می آیند. شهردار منطقه هفت گفت: با توجه به موانع و سختی 
های متعدد در راه اجرای این طرح از جمله قیمت بالای املاك و وجود مراکز 
خدماتی و درمانی در طول مسیر پروژه، در بخش تملك معبر، اقدام به فاز بندی 
نمودیم تا بتوانیم با برنامه ریزی و محاسبه بودجه مصوب در این خصوص 
اقدام نمائیم. وی حدفاصل خیابان شهید لواسانی )ساحلی( تا خیابان 19 دی 
را دارای الویت نخست ذکر کرد و گفت: این قسمت با 1۷0 متر طول دارای 
کمترین پلاك است و به صورت الویت نخست در دستور کار قرار دارد؛ اما در 

صورت توافق با مالکین در تمامی مسیر این طرح نیز تملك انجام خواهد شد.
اقبالیان با اشاره به اینکه 90 درصد سطح این پروژه نیازمند تملك است 

گفت برای تملك این طرح به یك هزار و صد میلیارد ریال بودجه نیاز است.
وی افزود: خیابان استاد فقیهی با 1152 متر طول و ۳0 هزار متر مربع 
مساحت، بلوار هفت تیر را به بلوار امام موسی صدر و خیابان 19 دی و سپس 

به بلوار عمار یاسر متصل می کند.

شهردارقم گفت: بارها گفته ایم که نگاه به 
قم باید ملی باشد و مشکلاتش در آن سطح 

دیده و برطرف شود.
دکتر سقائیان نژاد، با اشاره به اینکه پیش از 
قبول مسئولیت در قم تصویر متفاوتی از این 
شهر داشته اظهار کرد: در عرض یك سالی که 
از عمر مدیریتم در شهرداری قم می گذرد با 
چهره  و سیمای متفاوتی از این شهر آشنا شدم 

که برایم قابل تأمل است.
وی با بیان اینکه قم منشأ انقلاب بوده و 
اتفاقات مهمی مانند 15 خرداد و قیام 19 دی 
از این شهر شکل گرفته است افزود: قم شهری 
است که ساحت قدسی حرم کریمه اهل بیت 
)س( را با خود دارد و غیر از اینها قوای سه 
گانه هم تقریباً از قم منشأ گرفته اند. جامعه 

مدرسین٬ مجلس خبرگان رهبری و شورای نگهبان هم در 
قم پایگاه دارند. شهردار قم با اشاره به بی توجهی هایی که 
به شهر قم در سال های گذشته صورت گرفته ابراز داشت: 
وقتی قم اینهمه اهمیت دارد چرا باید وضعیت زندگی مردم و 

مسائل اجتماعی در آن اینگونه باشد؟
وی افزود: واقعیت این است که قم یك روستا شهر بود که 

اسمش را گذاشته ایم استان و امکاناتی را که در حد یك استان 
باید به قم داده شود، از این استان دریغ شده است.

سقائیان نژاد با اشاره به کمبودهای شهر قم در عرصه های 
مختلف گفت: این شهر در نما و منظر شهری از هیچ الگویی 
پیروی نکرده است. مقام معظم رهبری هم به حق فرموده اند 
که در قم هیچ اثری از معماری و شهرسازی اسلامی که مورد 

انتظار است٬ دیده نمی شود.

وی با اشاره به مشکلات بافت فرسوده در 
قم ابراز داشت: بافت فرسوده ای که اطراف شهر 
و در مرکز شهر است همه باید جمع شود تا 
بشود الگوی جدیدی پیاده کرد که این هم کار 
یك سال و دو سال نیست. شهردار قم ریشه 
بخشی از مشکلات در قم را کوتاه بودن عمر 
مدیریت ها دانست و ابراز داشت: مدیریت پایدار 
یکی از مهم ترین لازمه های یك جامعه موفق 
است اما در قم عمر مدیریت ها کوتاه است. 
عمر مدیریت ها حداقل باید 6 سال باشد اما 
مدیریت های یك سال و دو ساله در قم نمایانگر 
وضعیت ناپایدار استان است. وی با بیان اینکه 
یکی از بحث های اصلی ما در زمینه نقص نگاه 
به قم در مسئله بودجه دیده می شود تصریح 
را برخی دستگاه ها  کرد: یك سری تعهدات 
به قم داشته اند که بعد از اینکه قم استان شده و اداره آن 
به خودش واگذار شده٬ این تعهدات انجام نشده است و 

مشکلات بسیار دیگر که مجال بیان همه آنها نیست.
سقائیان نژاد با اشاره به اینکه قم یك شهر ملی و بین المللی 
است گفت: بارها گفته ایم که نگاه به قم باید ملی باشد و 

مشکلاتش در آن سطح دیده و برطرف شود.

شهردار قم:

نگاه به قم باید ملی باشد
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